
چهار شنبه  13 اسفند 1399   19 رجب  1442  3  مارس 2021                                                                                                                                                                     سال دهم *  شماره 333 * 12 صفحه *20000 ریال

فرمانده کل سپاه: 

در هر میدانی که  دشمن  مردم عزیزمان 
را تهدید  کند  حضور می یابیم

سوره نحل آیه 96      اجری که به صابران می دهیم اجریست بسیار بهتر از عملی که به جا آوردند   .
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درآمد  به  مسکن  قیمت  متوسط  نسبت  از  جدید  برآوردهای 
سالانه خانوارها در پایتخت نشان می دهد تهرانی ها با احتساب 
درآمد  و  قیمت  یکسان  رشد  صورت  در  و  پس انداز  فعلی  نرخ 

۱۰۹ سال طول می کشد تا بتوانند صاحب خانه شوند.
قرن  یک  به  تهران  در  شدن  خانه دار  برای  انتظار  زمان  مدت 
به  مسکن  قیمت  متوسط  نسبت  از  جدید  برآوردهای  رسید. 
با  تهرانی ها  می دهد  نشان  پایتخت  در  خانوارها  سالانه  درآمد 
قیمت  یکسان  رشد  صورت  در  و  پس انداز  فعلی  نرخ  احتساب 
تا  ۱۰۹ سال طول می کشد   – بعید  بسیار  احتمال   – و درآمد 
بتوانند صاحب خانه شوند.این شاخص در اواخر دهه ۷۰ حدود 
۱۲ سال بود. فاصله زمانی تا خرید مسکن در کشور نیز سنجش 
و با عرف جهانی مقایسه شده است. در این بررسی، سهم جدید 

اجاره بها در هزینه های ماهانه اجاره نشین ها مشخص شد.
به روزرسانی آمار دسترسی مستاجران و خانه اولی ها به واحدهای 
مسکونی از افزایش طول زمان انتظار برای خرید مسکن در تهران 
و کشور حکایت دارد. بررسی ها و برآوردها با استناد به آمارهای 
نرخ  خانوار،  سالانه  درآمد  و  هزینه  متوسط  به  مربوط  رسمی 
تورم عمومی و نوسانات قیمت مسکن و اجاره بها نشان می دهد 
هم اکنون نه تنها طول دوره انتظار برای خرید مسکن در تهران 
با نرخ فعلی پس انداز به ۱۰۹ سال رسیده است که در عین حال 

این میزان در کشور نیز به طور قابل توجهی افزایش یافته است.
یک  به عنوان  اجاره بها  سهم  می دهد  نشان  همچنین  برآوردها 
مولفه دائمی، ثابت و بدون قابلیت حذف از سبد خانوار، در سال 
جاری هم در تهران و هم در کشور افزایش یافته است و به طور 
نامطلوبی  شرایط  در  اجاره  و  خرید  بخش  در  مسکن  بازار  کلی 
قرار دارد.بررسی ها حاکی است هم اکنون طول دوره انتظار برای 
خانه دار شدن به حدود یک قرن افزایش یافته است و خانوارها 
برای خانه دار شدن با نرخ فعلی پس انداز بیش از یک عمر برای 
بمانند. درخصوص سهم  منتظر  باید  ملکی  به مسکن  دسترسی 
مسکن در سبد هزینه ای خانوارها در یک شرایط معمول، مسکن 
۲۵ تا ۳۰ درصد یا معادل یک چهارم تا یک سوم سبد هزینه ای را 
به خود اختصاص می دهد اما این میزان در کشور و به خصوص 

در پایتخت بسیار بالاتر از عدد متعارف است.

انتظار برای خرید مسکن به 109 سال رسید
زمان انتظار برای خانه دار شدن 

در پایتخت به یک قرن رسید

 w w w. s a b e r i n 8 9. i r   
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مدیرامورباغبانی سازمان جهادکشاورزی اصفهان:

اختصاص تسهیلات ویژه 
5برای احداث وتوسعه گلخانه

شرکت راتا صنعت اسپادانا در صورت حمایت ، ماشین آلات به روز در حوزه خدمات شهری را تولید می کند

ماشین آلات خدمات شهری بر اساس نوع کاربرد آن ها انواع مختلفی دارند که 
عمدتاً تریلر ، زباله جمع کن، جدول شوی ، جاروب خیابانی ، بازیافت ، خیابان 
شوی ،بازو غلطان ، کمپرسی ، مخزن شوی ، جاروی صنعتی ، ماشین حمل 

مکانیزه زباله ، ماشین آلات بازیافت ضایعات و نظایر آن را شامل می شود .
در  شهری  خدمات  آلات  ماشین  سازنده  و  طراح  اسپادانا  صنعت  راتا  شرکت 
اصفهان از جمله واحدهای صنعتی به شمار می رود که به لحاظ کیفیت بالای 
به شرکت های زیرمجموعه  ارائه مشاوره های تخصصی   ، تولیدی  محصولات 

شهرداری معدل بالایی به خود اختصاص داده است .
خبرنگار  با  مصاحبه  در  اسپادانا  صنعت  راتا  شرکت  عامل  مدیر  کارگر  محمد 
ما ضمن اشاره به اینکه از ۲۵ سال قبل در این عرصه مشغول فعالیت هستم 
خاطرنشان کرد :حدود ۱۲ سال قبل با هدف ارائه خدمات به مدیریت شهری 
اندازی  راه  و  تاسیس  را  این شرکت  بیشتر شهر  زیبا سازی هرچه  به  و کمک 
کردم .وی طراحی ساخت و تولید ماشین آلات خدمات شهری و ارائه خدمات 
و تعهدات را عمده فعالیت شرکت تحت مدیریت خود اعلام کرد و گفت که در 
کنار تولید این ماشین آلات ، خدمات مشاوره ای به شرکت های زیرمجموعه 
شهرداری ارائه می کنیم . کارگر  با اعلام اینکه حدود ۸۰ درصد متریال مصرفی 
اولیه مورد  از مواد  : فقط ۲۰ درصد  قابل تهیه است گفت  از منابع داخلی  ما 
نیاز خارجی و وارداتی است که در تهیه و تامین این بخش عمدتا با مشکلاتی 
مواجه می شویم .این مدیر مجرب و کارآزموده در بخش صنعت سپس با اشاره به 
امکانات و پتانسیل های مجموعه تحت مدیریت خود افزود :تا سال گذشته ۱۶ 
نفر به صورت مستقیم در این مجموعه مشغول به کار بوده اند که به علت یک 
سری مشکلات و تنگناهای عمدتاً مالی ناگزیر از تعدیل بخشی از نیروها شدیم 
به طوری که هم اکنون ۵ نفر در این مجموعه اشتغال به کار دارند .مدیرعامل 
شرکت راتا صنعت اسپادانا در ادامه با بیان اینکه تعمیرات و ارائه خدمات ماشین 
های خدمات شهری زمینه دیگر فعالیت این مجموعه را تشکیل می دهد افزود 
ارائه  و  تعمیر  به  آنها  نظر  بعضا در محل مورد  رفاه حال مشتریان  به منظور   :
با  آنگاه  کارآزموده  و  .این صنعت گر مجرب  اقدام می کنیم  نیاز  مورد  خدمات 
اشاره به اینکه در صنف ما مقوله کیفیت چندان مد نظر مشتریان ) کارفرمایان( 
که اغلب شهرداران و پیمانکاران زیر مجموعه شهرداری ها هستند قرار ندارد 
گفت : متاسفانه در برگزاری مناقصه ها مسائل حاشیه ایجاد می شود که عمدتاً 
ارجعیت رابطه بر ضابطه را به نمایش می گذارد به عنوان مثال در سال گذشته 
آن  با  قبل  سال   ۱۵ از  که  کردیم  منعقد  پیمانکاری  شرکت  یک  با  قراردادی 
شرکت مراوده و ارتباط کاری داریم و تمامی تجهیزات مورد نیاز آن شرکت را 
ما تامین و خدمات مورد نیاز شان را ارائه می کنیم با این وجود کارفرما از یک 
شرکت دیگر خواست که  کار را اجرا کند ! وی افزود : مدیرعامل شرکت تلاش 

زیادی به عمل آورد به خرید محصول تولیدی ما را به کارفرما بقوبولاند که موفق 
با کارفرما دیدار و مذاکره کرد که نتیجه ای نگرفت.وی در  نشد حتی شخصاً 
این زمینه افزود : شهرداری اصفهان ساخت هر دستگاهی که در خواست نمود 
و پیش از این ساخته و تولید نشده بود را ما با بهترین کیفیت و کارایی ساخته 
و در اختیار قرار دادیم .وی گفت : یکی از مدیران فنی شهرداری طی سفری به 
کشور چین از یک دستگاه خاص خدمات شهری که قبلا در کشور ما تولید نشده 
بود تصاویری تهیه نمود که در بازگشت به کشور، آن تصاویر را جهت طراحی و 
ساخت دستگاه در اختیار ما قرار داد که ظرف مدت زمان کوتاهی دقیقاً مشابه 
مراسم  در  اینکه  جالب  افزود:نکته  دادیم.وی  تحویل  و  ساخته  را  دستگاه  آن 
افتتاحیه که درمناسبتی خاص برگزار شده بود، دستگاه تولیدی این مجموعه را 

به نام خودشان برچسب زدند  واز آن رونمایی کردند.
مدیر عامل شرکت راتا صنعت اسپادانا در ادامه  با اشاره به برخی محصولات 
خودکششی  های  کرد:جارو  اظهار  شهری  خدمات   حوزه   با  مرتبط  تولیدی 
یکی از طرح هایی بود که کار  طراحی و ساخت آن زمان بر و پرهزینه بود و 
در عین حال سخت و پیچیده محسوب میشد ،ما با مشاهده چند نمونه از این 
دستگاه در صدد ساخت و تولید آن برآمدیم و تا مراحلی نیز  پیش رفتیم اما 

به علت عدم حمایت و نبود سرمایه کافی،آن را نیمه کاره رها کردیم.
هم  ها  پارک  در  استفاده  مورد  روی  پیاده  و  کارگاهی  افزود:جاروهای  وی 
در  آن  تولید  و  ساخت  قابلیت  از  مجموعه  این  که  بوده  هایی  طرح  دیگر  از 
،این  شود  می  وارد  خارج  از  اکنون  هم  اما  است  برخوردار  بالا  کیفی  سطح 
مرتبط  های  دستگاه  از  دیگر  کرد:یکی  اظهار  کارآزموده  و  خلاق  گر  صنعت 
های  نمونه  من  که  باشد  می  پرس  زباله  دستگاه   ، شهری  خدمات  حوزه  با 
خارجی آن را در کربلا و چند شهر دیگر دیده بودم و ما می توانیم با کیفیت 
بسیار بالایی آنرا تولید کنیم.با این وجود برخی مسئولان ذیربط همچنان بر 
ورزند.وی تصریح کرد:هنگامی که  اصرار می  از خارج  این محصولات  واردات 
رهبر معظم انقلاب در نام گذاری چند سال اخیر،بر مقوله رونق تولید ملی و 
جهش تولید،تاکید فرموده است؛مسئولان ارشد نظام حمایت از تولیدکنندگان 
و صنعت گران داخلی را مورد تاکید قرار می دهند.به چه  دلیل دستگاه هایی 
که امکان ساخت وتولید آنها در داخل کشور وجود دارد،با خروج ارز از کشور 
کنندگان  تولید  از  شهری  مدیریت  مشخصا  و  مسئولان  شود؟چرا  می  وارد 
داخلی خرید نمی کنند که محصولات تولیدی آنها به لحاظ کیفیت با نمونه 
خارجی  های  ازنمونه  بالاتر  حتی  مواردی  ودر  کند  می  برابری  خارجی  های 
ارزیابی می شود ،ضمن اینکه قیمت  دستگاه های ایرانی نیز مناسب تر از انواع 
وارداتی بوده و خرید این دستگاه ها حمایت از تولید داخلی محسوب می شود.

گذشته  کرد:سال  اعلام  همچنین  اسپادانا  صنعت  راتا  شرکت  عامل  مدیر 
حدود۵۰ دستگاه زباله پرس از ما تقاضا کردند که به دلیل محدودیت فضای 
کارگاهی و نبود سرمایه کافی،نتوانستیم این درخواست را قبول و سفارش را 
توانمند  از صنعتگران خلاق و  لزوم حمایت دولت  بر  تاکید  با  انجام دهیم.وی 
داخلی گفت : شهردار اصفهان که قبلًا به مدت ۱۰ سال از تولیدات این مجموعه 
در ارگان تحت مدیریت خود استفاده و کیفیت و کارایی بالا و قیمت مناسب 
به ما  را  بود سفارش دو دستگاه ماشین جارو  را مناسب دیده  این محصولات 
ارائه داد که این تعداد را ساخته و تحویل دادیم ، با این وجود امکانات مالی و 
اندک است در قراردادهایی که  سرمایه در گردش شرکت به شدت محدود و 
منعقد می کنیم طبق عرف 4۰ درصد مبلغ به عنوان بیعانه یا پیش پرداخت 
توسط طرف قرارداد مشتری به ما پرداخت می شود که با این مبلغ به زحمت 
می توانیم متریال مصرفی را تامین کنیم ،حتی در مواردی خرید مواد اولیه نیز 
با پیش پرداخت مشتری امکان پذیر نیست و باید خود مبلغ اضافه تر بپردازیم 
اینکه حتی در موقع تحویل  نیاز را تهیه و تامین کنیم ضمن  و متریال مورد 
سفارش هم بعضاً هزینه هایی که متحمل شده ایم به طور کامل و یکجا تسویه 
نمی شود و بخشی در قالب چک مدت دار پرداخت می گردد .وی سپس با اشاره 
به برخی مشکلات و تعرفه های سنگین مالیاتی را نام برد و گفت: اداره دارایی 
به جز مالیات های سالانه به انحاء مختلف و در مراحل متعدد از ما مالیات اخذ 
می کند ، حتی درصد مالیاتی فاکتوری که هنوز وصول نشده را از ما دریافت 

می دارد ، در حالی که دستگاه های دولتی باید با حمایت و پشتیبانی از تولید 
اما  نمایند  ایجاد  را  تولید  اهداف جهش  تحقق  و  اجرا  زمینه  داخلی  کنندگان 
می دهند.در  قرار  صنعت گران  و  کنندگان  تولید  روی  پیش  موانعی  عمل  در 
ادامه میثم کارگر که در اداره امور این مجموعه همکاری و مشارکت دارد در 
مصاحبه با خبرنگار ما به تشریح بخش دیگری از مشکلاتی پرداخت که شرکت 
راتا صنعت اسپادانا با آن دست به گریبان است. وی ابتدا خاطر نشان کرد: با 
توجه به اینکه کار ما به طور مستقیم و غیر مستقیم با شهرداری ها ارتباط پیدا 
و همکاری شکل گرفته  ارتباط  این  واسطه  توسط یک  بیشتر  البته  و  می کند 
به  می شود  انجام  مدت  طولانی  بسیار  تاخیرهای  با  ما  مطالبات  وصول  است 
عنوان مثال یکی از شهرداری های این استان از حدود 4 سال قبل 4۰۰ میلیون 
تومان به مجموعه ما بدهکار است که طی این مدت در فاصله های زمانی طولانی 
هر بار به میزان ده، بیست و یا نهایتا ۵۰ تا ۶۰ میلیون تومان پرداخت نموده که 
هم ارزش پول در این فاصله زمانی 4 ساله به میزان چشمگیری کاهش یافته 
مالی و  برنامه ریزی  امکان هرگونه  پرداخت یکجای مطالبات  اینکه عدم  و هم 
یا سرمایه گذاری در حوزه کاری این مجموعه را از ما سلب کرد.این صنعت گر 
جوان در ادامه برشمردن مشکلات اظهار داشت: در سال ۸۹ که این شرکت به 
ثبت رسید استعلام های مربوطه را در ادارات مختلف انجام داده و مجوز دریافت 
یکسری  مشمول   ، رسید  بهره برداری  مرحله  به  شرکت  که  وقتی  اما  کردیم 
قوانین جدید شدیم بدین ترتیب که باید پروانه بهره برداری اخذ کنیم. دریافت 
و  است  صنعتی  شهرک  در  شرکت  محل  استقرار  مستلزم  بهره برداری  پروانه 
اینکه، شهرک صنعتی جی که نزدیک ترین  را پیچیده تر می سازد  آنچه مساله 
شهرک صنعتی به این مجموعه محسوب می شود؛ اشباع شده و مسئولان آن 
ندارند.میثم  را  دیگری  صنعتی  واحد  به  واگذاری  برای  زمینی  کرده اند  اعلام 
کارگر همچنین مساله بیمه را از دیگر مشکلات قلمداد کرد و گفت: تعرفه حق 
بیمه برای پرسنل ۳۰ درصد است که رقم بالایی را تشکیل می دهد و هرماه 
در روز مشخص باید نقدا به تامین اجتماعی پرداخت شود و حتی چند ساعت 
بعضا  مالی سنگین خواهد شد که  آن مشمول جریمه های  پرداخت  در  تاخیر 
از اصل مبلغ رقم بالاتری است. اما مساله مهم تر که ظاهرا به مشکل لاینحلی 
بدل شده، اینست که مطابق قوانین یا بخشنامه های سازمان تامین اجتماعی؛ 
اعضای هیات مدیره شرکت ها اعم از مدیر عامل رییس هیات مدیره و ... مشمول 
به هر  به عبارت دیگر هرگاه شرکتی  نمی شوند.  بیکاری  بیمه  مانند  امتیازاتی 
دریافت  بیکاری  بیمه  حقوق  می توانند  بیمه شده  کارگران  شود  تعطیل  دلیل 
نمایند اما مدیریت همان شرکت یا واحد تعطیل شده به عنوان بیکار محسوب 
افزود:  نمی گیرد.وی  تعلق  آن ها  به  نیز  بیکاری  بیمه  آن  تبع  به  و  نمی شوند 
دیگر  و  ما  از  بیمه  تعرفه حق  عنوان  به  بالایی  ارقام  اجتماعی  تامین  واقع  در 
خود  تعهدات  انجام  از  لزوم؛  مواقع  در  اما  می کند  دریافت  شرکت ها  مدیران  
سر باز می زند.میثم کارگر از مسئولان سازمان تامین اجتماعی خواست در این 
بازنگری داشته باشند.گفتنی است: شرکت راتا صنعت  خصوص تجدید نظر و 
انواع  تولید  و  طراحی، ساخت  زمینه  در  بالا  پتانسیل های  به  توجه  با  اسپادانا 
دستگاه ها و ماشین آلات خدمات شهری جزء شرکت هایی به حساب می آید که 
در صورت حمایت دولت و رفع برخی موانع و مشکلات می تواند نقش موثری 

در رونق تولید، ارتقاء محصول ایرانی، جهش تولید و همچنین توسعه صادرات 
داشته باشد.این شرکت همانند دیگر مجموعه های خلاق و معتبر، پایه و اساس 
فعالیت ها و خدمات خود را بر اصل صداقت کاری پی ریزی نموده و از بهترین 
استفاده  تولیدی  و ماشین آلات  برندهای موجود در دستگاه  ها  و مرغوب ترین 
می کند.در واقع تعهد و پایبندی عملی به مقوله کیفیت و صداقت در مناسبات 
فی ما بین شرکت و مشتری، از فاکتورهای شاخص این شرکت به شمار می رود 

که جایگاه آن را در این صنعت تثبیت کرده است.
با این وجود زنجیره ای از مشکلات که در مصاحبه مدیریت شرکت مورد اشاره 
اجرای طرح های  به سمت  را  این مجموعه صنعتی خلاق  گرفت حرکت  قرار 
موانع،  و  مشکلات  این  جمع بندی  در  که  ساخته  رو  به  رو  موانعی  با  توسعه 
عمدتا  که  تجهیزات  برخی  کمبود   ، کاری  فضای  محدودیت  سرمایه،  کمبود 
مشکلی  به  ظاهرا  که  بهره برداری  پروانه  مساله  خصوص  به  و  است  وارداتی 
لاینحل مبدل شده را؛ می توان نام برد در این راستا حمایت دولت در واگذاری 
باشد  به گفته مدیریت شرکت حداقل ۲۰۰۰ متر مساحت داشته  زمینی که 
و  مهم ترین  از  یکی  یابد  اختصاص  سوله  ساخت  به  آن  درصد   ۷۰ حدود  و 
هماهنگی  ایجاد  همچنین  می آید.  حساب  به  حمایتی  راهکارهای  موثرترین 
اداره صمت، شرکت شهرک ها و دیگر  اداری بین ارگان های مختلف از جمله 
شروع  نقطه  شرکت  بهره برداری  پروانه  مساله  حل  منظور  به  ذیربط  ادارات 
و  تولید  حوزه های  در  مجموعه  این  ظرفیت های  افزایش  در  شگرف  تحولی 
اشتغالزایی خواهد بود. ضمن اینکه با توجه به قابلیت های صادراتی محصولات 
تولیدی شرکت راتا صنعت اسپادانا رفع مشکلات و موانع این شرکت می تواند 
در  ایرانی  و خلاقیت های صنعت گران  توانمندی ها  شناساندن  و  معرفی  باعث 
بازارهای خارجی شود و در ارز آوری برای کشور نیز نقش مهمی داشته باشد.
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معاون وزیر کشور: 
نقش بانک ها در تعطیلی واحدهای تولیدی مشخص شود

پاسخ رئیس سازمان بورس به انتقاد اقتصاددانان

سهم 30درصدی تحریم در مشکلات تولید

 ۷۰درصد مشکلات ناشی از عوامل داخلی است

روحانی:

دولت حراست از معیشت مردم را وظیفه نخست خود می داند

و  اقتصادی  هماهنگی  معاون 
کشور  وزیر  منطقه ای  توسعه 
از  هریک  نقش  باید  گفت: 
خدمات رسان  دستگاه های 
تعطیلی  در  بانکی  شبکه  و 
تولیدی  واحدهای  و  کارخانه ها 
برای  بتوان  تا  شود  مشخص 
اساسی  چاره ای  شرایط  بهبود 

ندیشید. ا
جریان  در  پرست  دین  بابک 
لبنیات  تولید  کارخانه  از  بازدید 

وارنا که سال ها به صورت تعطیل 
داشت:  اظهار  بود،  شده  رها 
چرا  که  است  این  اساسی  سوال 
یک واحد تولیدی به این عظمت 
مناسبی  شرایط  که  امکانات  و 
کرده  فراهم  اشتغال  ایجاد  برای 
بود، به این صورت تعطیل شد و 

نمی توان آن را راه اندازی کرد.
تولیدی  واحد  این  افزود:  وی 
تومان  میلیارد  هزاران  با  که 
اشتغال  زمینه   گذاری،  سرمایه 
کرده  فراهم  را  نفر   ۷۰۰ حدود 
تعطیل  کامل  طور  به  امروز  بود، 
علت  گاه  هیچ  اما  است  شده 
و  افراد  نقش  و  تعطیلی  این 
خدمات  دولتی،  دستگاه های 
آن  در  بانکی  شبکه  و  رسان 
موضوع  این  و  نیست  مشخص 
گیرنده  تصمیم  دستگاه های  به 

است. نشده  منتقل 
هر  از  وقتی  گفت:  پرست  دین 
رسان  خدمات  دستگاه های  یک 
نظیر آب، برق، گاز، اداره مالیات 
و سایر دستگاه ها علت برخورد با 
یک واحد تولیدی سوال می شود، 
قانونی  دستورالعمل های  آن ها 
می دانند  برخورد  این  علت  را 
این  کنون  تا  که  صورتی  در 
آن  اثرگذاری  و  برخوردها  نوع 
تولیدی  واحدهای  تعطیلی  در 

است. نشده  مشخص 
حتی  کرد:  تاکید  ادامه  در  وی 
تملک  صورت  در  نباید  هم  بانک 
دلیل  به  تولیدی  واحد  یک 
کارگران  و  تعطیل  را  آن  بدهی، 

بیکار کند. را  آن 
سال  در  وارنا  شیر  کارخانه 
واحد  بزرگترین  عنوان  به   ۱۳۸۶

تهران  استان  لبنیات  تولیدی 
هزار   ۱۰۰ روزانه  ظرفیت  با 
در  را  خود  فعالیت  محصول  تن 

آغاز کرد.  ورامین 
اندازی  راه  از  سال  پنج  از  پس 
آن  اصلی  مالک  کارخانه،  این 
این  فعالیت  وی،  مرگ  با  و  فوت 
نزولی  سیر  صنعتی  بزرگ  واحد 
از  بسیاری  تا جایی که  آغاز کرد 
به  تولید  و  اخراج شدند  کارگران 

رسید.  ممکن  حداقل 
شبکه  به  کارخانه  سنگین  بدهی 
و  دامداران  با  مطالبه  بانکی، 
رسان  خدمات  دستگاه های 
امور  گاز،  برق،  آب،  جمله  از 
باعث  اجتماعی  تأمین  و  مالیاتی 
شد تا این کارخانه به طور کامل 
گذشته  سال   ۲ طی  و  تعطیل 

باشد. نداشته  تولیدی  هیچ 

رئیس  دهنوی،  دهقان  محمدعلی 
در  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان 
نوسان  دامنه  تغییرات  خصوص 
خصوص  در  گفت:  مبنا  حجم  و 
تغییر دامنه نوسان نظرات متفاوتی 
مطرح بود و شورای عالی بورس با 
در نظر گرفتن طیف وسیع نظرات 
دامنه  محدوده  پیشنهادات  و 
درصد  مثبت ۶  تا   ۲ منفی  نوسان 
با  داد:  ادامه  کرد.وی  مصوب  را 
و  اقتصادی  متغیرهای  به  توجه 
به  نسبت  ابهامات  برخی  همچنین 
فضای اقتصادی، تصمیم بر آن شد 
دامنه نوسان تغییر کند. در پاسخ به 
چرایی اتخاذ این تصمیم باید گفت، 
تغییر دامنه نوسان در شرایط خاص، 
با ایجاد بستر زمانی مناسب مسیر 
پیرو  و  کند  می  هموار  را  تحلیل 
آرامتری  فضای  در  سهامداران  آن 
کنند.سخنگوی  می  گیری  تصمیم 
تصمیم  این  افزود:  بورس  سازمان 
به صورت موقتی و به دلیل شرایط 
شنبه  روز  و  شد  اخذ  بازار  خاص 
گزارش بازار پس از اعمال تغییرات 

به شورای عالی بورس ارسال و نتایج 
در  همچنین  شود.  می  بررسی  آن 
ثبات  شرایط  به  رسیدن  صورت 
تواند  می  نوسان  دامنه  اقتصادی، 

تغییرات دیگری را نیز تجربه کند.
دستورکار  در  مستمر  تغییرات 

نیست
سازمان  داد:  ادامه  دهنوی  دهقان 
بازار  ناظر  بهادار  اوراق  و  بورس 
سرمایه است و ناظر نیاز به ابزاری 
برای تنظیم بازار دارد، از همین رو 
مقرر شده تا تعیین حجم مبنا برای 
شرکت ها در اختیار سازمان بورس 
و اوراق بهادار باشد.وی با تاکید بر 
اینکه در مواقعی نیاز به عکس العمل 
های فوری نیاز است و سازمان می 
تواند از ابزار حجم مبنا استفاده کند، 
اوراق  و  بورس  سازمان  در  افزود: 
باید  که  است  این  بر  اعتقاد  بهادار 
هر تصمیمی با اخذ نظر کارشناسان  
اجرا شود.وی تصریح  بازار  و اطلاع 
کرد: در عین حال، تلاش می شود 
شود،  اعمال  تغییرات  حداقل  تا 
چراکه معتقدیم تغییرات پی در پی 

نیست. مناسب  بازار  مدیریت  برای 
نقدشوندگی  سطح  افزایش  به  وی 
بر  تاکید  با  و  کرد  اشاره  نیز  بازار 
بازارگردانی  عملیات  فرآیند  اینکه 
شده  تقویت  گذشته  ماه  به  نسبت 
و در ماه های آینده نیز توسعه می 
یابد، افزود: بخشی از نقدشوندگی به 
این موضوع برمی گردد که بازار از 
آرامش کامل برخوردار باشد و سهام 
داران بتوانند از تصمیمات هیجانی 
می  صورت  این  در  کنند.  دوری 
توانند بر اساس متغیرهای اقتصادی 
دارند،  تری  روشن  انداز  چشم  که 
تصمیم گیری کرده تا متوجه ضرر و 
زیان نشوند.دهقان ادامه داد: بررسی 
ها نشان می دهد که دستورالعمل 
بازارگردانی نیازمند تغییراتی است و 
با تاکید بر نقدشوندگی، نقیصه ها 
ابزار به  برطرف خواهند شد تا این 

کاراترین حالت خود ، اعمال شود.
برنامه  از  مالی  نهادهای  توسعه 

های اصلی سازمان
همچنین  بورس  سازمان  رییس 
جزو  را  مالی"  نهادهای  "توسعه 

و  دانست  خود  اصلی  های  برنامه 
یک  مالی،  نهادهای  توسعه  گفت: 
بازار  توسعه  برای  ضروری   جزء 
آن  دنبال  به  ما  است.  سرمایه 
بازار سرمایه و  هستیم که جایگاه 
توسعه  اقتصاد  در  آن  تاثیرگذاری 
این مسیر،  پیدا کند و طبیعتا در 
این  که  هستند  مالی  نهادهای 
ایفا خواهند کرد  را  نقش محوری 
.وی همچنین از تسریع و تسهیل 
صدور  به  منجر  که  فرآیندهایی 
نهادهای  برای  فعالیت   مجوز 
مالی می شود ، خبر داد و گفت:  
بستر فعالیت های این نهادها را به 
شکلی آماده می کنیم که  بتوانند 
با حفظ حقوق سهامداران ، منجر 

به توسعه بازار سرمایه شوند.
عرضه   ، ادامه  در  دهنوی  دهقان 
تولید  تسهیل کننده  را  اولیه  های 
که  آنجا  از  افزود:  و  دانست  ملی 
های  عرضه  از  شده  تجمیع  منایع 
، صرف سرمایه گذاری های  اولیه 
جدید در اقتصاد می شود، گسترش 
این مسیر نیز برای ما اولویت دارد.

این  بیان  با  بازرگانی  اتاق  رئیس 
هزینه های  داخلی  مشکلات  که 
آورده  به بار  تولید  برای  را  زیادی 
گذشته  سال  سه  در  گفت:  است 
در  هزینه ها  افزایش  از  ۳۰درصد 
خارجی  عوامل  در  ریشه  کشور 
ناشی  آن  دیگر  ۷۰درصد  و  دارد 

از عوامل داخلی است.
نشست  در  خوانساری  مسعود 
بازرگانی  اتاق  نمایندگان  هیئت 
همه  "نباید  اینکه  بیان  با  تهران 
مشکلات را ناشی از تحریم بدانیم 
هزینه های  داخلی  مشکلات  بلکه 
آورده  به بار  تولید  برای  را  زیادی 
گذشته  سال  سه  در  گفت:  است" 
در  هزینه ها  افزایش  از  درصد   ۳۰
خارجی  عوامل  در  ریشه  کشور 
ناشی  آن  دیگر  ۷۰ درصد  و  دارد 

از عوامل داخلی است.
صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
افزود:  تهران  کشاورزی  و  معادن 

مرکز  آماری  داده های  اساس  بر 
کالا های  قیمت  شاخص  آمار 
وارداتی در سال های ۹۷ و ۹۸ در 
مقایسه با سال ۹۶ حدود ۱۰ برابر 
است  حالی  در  این  یافت  افزایش 
که قیمت دلار در این مدت حدود 

سه برابر افزایش یافت.
وی افزود: به بیان دیگر از افزایش 
درصد   ۲۷۶ تورم،  ۹۳۵درصدی 
دارد  خارجی  عوامل  در  ریشه 
به  مربوط  آن  درصد   ۶۵۹ و 
دلار  از  غیر  هزینه های  افزایش 
هزینه های  از  ناشی  که  است 
ارز،  تخصیص  نحوه  در  اضافی 
حمل ونقل  گمرکات،  از  ترخیص 
سود  و  سفته بازی  داخلی،  اضافی 

است. توزیع کننده 
مجموعه  اینکه  ابراز  با  خوانساری 
تولید  کارخانه  به  کشور  اجرایی 
است  شده  تبدیل  بخشنامه 
فعال  پای  هم  رویه  این  گفت: 

بسته  را  صادرکننده  و  اقتصادی 
است و هم هزینه های زیادی را به 

مصرف کننده تحمیل کرده است.
طول  مدت ها  داد:  ادامه  وی 
تخصیص یافته  ارز  تا  می کشد 
تأمین شود، ترخیص از گمرک ۳ 
هزینه  که  می برد  زمان  ماه   4 تا 
را افزایش داده است و هزینه های 
اضافه  هزینه ها  این  بر  نیز  توزیع 
عوامل  این  همه  که  است  شده 
کالا ها  قیمت  است  شده  موجب 

یابد. افزایش 
در  قیمت ها  10برابری  افزایش 

سه سال گذشته
تهران گفت: در حالی  اتاق  رئیس 
افزایش  گذشته  سال  سه  در 
شاهد  را  قیمت ها  ۱۰برابری 
 4۰4۵ از  دلار  قیمت  که  هستیم 
تومان در سال ۹۶ به دوازده هزار 
و ۹۱۸ تومان در سال ۹۸ رسیده 
بود یعنی تقریباً افزایش سه برابری 

افزایش  که  در حالی  یعنی  داشت 
سال  سه  مدت  در  دلار  قیمت 
افزایش  اما  بود،  برابر  سه  تنها 
ده برابری در قیمت کالا ها به مردم 
مشکلات  روز  هر  و  شد  تحمیل 
اتاق  کرد.رئیس  بیشتر  را  مردم 
و  شفافیت  فرض  با  گفت:  تهران 
صدور  فرآیند  همه  سرعت بخشی، 
و تمدید کارت بازرگانی به سامانه 
یکی  اما  شد،  وصل  تجارت  جامع 
از عوامل کندی در صدور و تمدید 
سامانه  همین  بازرگانی  کارت 
نمونه  به طور  است  تجارت  جامع 
بیش  که  اقتصادی  فعالان  از  یکی 
از ۶۰ سال سابقه در صنعت دارد 
بازرگانی  کارت  تمدید  برای  وقتی 
شماره  وی  از  کرد  مراجعه 
رهگیری مدرک تحصیلی را طلب 
که  است  مشکلاتی  این ها  کردند، 
در  آن  از  جدیدی  شکل  روز  هر 

این سامانه هویدا می شود.

رونق تولید با حذف موانع اداری و 
بانکی امکان پذیر است

و  اداری  موانع  به  اشاره  با  دادستان کل کشور  معاون قضایی 
بانکی که بر سر راه تولیدکنندگان است و مانع تولید می شود، 
گفت: با حذف این موانع امر تولید امکان پذیر خواهد بود، امروز 
بانک یک حرف می زند یا مالیات یک کار دیگر انجام می دهد 

که ضروری است با این مسائل برخورد شود.
مقام  بیانات  اینکه  بیان  با  دادستان کل کشور  قضایی  معاون 
معظم رهبری مبنی بر جنگ اقتصادی به معنای اهمیت دادن 
به اقتصاد مقاومتی است، تصریح کرد: در زمان جنگ تحمیلی 
تمام مردم هم سنگر بودند و در انجام کارها اتحاد داشتند.وی با 
اشاره به موانع اداری و بانکی که بر سر راه تولیدکنندگان است و 
مانع تولید می شود، گفت: با حذف این موانع امر تولید امکان پذیر 
مالیات یک کار  یا  بانک یک حرف می زند  امروز  بود،  خواهد 
برخورد  مسائل  این  با  است  ضروری  که  می دهد  انجام  دیگر 
شود.عمرانی با تأکید بر اینکه کمک به واحدهای تولیدی در 
شرایط کنونی کار ارزشمندی است، گفت: در کشورهای دنیا 
وقتی کار به تولید رسید دستگاه ها برای دریافت بدهی خود به 
تولیدکننده مراجعه می کنند.معاون قضایی دادستان کل کشور 
خاطرنشان کرد: سردار سلیمانی نمونه بارز خدمت به مردم بود 
4۰ سال با تمام وجود برای امنیت مردم تلاش کرد و امروز 
مکتب سردار سلیمانی باید بین تمام آحاد جامعه تبیین شود تا 

به جایی برسیم که با تمام وجود در خدمت خلق باشیم.

۲۰ واحد صنعتی راکد سمنان به 
چرخه تولید بازگشت

پرداخت ۱۲ هزار میلیارد ریال وام 
رونق تولید در سمنان

وزیر صنعت:
کالا های اساسی گران نمی شوند

دبیر ستاد تنظیم بازار:
مرغ تا پایان ماه رمضان گران نمی   شود

استان سمنان گفت:  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
۲۰ واحد تولیدی راکد مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی 

این استان به چرخه تولید بازگشت.
احیای  کرد:  اظهار  خبرنگاران  با  گفت وگو  در  آل بویه  حسن 
واحدهای تولیدی مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی استان 

سمنان، سبب ایجاد ظرفیت بیش از ۶۸۰ شغل شد.
مشکلات  شدن  برطرف  و  تولید  موانع  رفع  بر  تأکید  با  وی 
و  تولیدی  واحدهای  بازگشت  کرد:  بیان  تولیدی  واحدهای 
استان سمنان  اشتغال  در  تولید  به چرخه  غیرفعال  صنعتی 
صنعتی  شهرک های  شرکت  دارد.مدیرعامل  بسزایی  تأثیر 
برای حمایت  این شرکت  برنامه های  از جمله  استان سمنان 
از واحدهای صنعتی را استفاده از پتانسیل کلینیک کسب وکار 
برای باز فعال سازی و ارتقای ظرفیت واحدهای تولیدی برشمرد.

وی با بیان اینکه شرکت شهرک های صنعتی استان سمنان از 
واحدهای تولیدی مستعد فناور حمایت می کند، تصریح کرد: 
با توجه به پیگیری های به عمل آمده و بازدیدهای میدانی تا 
پایان دی ماه امسال، ۶ واحد صنعتی مستعد دانش بنیان که 
چهار واحد آن موفق به اخذ مجوز دانش بنیانی شد.آل بویه به 
معرفی و پذیرش واحدهای صنعتی در فرابورس اشاره و اضافه 
کرد: در سال ۹۹، شرکت صنعتی طب پلاستیک نوین برای 

پذیرش در فرابورس شناسایی و معرفی شده است.

وزیر صمت گفت: در تامین کالا های ضروری مردم و نهاده ها 
به خوبی پیش رفتیم و هیچ کمبود یا افزایش قیمتی در این 
موارد ایجاد نخواهد شد.علیرضا رزم حسینی، وزیر صمت در جمع 
خبرنگاران گفت: در 4 حوزه ارتباط خوبی با وزارت راه و شهرسازی 
داریم. حمل ونقل یکی از مهم ترین بخش های تولید است و مقرون 
به صرفه تر خواهد بود، اگر از شبکه ریلی برای حمل ونقل استفاده 
کنیم. وزارت صمت حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان پروژه مشترک 
با وزارت راه برای اتصال شبکه راه آهن به کارخانجات و معادن 
دارد. بار روس ریل باید افزایش پیدا کند. وزارت صمت به عنوان 
مدعی تولید بر عهده گرفت تا با وزارت راه و شهرسازی بخشی 
از نیاز کشور در حوزه لجستیک را از محل ساخت داخل تامین 
کنیم.او با اشاره به مصوب ۲۰۰ میلیون دلاری وزارت صمت برای 
واردات لاستیک گفت: قطعاتی که امروز وزارت راه را با مشکل 
مواجه کرده در حوزه تنظیم بازار قرار نداشته اما بر این اساس 
با وزارت راه و  را  برای بهبود وضعیت همراهی لازم  مقرر شد 
شهرسازی داشته باشیم.رزم حسینی گفت: همواره اعلام کرده ایم 
که سیاست ما درباره خودرو افزایش تولید بوده و به خوبی در 
حال اجرا شدن است. مجلس و شورای رقابت قبول کردند که باید 
دلالی و قیمت واسطه کاهش پیدا کند تا استفاده نهایی به مصرف 
کننده واقعی برسد. شورای رقابت باید درباره این حوزه تصمیم 
بگیرد. شرکت های خصوصی هم وارد تولید شدند و کالاهای غیر 
انحصاری تولید می کنند و می توانند همراه با افزایش تولید در این 
حوزه باشند.رزم حسینی تصریح کرد: در تامین کالاهای ضروری 
مردم و نهاده ها به خوبی پیش رفتیم و هیچ کمبود یا افزایش 

قیمتی در این موارد ایجاد نخواهد شد.

اینکه کمبود روغن  بر  تاکید  با  بازار کشور  تنظیم  دبیر ستاد 
تغییر  رمضان  ماه  پایان  تا  مرغ  مصوب  قیمت  گفت:  نداریم، 
نمی کند و اگر تا آخر هفته هم قیمت مرغ عادی نشود مرغ 
منجمد به بازار تزریق خواهد شد.این مقام مسئول در پاسخ به 
صحبت های محمدعلی کمالی سروستانی، مدیرعامل اتحادیه 
مرغداران گوشتی، که با اشاره به افزایش قیمت نهاده ها، حمل 
و نقل و جوجه یکروزه، خواستار افزایش مجدد قیمت مصوب 
مرغ شد، گفت: به مرغداران قول می دهیم در بحث نهاده ها نظر 
آنان را تامین کنیم، اما در مورد افزایش قیمت، خواهش می کنم 
تا پایان ماه مبارک رمضان قیمت تغییر نکند.قیمت هر کیلو 
گوشت مرغ در روزهای اخیر به ۳۰ هزار تومان رسیده است. 
اخیرا نایب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران گوشتی، گفت 
که قیمت واقعی مرغ، قیمت مصوب تنظیم بازار یعنی ۲۰ هزار 
و4۰۰ تومان نیست. قیمت واقعی مرغ زنده با توجه به افزایش 
مولفه های تولید براساس آنالیز تشکل ها ۱۷ هزار و ۵۰۰ تومان و 
قیمت مرغ گرم نیز ۲4 تا ۲۵ هزار تومان می شود.وی در ادامه به 
اتحادیه شیرینی و سایر اتحادیه های مربوطه قول داد که روغن 
و شکر مورد نیاز آنها تامین شود و گفت: شکر مصرف خانوار هر 
کیلو ۸۷۰۰ تومان عرضه می شود و کمبودی هم وجود ندارد، 
اما در بخش صنف و صنعت که از محل شکرهای وارداتی است 
افزایش قیمت داشتیم و در نهایت مقرر شد با قیمت ۱۱ هزار 

و ۵۰۰ تومان به صورت نامحدود در اختیار اصناف قرار گیرد.

مدیرکل دفتر عربی و آفریقایی سازمان توسعه تجارت ایران گفت: 
مجموع صادرات غیرنفتی ایران در ۱۰ ماهه امسال نزدیک به ۲۸ 
میلیارد دلار برآورد شده که ۱۰ میلیارد و ۷۰۵ میلیون دلار از آن 
به کشورهای عربی همسایه بوده است.فرزاد پیلتن اظهار داشت: 
بررسی ها نشان می دهد که از مجموع ۲۸ میلیارد دلار صادرات 
ایران از ابتدای امسال تا پایان دی ماه، حدود ۲۶ میلیارد و ۱4۶ 
میلیون دلار به ۲۰ کشور نخست هدف انجام شده است.وی افزود: 
در این فهرست همانند دوره ۹ ماهه امسال، چین، عراق و امارات 
به ترتیب در رتبه های نخست تا سوم و کشورهای قزاقستان، 
کویت و غنا به جای کشورهای ونزوئلا، کویت و قزاقستان در 
رتبه های ۱۸ تا ۲۰ قرار گرفته اند.مدیرکل دفتر عربی و آفریقایی 
ایران خاطرنشان کرد: پنج کشور عربی  سازمان توسعه تجارت 
شامل عراق با حدود ۶ میلیارد و ۳۰۰ میلیون دلار در رتبه دوم، 
امارات با نزدیک به سه میلیارد و ۷۰۰ میلیون دلار در رتبه سوم، 
عمان با دو پله صعود نسبت به آبان ماه با ۳۲۳ میلیون دلار در 
رتبه یازدهم، قطر با ۱۳4 میلیون دلار در رتبه شانزدهم و کویت 
با ۱۲۵ میلیون دلار با حفظ رتبه نوزدهم قرار دارند.وی تاکید 
کرد: سایر کشورهای عربی مانند عربستان، بحرین و یمن از حوزه 
خلیج فارس و سوریه، اردن و لبنان از حوزه خاورمیانه در فهرست 

۲۰ کشور نخست صادراتی ایران در ۱۰ ماه قرار نگرفته اند.

صادرات بیش از ۱۰ میلیارد دلاری به 
کشورهای عربی همسایه

خبر استانها

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

از  سمنان  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
پرداخت حدود ۱۲ هزار میلیارد ریال تسهیلات رونق تولید 
به واحدهای تولیدی این استان خبر داد.علی تشنه دل  گفت: 
در حدود ۱۲ هزار میلیارد ریال تسهیلات در قالب رونق تولید 
۹۹، به 4۶۲ واحد تولیدی صنعتی و کشاورزی استان پرداخت 
شده است.وی تصریح کرد: از مجموع تسهیلات پرداختی به 
واحدهای تولیدی، ۸۹ واحد به ارزش حدود ۱۱ هزار و ۳۰۰ 
میلیارد ریال مربوط به بخش صنعت و ۳۷۳ واحد به ارزش 

۶4۳ میلیارد ریال مربوط به بخش کشاورزی است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان سمنان افزود: 
واحد   ۶۹۹ امسال،  تولید  رونق  تسهیلات  قالب  در  تاکنون 
تولیدی جهت دریافت تسهیلات به ارزش بیش از ۲۱ هزار 
پرونده  که  شده اند  معرفی  عامل  بانک های  به  ریال  میلیارد 
۲۳۷ واحد در بانک ها در دست بررسی است.وی اظهار کرد: 
در بخش تسهیلات، ۶۳ واحد صنعتی با اعتباری بالغ بر سه 
تبصره ۱۸  »الف«  بند  تسهیلات  ریال  میلیارد  و ۶۰۰  هزار 
موانع  رفع  کارگروه  کرده اند.دبیر  دریافت  اشتغال(  و  )تولید 
تولید استان سمنان با اشاره به دیگر دستور کار این جلسه 
افزود: در این نشست با پرداخت تسهیلات به ارزش بیش از 
یک هزار و ۱4۰ میلیارد ریال به ۷۲ واحد صنعتی و کشاورزی 
اجتماعی ۱۵  تأمین  و  زیربنایی  بانکی،  مشکلات  و  موافقت 

واحد تولیدی صنعتی و معدنی استان بررسی شد.

را  از معیشت مردم  دولت حراست 
وظیفه نخست خود می داند / تامین 
ترجیحی  نرخ  با  اساسی  کالاهای 

سیاست قطعی ماست
دولت  کرد:  اظهار  جمهور  رئیس 
حراست  خود،  خدمت  آخر  روز  تا 
از معیشت مردم را وظیفه نخست 
کالاهای  تامین  و  داند  می  خود 
سیاست  ترجیحی،  نرخ  با  اساسی 

قطعی دولت تا پایان خواهد بود.
در  جمهور  رئیس  روحانی  حسن 
ستاد  جلسه  سومین  و  دویست 
گفت:  دولت  اقتصادی  هماهنگی 
اساس  بر  بودجه  لایحه  اصلاحیه 

کشور  کنونی  مقتضیات  و  شرایط 
همچنین  و  همگرایی  رویکرد  با  و 
و  کارشناسان  دیدگاه  بر  تکیه  با 
و  تهیه  کشور  خبره  متخصصان 
هرگونه  لذا  است،  شده  تدوین 
روند  به  می تواند  سیاست زدگی 
توسعه کشور و  حقوق مردم آسیب 
جلسه،  این  ابتدای  برساند.در 
سال  بودجه  لایحه  اصلاحات 
به  ارائه  برای  کشور  کل   ۱4۰۰
مجلس شورای اسلامی مورد بحث 
اساس  گرفت.بر  قرار  بررسی  و 
گزارش ارائه شده از سوی سازمان 
بودجه  اصلاحات  بودجه  و  برنامه 
در منابع و مصارف با حفظ منطق 
انجام  بودجه  لایحه  کلی  شاکله  و 
تامین  اساس  این  بر  است.  شده 
کالاهای اساسی و ضروری مردم با 
ارز ترجیحی و همچنین منابع لازم 
کشور،  ای  توسعه  حوزه های  برای 
مورد توجه قرار گرفته است.رئیس 
گزارش،  این  ارائه  از  پس  جمهور 

هر  تصویب  ضرورت  بر  تاکید  با 
گفت:  بودجه  لایحه  تر  سریع  چه 
کشور  بودجه  مثل  مهمی  موضوع 
و  مناقشات  درگیر  بگذاریم  نباید 
با همگرایی  مباحث بی ثمر شود و 
و اجماع سازی پیام ثبات و رشد به 

اقتصاد بدهیم.
اقتضای  اینکه  بیان  با  روحانی 
و  کشور  امروز  اقتصادی  وضعیت 
از  مردم  انتظارات  حال  عین  در 
دولت، ایجاد آرامش و ریل گذاری 
است،  اقتصاد  آینده  مسیر  صحیح 
کنیم  توجه  همه  باید  کرد:  اظهار 
بودجه  تصویب  در  وقفه ای  هر  که 
کشور می تواند به کلیت اقتصاد و از 
آن مهم تر معیشت و زندگی مردم 
جلسه  این  کند.در  وارد  آسیب 
المللی  بین  تحولات  به  توجه  با 
تعاملات  در  احتمالی  تغییرات  و 
وضعیت  بر  آن  تاثیرات  و  جهانی 
انتظارات عمومی،  اقتصادی کشور، 
به ویژه در بازار سرمایه مورد بحث 

و بررسی قرار گرفت.رئیس جمهور 
با  جامعه  گفت:  رابطه  همین  در 
مشاهده شکست دشمن در جنگ 
آستانه  در  و  اقتصادی  تحمیلی 
پیروزی ملت، در انتظار بهره گیری 

از ثمرات مقاومت خود قرار دارد.
و  تکانه ها  اینکه  بیان  با  روحانی 
اقتصاد  در  غیراقتصادی  تنش های 
کرد:  اظهار   است،  شده  اثرگذار 
در  مسئولان  همه  است  شایسته 
ها  کنش  در  کشور،  قوای  تمامی 
مراقبت  نهایت  خود  اظهارات  و 
مبادا  تا  آورند  عمل  به  را  دقت  و 
عمومی  انتظار  خلاف  شرایطی 
اثرات  موجب  که  بگیرد  شکل 
شود.رئیس  جامعه  در  منفی 
روز  تا  دولت  کرد:  تاکید  جمهور 
از  حراست  خود،  خدمت  آخر 
نخست  وظیفه  را  مردم  معیشت 
کالاهای  تامین  و  می داند  خود 
سیاست  ترجیحی،  نرخ  با  اساسی 

قطعی دولت تا پایان خواهد بود.

خیز دوباره کرونا در گیلان
۱۱۰ بیمار جدید در بیمارستان های 

استان بستری شده اند

برداشت مرکبات در گیلان ۱۰ درصد 
افزایش یافت

 ۲4 طی  گیلان  در  بستری شده  کرونایی  افراد  میزان  بررسی 
پروتکل های  رعایت  جدی  کاهش  از  حاکی  گذشته،  ساعت 
بهداشتی در این استان است؛ به گفته معاون بهداشتی دانشگاه 
بیمار کرونایی در ۲4 گذشته در  علوم پزشکی گیلان، ۱۱۰ 
این استان بستری شده اند.باوجود تمامی تأکیدات در خصوص 
شکننده بودن شرایط کرونایی در کشور ولی آمارها حاکی از 
کشور  در  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  چنددرصدی  کاهش 
به ویژه استان های گردشگری مثل گیلان است.دلایل مختلفی 
مثل اعتقاد به عادی شدن شرایط، ضعیف شدن ویروس کرونا 
دارد  نقش  کشور  و  گیلان  در  کرونا  به  ابتلا  آمار  افزایش  در 
ولی می توان مهم ترین عامل را کنترل کرونا با توجه به آغاز 
واکسیناسیون عمومی می دانند، در حالی تا زمان واکسیناسیون 
۸۰ درصدی در جامعه همچنان احتمال همه گیری کرونا وجود 
دارد.یکی دیگر از عمده  نگرانی های مسؤولین وزارت بهداشت 
افزایش  احتمال  و  کشور  در  انگلیسی  کرونای  شدن  پخش 
مرگ ومیر و ابتلا بیشتر ناشی از گونه جدید کرونا است.ولی به 
گفته معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی گیلان تاکنون هیچ 
موردی از گونه کرونا انگلیسی در این استان مشاهده نشده و 

رصد ها در این خصوص وجود دارد.

برداشت  پایان  از  گیلان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
مرکبات در گیلان خبر داد و گفت: باغداران ۱۰ درصد نسبت 

به سال پیش بیشتر مرکبات برداشت کرده اند.
مسعود الماسی ز پایان برشدات مرکبات در گیلان خبر داد 
و اظهار کرد: کشاورزان گیلانی امسال نسبت به سال گذشته 
اینکه  بیان  با  کردند.وی  برداشت  مرکبات  بیشتر  درصد   ۱۰
۹۰ درصد مرکبات برداشت شده در باغات گیلان پرتقال بوده، 
افزود: ۹۰ درصد ارقام مرکبات باغ های گیلان پرتقال از نوع 
تامسون خونی و محلی، پنج درصد نارنگی و بقیه نیز سایر 
مرکبات شامل نارنج، گریپ فروت، دارابی ، بالنگ و لیمو است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان با بیان اینکه ۲۶ هزار 
بهره بردار مرکبات در گیلان مشغول هستند، گفت: ۱۱ هزار و 
۱۶۳ هکتار از زمین های استان به باغ مرکبات اختصاص دارد.

بیشتری  مرکبات  باغات  گیلان  شرق  اینکه  بیان  با  الماسی 
نسبت به غرب استان دارد، افزود: بیشترین باغ های مرکبات 
استان گیلان در شهرستان های رودسر، املش و لنگرود است.

وی بر لزوم تغذیه باغات و همچنین آفات کشی در آن از 
می توانند  کشاورزان  گفت:  و  کرد  تأکید  کشاورزان  سوی 
با  مبارزه  و  باغات  تغذیه  برداشت محصول درزمینه  از  بعد 
آفات مرکبات به مراکز خدمات جهاد کشاورزی مراجعه و 

راهنمایی لازم را دریافت کنند.
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کابینت بهارستان پیشتاز در تولید مصنوعات چوبی و دکوراسیون در طرح های متنوع

واحد کابینت بهارستان که در زمینه صنعت چوب و دکوراسون فعالیت می کند،از 
جمله واحد هایی به شمار می رود که کیفیت زیبایی و ظرافت را چه در تولید 
مصنوعات چوبی و چه در طراحی و اجرای دکوراسیون داخلی  با تبحر و مهارت 

ویژه ای اعمال می کند. شهاب شاکریان و شهرام شاکریان که به طور مشترک 
مدیریت این واحد را به عهده دارند در مصاحبه با خبرنگار ما به بیان فعالیت ها و 
خدمات این واحد تولیدی-صنعتی پرداخته و به سوالات مطرح شده پاسخ دادند.

ابتدا شهاب شاکریان با اشاره به سابقه ۲۷ ساله خود در صنایع چوب،خاطر نشان 
کرد:کار در این صنعت را از زمانی شروع کردم که هنوز شیوه های سنتی قدیمی 
دراین صنعت اعمال می شد و طی سال های اخیر با ورود تکنولوژی های جدید 
و MDF، تحولی شگرف در این صنعت رقم خورد که متناسب با این تغییر و 
تحول فعالیت های خود را ادامه دادیم.وی آنگاه اعلام کرد : در حال حاضر اجرای 
طرح ها و پروژه های سنتی و کلاسیک درحوزه صنایع چوب ، تولید درب های 
تمام چوبی، طرح های کلاسیک و درب هایMDFو همچنین اجرای کار کف 
و پارکت و ساخت و اجرا نصب کابینت، کمد و به طور کلی تمامی مصنوعات  
که در حوزه صنایع چوب قرار می گیرد، زمینه اصلی فعالیت و خدمات این واحد 
را تشکیل می دهد.وی در خصوص تهیه و تامین متریال مصرفی اظهار کرد:در 
گذشته اتحادیه صنفی برخی اقلام را به صورت سهمیه ای و قیمت دولتی در 
اختیار اعضای صنف قرار می داد اما بعدا این حمایت ها متوقف شده و اکنون 
متریال مصرفی را از بازار آزاد اصفهان و تهران با چند برابر قیمت تهیه و خریداری 
می کنیم ،البته خرید از تهران با توجه به بعد مسافت و کرایه های حمل و 
انتقال،هزینه های این واحد را افزایش می دهد.شهاب شاکریان آنگاه با اشاره به 
اینکه در تهیه متریال مصرفی فقط با مشکل نوسان و افزایش شدید قیمت ها 
مواجه هستیم، که البته این مشکل عام دیگر واحد های همکار و صنوف مختلف 
نیز می باشد.این صنعت گر کارآزموده سپس در خصوص اشتغالزایی در واحد 
کابینت بهارستان نیز گفت:پیش از این حدود۸ نفر در این واحد به طور مستقیم 
مشغول به کار بودند که بیش از این تعداد هم در بیرون از کارگاه، کار اجرا و 
نصب را انجام می دادند اما به علت مشکلات مالی و کمبود نقدینگی تعدادی از 
نیرو های مجموعه  تعدیل شدند.این صنعت گر کارآزموده و مجرب درادامه بر 
شمردن مشکلات اظهار داشت:با توجه به سوابق طولانی که در این صنعت طی 
سال ها فعالیت کسب کرده ایم با زوایای مختلف صنایع چوب و طراحی و اجرای 
دکوراسون در سبک های مختلف کاملا آشنا و مسلط هستیم، با این وجود به 
علت مشکلاتی که با آن دست و پنجه نرم می کنیم، نمی توانیم این تجارب را به 
طور کامل با اجرای طرح های توسعه اجرایی و عملی نماییم.وی در همین زمینه 
با اشاره به اینکه مجموعه کابینت بهارستان در فضایی به متراژ کلی یک هزار متر 
راه اندازی شده که حدود۵۰۰ متر از این فضا را به فعالیت های کنونی اختصاص 
داده  و در بخشی نیز انبار را تعبیه کرده ایم.وی در همین حال متذکر شد که 
این مجموعه دارای دو پروانه است و همچنین یک واحد دیگر در دست احداث 
و راه اندازی داریم که به علت مشکلات نقدینگی آن پروژه فعلا متوقف مانده 
است.شهاب شاکریان تعرفه های سنگین مالیاتی را از جمله مشکلاتی عنوان 
کرد که چالش های مالی این مجموعه را عمیق تر می کند.وی در این خصوص 
گفت:اداره دارایی مطابق قانون باید مالیات را براساس درآمد واقعی صنوف و 
مشاغل مختلف از آنها اخذ کند در حالی که چنین نیست ممیزین این اداره به 
صورت غیر کارشناسی به تعیین تعرفه مالیاتی اقدام می کنند. به عبارت دیگر 
اداره دارایی، مالیات را برحسب مساحت واحد ها  تعیین و اخذ می کند ، یعنی 
یک واحد صنفی اگر فضای کوچکتری داشته باشد مالیات کمتر و واحد صنفی 
دیگر فضای بزرگتری را در اختیار داشته باشد،باید مالیات بیشتری پرداخت کند! 
حال برای ممیزین دارایی این مساله اهمیت ندارد که شاید واحدی که در فضای 
بزرگ تری مستقر و احداث شده ،درامد اندکی داشته باشد یا اساسا تولیدو 
خدمات آن به دو دلیل موقتا تعطیل شده باشد! وی همچنین ضوابط  سخت و 
دست پاگیر و زائد سیستم بانکی را در پرداخت تسهیلات وام مورد اشاره قرار داد 
و گفت:علیرغم اینکه بانک ها بهره های سنگینی بابت تسهیلات پرداختی از وام 
گیرنده اخذ می کنند معذالک برای پرداخت همین وام ها با بهره بالا هم،مقررات 

و شرایط بسیار سختی پیش روی متقاضی قرار می دهند!وی در همین زمینه 
خاطر نشان کرد:وام هایی با بهره های بالا در بخش تولید فاقد توجیه اقتصادی 
است و بانک ها باید همسو با سیاست های کلان دولت در حمایت از تولید و 
اشتغالزایی تسهیلات ارزان قیمت در اختیار تولیدکنندگان قرار دهند ،ضمن 
اینکه اسناد معتبر کارخانه را به عنوان وثیقه قبول کنند ،در حال حاضر بانک ها 
سند مالکیت واحد مسکونی را به عنوان وثیقه قبول می کنند ، در حال حاضر 
بانک ها سند مالکیت واحد مسکونی را به عنوان وثیقه مطالبه می کنند در حالی 
که ارزش ریالی کارخانه با احتساب تجهیزات ودستگاه ها  ده ها و شاید صدها 
برابر بیشتر از ارزش ریالی واحد مسکونی و مبلغ وام درخواستی است.شهاب 
شاکریان در ادامه با بیان اینکه نرخ بالای تورم و افزایش بی رویه قیمت ها ، 
قدرت خرید عمومی را کاهش  داده،افزود:به موازات کاهش قیمت خرید مردم، 
خدمات صنایع چوبی و مشخصا ساخت ، نصب و اجرای کابینت نیز افزایش یافته 
و در چنین شرایطی کسب و کار این واحد ها از جمله واحد کابینت بهارستان با 
رکود مواجه شده است ،از سوی دیگر ما نیز به علت کمبود نقدینگی سرمایه در 
گردش،  مانع از انعقاد قرار داد در پروژه های سنگین با ارقام بالا می باشیم. وی 
در همین زمینه توضیح داد:مشتریان، عمدتا در پرداخت نقدی و تسویه حساب 
پس از اجرای پروژه مشکل دارند و لذا به منظور رفاه حال این دسته از مشتریان 
سعی می کنیم تا جایی که برای ما امکان پذیر باشد در نحوه پرداخت با شرایط 
مشتری هماهنگ شدیم یعنی بخشی از هزینه هارا، به صورت نقدی و مابقی را 
شرایطی یا با قبول چک یک یا دو ماهه دریافت کنیم.در حالی که پیش از این 
و در شرایطی که وضعیت اقتصادی و کسب و کار رونق نسبی داشت، بعضا همه 
هزینه هارا از برخی مشتریان به صورت شرایطی یا اقساطی و یا با چک طولانی 
مدت ، دریافت می کردیم.چنانچه اکنون نیز از حیث سرمایه در گردش  با تزریق 
مالی به این مجموعه در قالب تسهیلات ارزان قیمت مورد حمایت و پشتیبانی 
قرار بگیریم، محصولات و خدمات را  با شرایط مناسب تری که مورد در خواست 
و تقاضای مشتری می باشد ارایه می کنیم.وی در پاسخ به این سوال خبرنگار 
ما که در صورت حمایت دولت و تزریق نقدینگی به این مجموعه ، چه طرح 
های مشخص برای توسعه مد نظر دارید؟گفت:همانطورکه اشاره کردم یک واحد 
کارگاهی دیگر در دست احداث داریم که به علت مشکلات مالی فعلا عملیات 
اجرایی آن متوقف مانده .چنانچه نقدینگی کافی را در اختیار داشته باشیم آن 
واحد را تکمیل و نمایندگی رسمی MDFرا در کنار فعالیت های تولیدی راه 
اندازی خواهیم کرد که به این ترتیب برای چندین نفر دیگر فرصت شغلی ایجاد 
خواهد شد. وی افزود: به جز تعرفه های بالای مالیاتی ، متاسفانه تعرفه های 
حق بیمه نیز که ۳۰ درصدی محاسبه می شود، به مشکلات مالی این مجموعه 
اضافه شده است.در ادامه شهرام شاکریان که دراداره امور این مجموعه تولیدی 
با برادرخود مشارکت دارد، در مصاحبه با خبرنگار ما توضیح داد:تامین اجتماعی 
تا سقف۵ کارگر  را مشمول برخی سر رسید ها قرار داده و تعرفه ی حق بیمه 
را در ۱۰در صدی دریافت می کند؛در گذشته که ما ۵ نیرو  داشتیم مشمول 

همین سوبسید بودیم اما وقتی این تعداد افزایش یافت برای همه پرسنل تعرفه 
حق بیمه به ۳۰درصد افزایش یافت.شهرام شاکریان که حدود ۳۰سال سابقه 
فعالیت در این صنف را در رزومه خوددارد آنگاه با بیان اینکه  از ابتدای فعالیت 
در این صنعت همواره به کیفیت به عنوان الویت اول و اصلی مجموعه متعهد و 
پایبند بوده ایم و همین فاکتور عامل ماندگاری و موفقیت این مجموعه محسوب 
می شود.وی همچنین با اشاره به امکانات و تجهیزات مجموعه کابینت بهارستان 
اظهار داشت:همه سعی و تلاش ما این بوده که از حیث دستگاه ها و تجهیزات 
، کمبودی نداشته باشیم کما اینکه سه دستگاه برش تهیه ،نصب و راه اندازی 
کرده ایم که در دیگر واحدهای مشابه  سابقه ندارد ،همچنین دستگاه PVCو 
برخی تجهیزات ضروری دیگر را از قبل تهیه و تدارک نموده ایم.وی همچنین با 
تاکید بر لزوم به روز رسانی دستگاه ها به خصوص دستگاه مکش هوا افزود: برای 
تولید محصول با کیفیت در هر صنعتی، دستگاه ها و تجهیزات باید متناسب 
و همچنین به روز رسانی شود.این صنعت گر در ادامه کیفیت،ظرافت، تنوع و 
مشتری مداری را از ویژگی های شاخص مجموعه کابینت بهارستان اعلام کرد 
و افزود:همانطور که برادر من آقای شهاب شاکریان اشاره نمود برای اجرای طرح 
های توسعه و افزایش وتنوع بخشیدن به تولید و ایجاد فرصت های شغلی بیشتر 

نیاز به حمایت در قالب تسهیلات ارزان قیمت بانکی داریم.
وی گفت:قسمت هایی از فضایی که اکنون در اختیار داریم بلا استفاده مانده 
که حتی سوله هایی احداث کرده و با مسوولان شرکتMDFمذاکراتی به عمل 
آورده ایم که قسمت فروش محصولات MDF را در مجاورت بخش تولید راه 
اندازی کنیم ،برای عملی ساختن این طرح لازم است مسوولان سیستم بانکی 

حمایت های لازم را از این مجموعه به عمل آورند .

وقتی که صحبت از دکوراسیون داخلی می شود؛منظور نحوه ی 
چیدمان و انتخاب مناسب وسایل قسمت های مختلف خانه از 
جمله قسمت پذیرایی و نشیمن،اتاق،آشپزخانه،حمام،سرویس 
بهداشتی و ... است.طراحی دکوراسیون داخلی با انواع سبک های 

کلاسیک، سنتی و مدرن با متراژ بزرگ و کوچک انجام می شود.
طراحی و دکوراسیون داخلی به عنوان یک هنر ترکیبی دیده می 
شود چرا که به طراحان زبده نیاز دارد تا عناصر مختلفی را در کنار 

هم قرار دهند تا سبک نمای متوازن و شکیل، ایجاد شود.
به طور کلی؛دکوراسیون داخلی هنر تزیین یک واحد مسکونی 
)اعم از ویلا یا آپارتمان(-واحد تجاری ، اداری و.... با توجه به 
عناصری که فرد ترجیح می دهد و همچنین براساس سلیقه 
شخصی کارفرما،تعریف می شود.با توجه به اینکه فضای زندگی 
و کار در ایجاد روحیه و انرژی منفی یا مثبت افراد ساکن در آن 
تاثیر مستقیم دارد، طراحی و اجرای دکوراسیون داخلی به تبحر 
و مهارت و دانش و اطلاعات گسترده نیاز دارد که یکی از این 
فاکتورها ؛ نحوه ی نورپردازی و انتخاب نوع رنگ می باشد ،به 
این ترتیب فعالان رشته ی دکوراسیون داخلی در شکل دهی 
و هدایت سلیقه کارفرما )مشتری( نقش مهمی ایفا می کنند.

در سبک های نوین طراحی و اجرای دکوراسون داخلی ، ظواهر 
چندان پیچیده لحاظ نمی شود و خطوط عمدتا مستقیم به کار 
گرفته می شود تا این سبک حضور رنگ های جسورانه ،نرم و 
خنثی را امکان پذیر سازد.در واقع سبک معاصر با طراحی مدرن 
، مدام در حال تغییر و تحول  تفاوت هایی دارد چون سبک  
بود و تمرکز آن بر روی طرح های امروزی و نوین است.امروزه 
سبک پر زرق و برق مدرن با ظرافت با طراحی مدرن ادغام شده 
است، به عبارت خلاصه باید بگوییم هدف از سبک های مختلف 
و دکوراسون داخلی که متناسب با سلیقه ی افراد  طراحی و اجرا 
می شود؛ ایجاد فضای آرامش  بخش، محیط زندگی یا کار و زیبا 

یی محیط است و کابینت در این میان نقش مهمی ایفا می کند.

پتانسیل های افزایش تولید و اشتغالزایی صنایع بتن کورش با حمایت دولت اجرایی می شود

ساختمان  صنعت  در  بتنی  محصولات  اخیر  های  سال  در 
سازی استفاده عمده ای دارند ، در این میان جدول بتنی یکی 
از پرکاربردترین قطعات پیش ساخته بتنی محسوب می شود 
و محصولی پیش ساخته شده از بتن است که کاربرد عمده آن 
برای زیبا سازی در فضاهای شهری و محوطه سازی است. البته 
در خانه های مسکونی هم از این محصول برای دور باغچه ها 
استفاده می شود. مهم ترین هدف در استفاده از این محصول 
مرزبندی کردن در محیط متفاوت می باشد مانند: جدا کردن 
به طور کلی در  بتن  از فضای حیاط!  اساسا صنعت  باغچه 
سال های اخیرمصارف گسترده ای در ساخت و ساز یافته است 
و از جمله مصالح بسیار پرکاربرد در صنعت ساختمان سازی به 
حساب می آید که از ترکیب سیمان و آب و سنگدانه حاصل 
می شود ، در واقع بتن از سه چیز اساسی آب،سنگدانه)ماسه 
وشن( و سیمان  تشکیل شده است.محصولات بتنی از تنوع 
قابل توجهی برخوردار است که علاوه برجدول،کف پوش و 
نظایر آن را هم شامل می شود.صنایع بتن کورش از جمله 
واحد های شاخص و فعال در صنعت بتن به شمار می رود  که 

عمده فعالیت آن را کف پوش و جدول تشکیل می دهد 
این واحد تولیدی به لحاظ ارائه محصولات با کیفیت و رعایت 
برای  خاصی  جایگاه  کسب  به  موفق  مداری  مشتری  اصل 
خود در این صنعت شده  و مدیریت جوان و خلاق آن در 
صدد اجرای طرح های توسعه این مجموعه است که در این 
رابطه حمایت مسئولان ارگان های ذیر بط از این واحد نوپا و 
مدیریت جوان آن می تواند در سرعت بخشیدن به شتاب 

اجرای طرح توسعه این مجموعه، نقش  موثری داشته باشد.
ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در  کورش  بتون  صنایع  مدیر  زاده  نقی  حسن 
از یک   : داشت  اظهار  این صنعت  در  ساله خود   ۵ سابقه  به  اشاره  با 
این حیطه  در  و گسترده  به صورت مستقل  تصمیم گرفتم  قبل  سال 

راه  و  دایر  مستقل  کارگاهی  رو  این  از  که  دهم  فعالیت  ادامه  شغلی 
اندازی کردم . وی در ادامه خاطر نشان کرد : قشر های مختلف مردم 
و همچنین شرکت ها و موسسات دولتی و عمومی و خصوصی عمده 

مشتریان این واحد صنعتی را تشکیل می دهند. 
جدول   و  پوش  کف  که  این  بیان  با  کوروش سپس  بتن  صنایع  مدیر 
کرد:این  تصریح  واحداست  این  فعالیت  و  خدمات  اصلی  زمینه 
محصولات در سایزها و رنگ های متنوع و مطابق با خواسته و سلیقه 

مشتریان عزیز تولید و عرضه می شود .
 وی آنگاه با اشاره به مشکلات تهیه مواد اولیه افزود : از حدود۱۰روزقبل 
در رابطه با تهیه سیمان) که یکی از مواد اصلی تشکیل دهنده بتون( 
به شمار می رود با مشکلات جدی مواجه شده بودیم و این محصول در 
بازار یافت نمی شود ،چرا که کارخانجات سیمان از عرضه این محصول 
و  از سوی دیگر قیمت سیمان  و شن   ، بازار خودداری می کنند  به 
همچنین کرایه حمل طی روز های اخیر  به شدت افزایش یافته است 

و معلوم نیست قیمت ها بر چه مبنایی محاسبه می شود.
صورت  به  ۵نفر  حاظر  حال  در  که  این  به  اشاره  با  آنگاه  زاده  نقی   
جزاین  افزود:به  هستند  کار  به  مشغول  مجموعه  این  در  مسنقیم 
تعداد4تا۵ اکیپ نصاب و نیز عده ای هم به عنوان رانندگان نیسان و 

نظایر آن با این مجموعه در ارتباط کاری هستند 
اظهار  صنفی  اتحادیه  عملکرد  به  اشاره  با  آنکاه  کورش  صنایع  مدیر 
کرد: این اتحادیه جهت صدور مجوز برای متقاضیان پروانه،مدرک فنی 
حرفه ای مطالعه می کند در حالی که چنین مرکزی در فلاورجان و 
نجف آباد وجود ندارد که مدرک مورد درخواست اتحادیه را صادر کند.

وی اظهار کرد:متاسفانه اتحادیه فاقد ابزار های اجرایی جهت پیگیری 
مطالبات صنفی اعضا بوده  و از این رو فقدان یک شکل صنفی منسجم 

و کارآمد باعث بروز یک سری معضلات در این صنف شده است.
پرداخت  مشکلات  برخی  بیان  به  درادامه   کورش   بتن  صنایع  مدیر 
تقاضای  به  توجه  با  که  متراژ۳۰۰متر  به  کارگاه  این  ساخت  افزود:  و 
بازار این مساحت برایمان کفایت نمی کند ضمن این که  فاقد برخی  
با  را  ناچارا آب  ما  باشد که  و گاز می  مانند آب  زیر ساختی  امکانات 
انتقال می دهیم.  و  این مجموعه حمل  به  تانکر  وسیله  به  بالا  هزینه 
کپسول  از  نیز  واحد  این  داخلی  فضای  تامین حرارت  افزود:برای  وی 
های گاز استفاده می کنیم که از مدتی قبل تهییه  کپسول گاز هم با 
مشکل مواجه شده است.مدیر صنایع بتن  کورش همچنین با تاکید بر 
اینکه در صورت حمایت دولت و رفع مشکلات کمبود فضای کارگاهی 
و حل مشکلات مالی می توانیم ظرفیت این مجموعه را در بخش تولید 
و اشتغالزایی افزاش دهیم. وی گفت:به عنوان مثال با هر دستگاهی که 
ایجاد  نفر فرصت شغلی  برای۵  اضافه کنیم  این مجموعه  به  بخواهیم 
محور  پرسید:چه  که  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  شد.وی  خواهد 
هایی را در اجرای طرح توسعه ، دنبال خواهید کرد ، گفت: هدف کلی 
نیز  از تنوع چشمگیری  انبوه محصولات ساختمانی است که  ما تولید 
برخوردار است ، بدون شک هنگامی که این هدف محقق و اجرایی شود 
ظرفیت اشتغالزایی را نیز افزایش داده و نفرات بیشتری را جذب کار 
خواهیم کرد. مدیر جوان و خلاق صنایع بتن کورش همچنین با تاکید 
بر لزوم حمایت ارگان های مرتبط با بخش صنعت از تولیدکنندگان و 
مشکلات  دلیل  به  دولت  کرد:  تصریح  کارآفرین  و  جوان  صنعت گران 
معضل  ریشه ای  طور  به  نمی تواند  کشور  تحریم  همچنین  و  اقتصادی 

بیکاری را حل کند از این رو لازم است با اتحاذ ساز و کارهای مناسب 
و رفع موانع اداری و حمایت های تسهیلاتی و معنوی از جوانانی مانند 
من که بدون استفاده از امکانات دولتی و صرفا با توکل به خدا و اتکا به 
پشتکار و علاقه مندی خودم توانسته ام این کارگاه را دایر و راه اندازی 
این  ایجاد کنم که  نفر دیگر فرصت شغلی  برای چند  به جز خودم  و 
تعداد نیروی کار با احتساب اعضای خانواده های خود حداقل ۲۰ نفر را 
شامل می شود که از این سفره ای که با عنایت خداوند گسترانده شده 
ارتزاق و امرار معاش می کنند ، این در حالیست که با حمایت دولت 
می توانیم برای خانواده های دیگری اشتغال زایی داشته باشیم. نقی زاده 
در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر اینکه به طور مشخص چه 
انتظار دارید خاطر نشان کرد: اختصاص  نوع حمایت هایی را از دولت 
باز  در  تنفس  با  پایین  بهره  و  مدت  طولانی  اقساط  با  وام  تسهیلات 
فضای  یک  احداث  زمین جهت  واگذاری  همچنین  و  اقساط  پرداخت 
کارگاهی بزرگ تر و روان سازی مقررات و ضوابط اداری از مهم ترین و 
موثرترین راه کارهایی به شمار می رود که دولت می تواند در حمایت از 
به عمل  و صنعتگران  تولیدکنندگان  به طور کلی  و  کارآفرین  جوانان 
آورد.وی افزود: همانطور که قبلا هم اشاره کردم به لحاظ آب و گاز و 
برق با مشکل مواجه هستیم که در این زمینه ها نیز حمایت دولت را 
در ایجاد و تکمیل زیرساخت ها انتظار داریم. این صنعت گر و کارآفرین 
جوان آنگاه در پاسخ به این سوال که آیا برای فعالیت های تولیدی خود 
از تمامی دستگاه ها و تجهیزات مورد نیاز برخوردار هستید اظهار کرد: 
تجهیزات  از  بخشی  نشده ایم  موفق  سرمایه  کمبود  دلیل  به  متاسفانه 
کاری مورد نیاز را تهیه کنیم. به عنوان مثال چند دستگاه مهم اکنون 
و  است که یک دستگاه مخلوط کن می باشد  این مجموعه  نیاز  مورد 
حداقل به دو مورد از این دستگاه نیاز داریم که مبلغ هر کدام چهل 
خرید  برای  تومان  میلیون  هشتاد  فقط  جمعا  و  است  تومان  میلیون 
نیاز  مورد  دستگاه  دیگر  نیازمندیم. همچنین  کن  مخلوط  دستگاه  دو 
این مجموعه میز ویبره است که ابعاد مختلفی دارد و ما هم برای کار 
بتن کورش  نیاز داریم.مدیر صنایع  این دستگاه  ابعاد مختلف  به  خود 
پروسه  دستگاه ها  این  نداشتن  دلیل  به  کرد:  تصریح  زمینه  در همین 
کاری ما از حیث زمانی به تعویق می افتد به عبارت دیگر برای سرعت 
بخشیدن به روند اجرای کار و پروسه تولید باید این دستگاه ها را تهیه، 
نیروی  نفر  چند  نیز  دستگاه  خود  برای  که  کنیم  راه اندازی  و  نصب 
و  دستگاه ها  کرد:  اشاره  ادامه  در  شد.وی  خواهند  کار  جذب  جدید 
تجهیزات موجود به روزرسانی شده و خوشبختانه از این حیث با مشکل 
خاصی مواجه نیستیم. آن بخش از دستگاه هایی هم که مورد نیاز این 

مجموعه است تولید داخلی دارد و صنعت گران خلاق و توانمند ایرانی 
و  طراحی  مطلوبی  کیفیت  با  را  ویبره  میز  و  مخلوط کن  دستگاه های 
تولید کرده اند اما به دلیل هزینه های بالای تولید، قیمت این دستگاه ها 
بانکی  باید دولت و سیستم  آن  تهیه و خرید  برای  گران می باشد که 
جوان  و  صنعت  گر خلاق  این   ، کند  حمایت  ما  از  نقدینگی  تزریق  با 
صنایع  مجموعه  داشت:  اظهار  خود  صحبت های  جمع بندی  با  سپس 
بتن  کورش از پتانسیل های بالایی برای افزایش ظرفیت تولید و ارتقاء 
کیفیت  با  ما  تولیدی  محصولات  و  است  برخوردار  اشتغال زایی  سطح 
به  حال  این  در  که  گرفته  قرار  مصرف کنندگان  استقبال  مورد  بالا 
برای  امکانات زیرساختی  از  نقدینگی و عدم برخورداری  دلیل کمبود 
اجرای طرح های توسعه با موانع و مشکلات عدیده ای دست به گریبان 
هستیم. با توجه به اینکه دولت همواره حمایت از بخش تولید را مورد 
تاکید قرار می دهد انتظار داریم این حمایت ها جنبه عملی پیدا کند و 
لذا از تزریق نقدینگی در قالب تسهیلات ارزان قیمت و حذف مقررات 
به  موثری  کمک  می تواند  صنعت  با  مرتبط  ارگان های  در  اداری  زائد 
این  موازات  ،به  کارآفرین محسوب شود  تولید کنندگان و صنعت گران 
و  مهار  و  بازار  تثبیت  زمینه  در  دولت  است  لازم  حمایت  ها همچنین 
کنترل قیمت ها اقدامات موثرتری به کار گیرد و مشخصا در رابطه با 
است  بتنی  محصولات  تولید  برای  ضروری  اقلام  از  یکی  که  سیمان 
راهکار اجرایی مشخص اتخاذ شود در این صورت با تثبیت قیمت ها ما 
نیز قادر خواهیم بود نرخ مشخصی برای محصولات خود تعیین کنیم 
که هم حداقل حاشیه سود اقتصادی را برای ما به دنبال داشته و هم 
با  را  محصولات  بتوانند  و  شود  تامین  مصرف کنندگان  منافع  اینکه 

قیمت مناسب تری تهیه و خریداری کنند.
ابراز احترام به استاندار اصفهان گفت: جناب  نقی زاده در پایان ضمن 
دکتر رضایی به عنوان نماینده ارشد دولت در استان از جمله مدیران 
پرتلاش متعهد و توانمند در سطح کشوری محسوب می شود و همواره 
نسبت به تولید و صنعت نگاه حمایتی داشته اند. از این رو انتظار داریم 
که  بشود  نیز  مجموعه  این  حال  شامل  محترم  استاندار  حمایتی  نگاه 
و  تولید  به  علاقه  و  عشق  با  کارآفرین  و  جوان  صنعت گر  عنوان  به 
اشتغال زایی به این عرصه ورود کرده و با سرمایه گذاری شخصی این 
مجموعه را دایر و به بهره برداری رسانده ایم. با توجه به اینکه در آغاز 
به  و  مسئولان  نشیب هستیم حمایت  و  فراز  پر  و  مسیر طولانی  یک 
خصوص نماینده عالی دولت در استان می تواند این مسیر را برای ما 
هموار سازد و با توسعه مجموعه ظرفیت ها را هم در بخش تولید انبوه 

و هم در افزایش تعداد پرسنل محقق و اجرایی نماییم.
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خبر مهم وزیر راه و شهرسازی برای 
مالکان بیش از یک واحد مسکونی

بازار ۱۱۰۰ میلیارد دلاری صادرات
 به همسایگان

محمد اسلامی گفت: بالغ بر یک میلیون و ۸۰۰ هزار واحد 
از یک واحد مسکونی  افرادی که بیش  به  مسکونی متعلق 
 ۳۰۰ و  میلیون  یک  مالکان  برای  و  شده  شناسایی  دارند، 

هزار واحد پیامک خود اظهاری ارسال شده است.
خود  پیامک  که  مالکانی  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
اظهاری دریافت کرده اند، می توانند بدون مراجعه حضوری 
املاک  وضعیت  اسکان،  و  املاک  سامانه  به  مراجعه  با  و 
کنند.  مشخص  سامانه  درخواستی  شواهد  با  را  مازادشان 
مالک  فردی  شد،  مشخص  مالکان  هویت  بررسی  حین 
مستندات  خصوص  این  در  که  است  مسکونی  واحد   ۶۰۰
با  است.اسلامی  شده  ارائه  مالیاتی  امور  سازمان  به  لازم 
بازار  به  خالی  مسکونی  واحدهای  عرضه  به ضرورت  اشاره 
خانه های  شدن  اضافه  با  داشت:  اظهار  کنونی  مقطع  در 
خالی به طرف عرضه در بازار مسکن، تعادل بهتری به این 
شهرسازی  و  راه  وزارت  بنابراین،  می شود.  بخشیده  بازار 
مقطع  در  اقتصادی  کلان  شاخص های  پایداری  واسطه  به 
برای  مالیاتی  امور  سازمان  بیشتر  تحرک  خواستار  کنونی، 

عملیاتی شدن اخذ مالیات از خانه های خالی است.

های  پژوهش  اساس  بر  گفت:  تجارت  توسعه  سازمان  رئیس 
ما کشورهای همسایه تا ۱۱۰۰ میلیارد دلار ظرفیت صادرات 

دارند که می توانیم ۲۰ درصد این بازار را در اختیار بگیریم.
مقاومتی  اقتصاد  سالانه  همایش  هفتمین  در  زادبوم  حمید 
درباره صادرات به کشورهای همسایه گفت: در سال ۲۰۱۹ در 
مؤسسه مطالعات بازرگانی، پژوهشی داشتیم که نشان می داد 
تا ۱۱۰۰ میلیارد  که کشورهای همسایه ما در حوزه واردات 
دلار می توانند بازار داشته باشند.وی افزود: با توجه به فرمایش 
مقام معظم انقلاب مبنی بر اینکه باید ۲۰ درصد بازار کشورهای 
همسایه را در اختیار داشته باشیم، این بازار برای ما تا ۲۰۰ 
به  صادرات  میزان  این  البته  می کند  فرصت  ایجاد  دلار  هزار 
همسایگان نداریم.رئیس سازمان توسعه تجارت ادامه داد: در 
این چند ساله صادرات ما 44 تا 4۵ میلیارد دلار بوده است 
افزایش  البته پتانسیل آن را داریم که این میزان صادرات را 
دهیم.وی افزود: به عبارت دیگر با اتکا به منابع داخلی کشور 
که کم هم نیست می توانیم آنها را به تولید تبدیل کرده و صادر 
کنیم.زادبوم تاکید کرد: فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان نگران 
بازار محصولات خود نباشند بازار آنها همین کشورهای همسایه 
میلیارد دلار،  تا ۱۱۰۰  واردکننده  ماست. چهار کشور عمده 
نحوه  درباره  باید  که  است  عربستان  و  روسیه  ترکیه،  امارات، 
تعامل با آنها بررسی هایی صورت گیرد. بنابراین باید کاری کنیم 

تجار و صادرکنندگان ما احساس آرامش کنند.
وزیر جهاد کشاورزی: 

نیازمند ماشین آلات کشاورزی
 و تجهیزات خودرویی هستیم

برق ۲۰ میلیون نفر رایگان شد

مراسم  مراسم در  نیز در  وزیر جهاد کشاورزی  کاظم خاوازی 
پشتیبانی  و  دفاع  وزارت  راهبردی  همکاری  توافقنامه  امضای 
با  اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزارت  و  مسلح  نیروهای 
ظرفیت های بالقوه و بالفعل وزارت دفاع تدوین و اجرای برنامه 
کاهش وابستگی به واردات نهاده های دامی، پایه و کشاورزی 
را در دستور کار داریم، گفت: وزارت دفاع با در اختیار داشتن 
فناوری های پیچیده، می تواند در بخش های مختلف به وزارت 
بخش  در  کرد:  خاطرنشان  کند.وی  کمک  کشاورزی  جهاد 
فناوری های صنعتی نیازمند ماشین آلات کشاورزی و تجهیزات 
خودرویی، انواع حسگرهای هوشمند، شیلات )قایق، شناورها و 
اسکله، سکوهای صید و صیادی، پروزش ماهی، پهپاد و بالگرد 
و ... هستیم.وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه وزارت دفاع در 
ابعاد مختلف دارای ظرفیت های خوبی است، گفت: در موضوع 
آمایش های سرزمینی سازمان جغرافیایی نیروهای مسلح نقش 
خصوص  این  در  خوبی  همکاری  زمینه های  و  دارد  مهمی 
می تواند ایجاد شود.خاوازی با بیان اینکه سازمان اتکای وزارت 
دفاع در حوزه کشاورزی خدمات متنوعی را ارائه می دهد، افزود: 
سازمان  به  می تواند  این خصوص  در  جهاد  وزارت  تجربه های 
اتکا منتقل شود.تفاهمنامه همکاری وزارت دفاع و وزارت جهاد 
کشاورزی، از تاریخ امضا به مدت ۵ سال معتبر خواهد بود و 
جهاد  و  دفاع  وزارتخانه های  میان  دائمی  و  مشترک  کارگروه 

کشاورزی همکاری های جامع را راهبری می کنند.

با احتساب بعد خانوار ۳.4 نفر در یک خانواده، بیش از ۲۰ میلیون 
نفر در کشور از تخفیف ۱۰۰ درصدی برق بهره مند شدند.

ابتدای  از  توانیر  شرکت  توسط  شده  استخراج  آمار  اساس  بر 
آبان ماه ۹۹ به عنوان آغاز اجرای طرح برق امید تا ۱4 بهمن ماه 
سال جاری تعداد 4۸ میلیون و ۹۷4 هزار ۶۷۷ قبض در بخش 
خانگی صادر گردیده است.بر اساس آمار به دست آمده از قبوض 
صادر شده تا نیمه بهمن ۹۹ و با توجه به مبنای پله های مصرفی 
تعیین شده در طرح برق امید، ۲۲.4 درصد از قبوض صادر شده 
متعلق به مشترکان کم مصرف، 4۸.۲۹ درصد از قبوض متعلق 
به مشترکان خوش مصرف و ۲۹.۲۶ درصد از سایر قبوض صادر 
استناد  است.به  رسیده  پرمصرف  مشترکان  دست  به  نیز  شده 
مصوبه هیئت وزیران در رابطه با برق امید، هزینه برق مشترکان 
کم مصرف به استثنای واحدهای مسکونی خالی و سکونت گاه های 
غیر رسمی مشمول تخفیف ۱۰۰ درصدی هزینه برق می شوند. 
در همین راستا ۵ میلیون و ۹۵۷ هزار ۵۹۲ مشترک کم صرف 
مشمول تخفیف ۱۰۰ درصدی شده اند که در مقایسه با پایان 
آذرماه نزدیک به ۱ میلیون مشترک افزایش پیدا کرده است.به 
عبارت دیگر با احتساب بعد خانوار ۳.4 نفر در یک خانواده، بیش 
از ۲۰ میلیون نفر در کشور از تخفیف ۱۰۰ درصدی برق بهره مند 
شدند.مقایسه قبوض صادر شده برق بهمن ماه ۹۹ با مدت مشابه 
سال گذشته بیان گر آن است که مشترکان کم مصرف 4.۲ درصد 
نسبت به سال گذشته اضافه شده اند.همچنین بر اساس همین 
آمار، تعداد قبوض صادر شده برای مشترکان خوش مصرف نیز 
۱.۷ درصد افزایش پیداکرده است. از سوی دیگر شاهد کاهش 
۶ درصدی قبوض صادر شده برای مشترکان کم مصرف هستیم.

است  معتقد  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ارتباط  قطع  معنای  به  اطلاعات  ملی  شبکه  که 
تنها  نه  ملی«  »اینترنت  ایجاد  و  نیست  دنیا  با 
از نظر فنی امکان ندارد که طرح چنین ایده ای 

است. خیانت  هم 
بازجویی  و  احضار  از  پس  ماه  یک  از  کمتر 
رسانه،  و  فرهنگ  دادسرای  به  ارتباطات  وزیر 
»دلیل  که  می گوید  آذری جهرمی  محمدجواد 
اجرای  عدم  بحث  دادسرا  به  من  احضار  اولیه 
بود.« اینستاگرام  فیلترینگ  برای  قضایی  دستور 
فارس  استان  در  است:  دادیاری  داده  توضیح  او 
وارد  اینستاگرام  فیلترینگ  برای  را  حکمی 
ایراد دارد و اشکال حقوقی بر آن  کرده که ذاتا 
اساسی،  قانون   ۲۵ اصل  بر  بنا  ، چون  اس  وارد 
قانون  قانون.  حکم  با  مگر  است  ممنوع  سانسور 
جای  به  مجرمانه  مصادیق  پالایش  کلمه  بر 

دارد.« تاکید  انسداد 
که  وب سایت هایی  از  »بسیاری  وی  گفته  به 
غیرقانونی  صورت  به  شده اند؛  مسدود  ایران  در 
در  نه  وب سایت ها  مسدودسازی  هستند.  فیلتر 
اختیار قاضی است و نه در شأن کارگروه تعیین 

است.« عامه  و جزو حقوق  مجرمانه  مصادیق 
اجرای  از  خیلی ها  اینترنت  قطع  زمان  در 
وزیر  اما  می گفتند.  ملی«  »اینترنت  برنامه 
همیشه  مثل  هم  باز  را  موضوع  این  ارتباطات 
“شبکه  از  مردم  که  متوجه ام  »من  می کند؛  رد 
درستی  تبلیغ  چون  می ترسند،  اطلاعات”  ملی 
فلان  می گوید  و  می آید  مسوولی  است.  نشده 
بود  اطلاعات  ملی  شبکه  اگر  و  شده  انجام  جرم 
این  خب  کنیم.  جلوگیری  آن  از  می توانستیم 
است  قرار  که  می دهد  مردم  به  بدی  سیگنال 
بارها  ملی”  “اینترنت  کلمه  شوند.  کنترل  مردم 

ندارد.« گفته ام که جعلی است و وجود 
دنبال  اطلاعات  ملی  شبکه  در  ما  می گوید:  او 
بازار  دنبال  ما  نیستیم.  دنیا  با  ارتباط  قطع 
کشور  در  کسی  هر  ایده  اگر  هستیم.  منطقه ای 
ملی«  »اینترنت  اسم  به  چیزی  که  باشد  این 
ساخته شود اصلا از نظر فنی امکان پذیر نیست.

اندیشکده  یک  هیچ گاه  ارتباطات،  وزیر  گفته  به 
با  اندیشکده  یک  از  فکر  میلیون   ۸۰ ظرفیت  با 
که  کسی  و  نیست  برتر  فکر  میلیارد   ۸ ظرفیت 

است. برود، خیانت  این  دنبال 

ایسنا : رضا اردکانیان، وزیر نیرو گفت: باید پذیرفت 
که اگرچه وزارت نیرو متولی امر آب و برق در کشور 
است اما مشکل آب فقط بر عهده یک سازمان نیست و 
باید تمام قسمت های دخیل در موضوع آب و کم آبی 
به دنبال پیدا کردن پاسخ مناسب برای حل مسائل 
ملی  »رویداد  افتتاح  آئین  در  اردکانیان  باشند.رضا 
آب مشهد« که با حضور اساتید، دانشجویان و فعالان 
برگزاری  اظهار کرد:  برگزار شد،  به  حوزه آب کشور 
تا دیدگاه های مختلف  این همایش ها کمک می کند 
با توجه به مشکلات متفاوت که در کشورمان وجود 
به  راهکارهایی  این  از  اگر پیش  و  بررسی شود  دارد 
صورت علمی یا بومی در این رابطه اجرایی شده است 
به اشتراک گذاشته تا باعث افزایش آگاهی شود.وی 

می تواند  که  علمی  بخشی  به عنوان  دانشگاه  افزود: 
وارد شود، می تواند در  در سیاست گذاری های علمی 
بررسی نتایج به دست آمده تاثیر گذار باشد. وضعیت 
در  ایران  مناطق  بیشتر  که  است  گونه ای  به  کشور 
باید  این اساس  بر  قرار دارد و  نواحی گرم و خشک 
دیدگاه های مختلف متخصصان این حوزه جمع آوری 
کم   مشکل  که  است  این  بر  سعی  و  شود  بررسی  و 
کشاورزی،  در  نامتعارف  آب های  مدیریت  و  آبیاری 
صنعت و پارامترهای دیگر، متناسب با شرایط مناطق 
در  دوازدهم  دولت  در  کرد:  اظهار  اردکانیان  باشد. 
سال  خشک ترین  کشور  که  کردیم  کار  شرایطی 
آبی در ۵۰ سال اخیر را می گذراند. سال ۹۶ تا ۹۷ 
خشک ترین سال آبی در ۵۲ سال اخیر در کشور بود.

وی تاکید کرد: انتظار من و مجموعه وزارت نیرو از این 
همایش این است که با تکیه بر توان داخلی و به منظور 
ارائه  به  آب  حوزه  در  خدمت رسانی  سیستم  ارتقای 
پیشنهادهای کاربردی با تاکید بر فناوری های نوین روز 
و  بهینه سازی  و  آبرسانی  ارتقای شبکه  آب در حوزه 
پایش مصرف آب در شبکه های مهم شهری و روستایی 
و پیوند چرخه آب و اکولوژی برای پایداری در شرایط 

تغییر اقلیم و محدودیت های اقتصادی پرداخته شود.

حسین  پاسدار  سرلشکر  سردار 
افتتاح  مراسم  در  سلامی 
مشهد  شهر  حاشیه  پروژه های 
افزود: این حرکت ها آغاز راه برای 
و  فقر  است.  محرومیت زدایی 
فحشا از وعده های شیطان است 
وعده های  از  محرومیت زدایی  و 
و  بامعرفت  انسان های  الهی. 
باغیرت به ایمان و دین در این 
مسیر گام برمی دارند و قلب هایی 
پراحساس و عواطفی عمیق دارند 
و در سایه صبر به یاری و امداد 
مردمان نیازمند می شتابند و نزد 

خداوند کریم و عزیز هستند.
اینکه  بیان  با  سلامی  سرلشکر 
یک  و  کامل  صف آرایی  یک 
گرفته  تهاجم همه جانبه شکل 
امنیتی  و  نظامی  و  سیاسی  که 
و فرهنگی و اقتصادی و روانی و 
رسانه ای و تبلیغی است، تصریح 
کرد: به ندرت می توان در تاریخ 
کشوری را یافت که در نقطه ای 
از عالم در مقابل همه قدرت های 
باشد  ایستاده  جهان  شیطانی 
نبیند  آسیب  و  کند  مقاومت  و 
را  دشمن  و  کرده  پیشرفت  و 

مایوس کند.
تکمیل  در  سلامی  سرلشکر 
دشمن  افزود:  خود  سخنان 
سرمایه  تمام  می توانست  هرچه 
فرهنگی  سرمایه  تمام  و  مادی 
و روانی خود را به صحنه آورد؛ 
تلاش  و  بود  مصمم  و  جدی 
جهانی  سیاست های  تمام  کرد 
شامل ارعاب نظامی و راه اندازی 
جنگ در منطقه را دنبال کند و 
همه را نیز با خود همراه کند و 
ماجرای  این  بر  خداوند  نصرت 
ایران  و  افکند  آموز سایه  عبرت 
به تنهایی توانست سیاست فشار 
بشکند  را  دشمنان  حداکثری 
که  مردمی  ایستادند.  مردم  و 
عبرت  کوفه  مسجد  ماجرای  از 
محشری  مردم  بودند.  گرفته 
و  بر شرف  درود  و  کردند  پا  به 
استقامت این مردم و بر صبر و 
و  آنها  جوانمردی  و  شکیبایی 
ثبات قدمشان. سرلشکر سلامی 
موظفیم  و  مکلف  اینکه  بیان  با 
توان  در  هرچه  منت  و  بی مزد 
داریم در اختیار مردم قرار دهیم، 
ما منت  بر  قدر  گفت: مردم آن 

ما  از  سختی ها  در  که  دارند 
حمایت و جوانانشان را در میدان 
جنگ به ما می سپارند و به اسلام 
خدا  دین  نصرت  برای  و  تقدیم 
وقتی  حتی  و  می کنند  هدیه 
می بخشند؛  می کنیم  اشتباه 
مردم روح بزرگی دارند و رفیع و 
منیع و صاحب  شان و مقدس و 
مومن هستند و  وظیفه داریم در 
این  دشمنی  هر  که  میدانی  هر 
مردم عزیزمان را تهدید می کند 
وظیفه  این  و  یابیم  آنجا حضور 

ماست و منتی نیست.
دشمن  گفت:  سلامی  سرلشکر 
تلاش کرد به سفره مردم هجوم 
تهاجم کند،  به ذهن ما  آورد و 
و  بزرگ  روح  که  ما  مردم  اما 
بر  را  راه  دارند  عمیقی  عواطف 
بست  خواهند  و  بستند  دشمن 
خواهد  ادامه  جریان  این  و 
راه هستیم؛  ابتدای  ما  و  داشت 
فساد،  محرومیت،  "فقر،  با 
انگلیس،  آمریکا،  تبعیض، 
تروریسم  آنها،  منطقه ای  نائبان 
می جنگیم  ناامنی"  و  تکفیری 
زیرا فلسفه وجودی ما این است.

وزیر ارتباطات و فناوري اطلاعات:

اینترنت ملی جعلی است و شدنی نیست
وزیر نیرو: 

حل مشکل آب بر عهده یک سازمان نیست

فرمانده کل سپاه: 
در هر میدانی که  دشمن  مردم عزیزمان را تهدید  کند 

 حضور می یابیم

مورد  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
پروژه  گفت:  ملی  مسکن  طرح 
پیشرفت مناسب خود را داشته 
که  است  این  ما  بینی  پیش  و 
تا پایان دولت بین ۶۰ تا ۱۰۰ 
تحویل  مردم  به  واحد  هزار 
وزیر  اسلامی  شود.محمد  داده 
حاشیه  در  شهرسازی  و  راه 
جمع  در  دولت  هیئت  جلسه 
طرح  مورد  در  خبرنگاران 
حمداله  به  گفت:  ملی  مسکن 
خود  مناسب  پیشرفت  پروژه 
کشور  سطح  در  و  داشته  را 
آماده  واحد  هزار   ۵۳4 حدود 
حدود  زمین  دادیم.  تحویل  را، 
۲۳۰ هزار مورد از این پروژه به 
واگذار  اقساطی  فروش  صورت 
 ۹۹ فروش  صورت  به  و  شده 

کرد:  عنوان  وی  است.  ساله 
که  است  هایی  پروژه  سوم  نوع 
و  اقساطی  فروش  صورت  به 
راه  با  مشترک  گذاری  سرمایه 
امیدواریم  است.  شهرسازی  و 
بتوانیم در یک زمان بندی آنها 

را به مرحله تحویل برسانیم.
بینی  پیش  تاکید کرد:  اسلامی 
دولت  پایان  تا  که  است  این  ما 
به  واحد  هزار   ۱۰۰ تا   ۶۰ بین 
مردم تحویل داده شود.وزیر راه 
تصمیمات  درباره  شهرسازی  و 
نوروز  ایام  برای  وزارتخانه  این 
برای  که  است  ما  وظیفه  گفت: 
ساخت  زیر  و  ناوگان  نوروز 
ما  وظیفه  باشد؛  مهیا  هایمان 
اما  است  حوزه  این  در  امادگی 
طبق ستاد کلی کرونا عمل می 
عنوان  به  که  هرچیزی  کنیم. 
را  همان  بدهند  ما  به  پرتکل 
اضافه  کنیم.اسلامی  می  اجرا 
مثبت  تست  که  کسی  کرد: 
کرونا داشته باشد را در هیچ جا 
کسی  هیچ  کنند،  نمی  پذیرش 
نقض  را  ها  پروتکل  نداد  حق 
تمام  در  بهداشت  وزارت  کند. 

و  حملی  های  پایانه  و  مرزها 
نقلی حضور دارد. برنامه ما این 
و  قطار  هواپیما،  برای  که  است 
محدودیت  به  توجه  با  اتوبوس 
دچار  مردم  شده  ایجاد  های 

کمبود صندلی نشوند.
در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
های  گزارش  آخرین  با  ارتباط 
راه  وزارت  سوی  از  شده  اعلام 
سقوط  درباره  شهرسازی  و 
کرد:  اظهار  اوکراینی  هواپیمای 
گزارش های مربوطه در رابطه با 
را  اوکراینی  هواپیمای  بازخوانی 
برای امریکا و فرانسه و کانادا و 
اوکراین ارسال کرده ایم.وی در 
هایی  پروژه  اینکه  بیان  با  ادامه 
را  داشتیم  مهر  مسکن  در  که 
کنون  تا  افزود:  داده ایم،  ادامه 
مهر  مسکن  در  واحد  ۳۳هزار 
را ارائه دادیم و ۳۹ هزارتا باقی 
پرونده  تحویلش  با  تا  مانده 
عمده  شود.  بسته  مهر  مسکن 
این مسکن ها در رابطه با پرونده 
هایی است که عمدتا به دعوای 
تعاونی ها بر می گردد؛ در حال 

رفع مشکلات آن ها هستیم.

6۰ تا ۱۰۰ هزار واحد از پروژه مسکن ملی تا پایان 
دولت به مردم تحویل داده می شود

کجا  هر  فرمودند:  انقلاب  معظم  رهبر 
ماندگی  عقب  کردیم  عمل  انقلابی 
از  ناشی  حرکتی  هرگاه  و  نداشتیم 
کسالت داشتیم عقب ماندگی ایجاد شد.

سخنرانی رهبر معظم انقلاب به مناسبت 
سالروز قیام ۲۹ بهمن مردم تبریز در سال 
۱۳۵۶ از طریق ارتباط تصویری با مردم 
آذربایجان شرقی آغاز شد.اهم فرمایشات 

ایشان در این دیدار به شرح زیر است:
 ۲۹ نشدنی  فراموش  و  تاریخی  -روز 
بهمن را که امسال به این صورت برگزار 
می شود را گرامی می دارم. ما هر سال در 
این حسینیه با حضور شما مردم عزیز و 
فضای پرشوری که احساسات آذربایجانی 
دلخوش  می کرد  ایجاب  شما  تبریزی  و 
بودیم ولی امسال متأسفانه فراهم نیست 
و این هم از حوادث گوناگون زندگی است.

-حلول ماه رجب را به همه شما عزیزان 
و عموم مردم ایران تبریک عرض می کنم 
و امیداورم از برکات معنوی این ماه بهره 
ببرند. در این ماه اجتماعات وجود ندارد 
بود  میسر  مردم  برای  سال  هر  آنچه  و 
که  باشند  عبادی  اجتماعات  در  اینکه 
دعاهای  از  خانه ها  در  نیست.  امسال 

رجب غفلت نشود.
-حادثه ۲۹ بهمن ۵۶ یک حادثه جهادی 
و عملیاتی بود و مایه افتخار مردم تبریز 
این کار جهادی  به  افتخارات تبریز  بود. 
این  افتخارات  دامنه  و  نمی شود  محدود 
شهر و این منطقه بسیار گسترده تر است.

برجسته  های  شخصیت  سیاست  در   -
ای، آذربایجان تقدیم کرده است. یکی از 
خصوصیات این منطقه نخبه پروری است. 
می کنیم  نگاه  وقتی  اخیر  سال  در ۲۰۰ 
منطقه آذربایجان یک منطقه جریان ساز 
تنباکو  فتوای تحریم  از دوره  بوده است. 
این  میرزای شیرازی، مرحوم مجتهد در 
علمایی مثل  اگر  بودند.   اثرگذار  منطقه 
اثر  فتوا  این  نبودند  مجتهد  جواد  میرزا 

سیاسی  و  تاریخی  تحولات  در  نمی کرد. 
کلی  طور  به  تبریز  و  منطقه  این  کشور 

دارای این روحیه جریان سازی بودند.
ویژگی  دو  آذربایجان  و  تبریز  منطقه   -
هویتی داشته اند. یکی دلبستگی عمیق 
شدید  و حمیت  غیرت  دوم  و  اسلام  به 
به  نسبت  آذربایجان  ایران.  به  نسبت 
ایران و اسلام حمیت نشان دادند و مکرر 
طلبی  تجزیه  و  بیگانگان  توطئه  دربرابر 
های  چهره  آفرینی  نقش  ایستادند.  ها 

آذربایجان در این منطقه زیاد است.
- اگر حماسه تبریزی ها نبود، ممکن بود 
حرکت خونین قم تک بماند و فراموش 
زنده  را  قم  حماسه  تبریز  مردم  شود. 
کردند و خون را در رگ های نهضت به 
جریان انداختند. بعد از انقلاب که دست 
مردم  بودند،  طلبی  تجزیه  دنبال  هایی 

تبریز دست به کار شدند.  
چهره  باکری  شهید  و  عاشورا  لشکر   -
که  آنهایی  هستند.  نشدنی  فراموش  ای 
معنویت  از  چیزهایی  بودند  معاشر  او  با 
او نقل می کنند که انسان را دچار غبطه 
می کند. در فتنه خلق مسلمان،  مردم 
گفتند  امام  و  ایستادند  فتنه  این  مقابل 
تبریز  مردم  خود  و  نکند  دخالت  کسی 
فتنه ۸۸  در  داد.  را خواهند  آنها  جواب 
نیز یک روز زودتر از تهران وارد میدان 

شدند و آن فتنه را خنثی کردند.  
اسلامی  انقلاب  علیه  ای  جبهه  یک   -
دشمنی  این  علت  خُب  شد،  تشکیل 
چه بود؟ علت این بود که نظام اسلامی 
بود.  رد کرده  را  نظام سلطه  هنجارهای 
بر دنیا حاکم بود، نظام سلطه  آنچه که 
بود. دنیا به سلطه گر و سلطه پذیر تقسیم 
می شد. این یک هنجار جا افتاده جهانی 
بود. اما نظام اسلامی این نظام را رد کرد. 
خُب هنجارهای نظام سلطه، رگ حیات 
هایی  بهانه  اینکه  برای  بود.  استکبار 
داشته باشند. یک روز مساله حقوق بشر، 

موشکی،  منطقه ای و هسته ای را بهانه 
می کردند. جمهوری اسلامی حاضر نبود 

در سلطه پذیری با آنها همراهی کند.
- دربرابر این دشمنی، ملت ما نیاز دارند 
که هویت خود را مستحکم کنند. آنچه 
به یک ملت و نهضت هویت و قدرت می 
دهد، دارابودن زیربنای فکری مستحکم 
انقلاب  که  کشورهایی  از  خیلی  است. 
بوجود  استبداد  و  ظلم  ضد  و  کردند 
راه  آن  از  کوتاهی  مدت  از  بعد  آوردند، 
محکمی  فکری  زیربنا  زیرا  برگشتند. 
برخی  گاهی  می بینید  اینکه  نداشتند. 
می  ها  خارجی  از  تقلید  به  ها  داخلی 
این  برای  زدایی«  »ایدئولوژی  گویند 

است که زیربنای فکری مهم است.
فکری  نیروهای  دارم  اعتقاد  بنده    -
فکری  زیربنای  این  باید  اسلامی  نظام 
در  دهند.  گسترش  و  ببخشند  رونق  را 
است.  لازم  چیزهایی  هم  عمل  مقام 
نشدن،  ناامید  نشدن،  خسته  نترسیدن، 
تنبلی نکردن و ندانسته در نقشه دشمن 
وارد نشدن، لازم است. در جای خود هم 
باید آماده فداکاری بود. در مواردی باید 
که  سلیمانی  شهید  مثل  کرد.  فداکاری 
جانش را بر کف دست گرفت و در میدان 

های مختلف حضور داشت.
اما  است  لازم  مواقعی  در  فداکاری    -
ناامید  اینکه  است  لازم  همیشه  آنچه 
نشویم و تنبلی نکنیم و به دشمن کمک 
خصوصیات  این  از  ایران  ملت  نکنیم. 
جنازه  تشییع  این  در  است.  برخورادر 
شهید سلیمانی و ۲۲ بهمن امسال، مردم 
و  شدند  میدان  وارد  کرونایی  شرایط  با 

نگذاشتند ۲۲ بهمن تعطیل شود.  
- اگر امام تنبلی می کرد و ناامید و خسته 
می شد این حرکت بزرگ ایجاد نمی شد. 
امام لحظه به لحظه مراقب حوادث بود و 
سپس حکومت نظامی را نفی کرد و همه 
چیز تمام شد. هرگاه این مجاهدت باشد 

هدایت الهی هم هست. اگر از خودگذشتگی 
بود خداوند ما را وانمی گذارد.

- اهمیت راهی که ملت ایران طی کرده 
است بسیار بالاست؛ باید به این اهمیت 
انقلاب  دستاوردهای  باشیم.  واقف 
شگفت آور است. البته ما در تبیین این 
دستاوردها، ضعیف کار کردیم. باید بیش 
بگوییم.  را  انقلاب  دستاوردهای  این،  از 
یک  از  را  ایران  چهره  توانست  انقلاب 
و  طفیلی  و  علمی،  مانده  عقب  کشور 
وابسته بودن از قدرت های بزرگ به یک 

کشور آزاد تبدیل کند.  
- انقلاب، ملت ایران را از حالت خمودگی، 
بی هدفی و دنباله روی بیرون آورده است. 
قبل از انقلاب مردم سرشان پایین بود و 
زندگی خودشان را می کردند. امروز ملت 
ایران سربلند و شاداب است. امروز هزاران 
در  دارد.  وجود  کشور  در  علمی  هسته 
قضیه کرونا و کمک های مومنانه، جوانان 
وارد میدان شدند درحالی که این چیزها 

در گذشته وجود نداشت.
یک  از  را  کشور  مدیریت  انقلاب   -
یک  به  فردی  و  استبدادی  حکومت 
حکومت مردمی تبدیل کرد. امروز مردم 
هستند که انتخاب می کنند، ممکن است 
اما به هرحال  انتخاب کنند  بد  یا  خوب 

مردم انتخاب می کنند.
- تقویت نیروی نظامی و دفاعی کشور از 
دستاوردهای انقلاب بود. این کشور چند 
نیروهای  دربرابر  نتوانست  بیشتر  ساعت 
سال   ۸ در  اما  کند،  مقاومت  انگلیسی 
ایران  با  صدام  اسم  زیر  ها  قدرت  تمام 
غلطی  هیچ  سال   ۸ از  بعد  و  جنگیدند 
نتوانستند بکنند. این چیز کمی نیست. 

ده ها  نظامی  نیروهای  وضع  امروز    -
برابر از آن روزها بهتر است و یک قدرت 

بزرگ منطقه ای هستیم. 
-  اینکه روز به روز توطئه های گوناگون 
از سوی آمریکا و اسرائیل انجام می گیرد 

و  ندارد  توقف  انقلاب  که  می بینند  زیرا 
پیش می رود. 

-  ما در بخش هایی عقب ماندگی داریم 
و  نیست  قبول  قابل  وجه  هیچ  به  که 
مقصر خود ما مسئولین هستیم و شاید 
مردم هم در بخش هایی دخالت داشته 
نکردن  عمل  انقلابی  بخاطر  این  باشند. 
کردیم  عمل  انقلابی  کجا  هر  است. 
عقب ماندگی نداشتیم و هرگاه حرکتی 
ماندگی  عقب  داشتیم  کسالت  از  ناشی 
معیشت.  وضع  در  بخصوص  شد،  ایجاد 
قبل  به  نسبت  البته  زمینه  همین  در 
باید  اما  هستیم  جلوتر  بازهم  انقلاب  از 
در  واقعی  معنای  به  اقتصادی  عدالت 
در  فعلی  وضع  خُب  شود.  محقق  کشور 

شان و باب انقلاب نیست.
-  دشمن روی ناکامی های ما تبلیغات و 
جنگ روانی می کند و ناکامی ها را چند 
برابر بزرگتر نشان می دهد ولی پیشرفت 
و کتمان می کند  نمی دهد  نشان  را  ها 
ناامید و بدبین  اینکه جوانان ما را  برای 
از  کند. از دروغ هم باکی ندارند. برخی 
عناصر داخلی از روی غفلت، همان حرف 

ها را بازتاب می دهند.
-  ما این نابسامانی و ناکامی ها را داریم. 
ابتدای  به  نسبت  انقلاب  اوایل  از  مردم 
با  مردم  هستند.  تر  حساس  انقلاب 
آرمان های انقلاب آشنا هستند و دنبال 
اعتراض  این رو  به فساد  از  آن هستند 
باشد  فساد  با  مبارزه  هرکجا  و  می کنند 
هرکجا  می دهند.  نشان  علاقه  مردم 
حرکت به سمت کمک به مردم ضعیف 

باشد، طرفداری نشان میدهند.

رهبر معظم انقلاب:

هر کجا انقلابی عمل کردیم عقب ماندگی نداشتیم
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اصفهان  استان  مالیاتی  امور  مدیرکل 
مالیات  استان  دومین  اصفهان  گفت: 
از  درصد   ۹۷ و  است  کشور  در  دهنده 

درآمد استان از محل مالیات است.
اداره  اقدامات  خصوص  در  مهدلو  بهروز 
ابتدای  داشت:  اظهار  استان  مالیاتی  کل 
سال با بیانات مقام معظم رهبری و تأکید 
رونق  که  سال  شعار  و  تولید  بر  ایشان 
تیم  گذشته  سال های  مانند  است  تولید 
مدیریتی ما همانند سه سال گذشته یک 
بسته حمایتی برای فعالان اقتصادی فراهم 
کرد، اما امسال به دلیل شرایط پیش آمده 

این حمایت گسترش پیدا کرد و علاوه بر 
واحد های تولیدی به فعالان اقتصادی که 

دچار مشکل شده بودند، هم داده شد.
و ۶00  هزار  مالیاتی 4  بدهی  تقسیط 

فعال اقتصادی در اصفهان
مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان درباره 
اقداماتی که از ابتدای سال تا آذر ماه انجام 
شده، افزود: بیش از 4 هزار و ۶۰۰ فعال 
اقتصادی که مهلت پرداخت بدهی شان تا 
سه الی چهار ماه بود، بدهی شان تقسیط 
آن ها  به  ماه ۱4۰۳  اسفند  تا ۲۵  و  شد 
مهلت داده شد و هم چنین برای تهیه مواد 
اولیه، نقدینگی در اختیارشان قرار گرفت؛ 
در هر ماه برای بیش از صد مورد از افرادی 
که سررسید چک آن ها رسیده و موفق به 
حفظ  برای  نشدند،  بدهی شان  پرداخت 
نقدینگی و کمک به تولید و تهیه مواد اولیه 
گرفت؛ ۱۶  صورت  اقساط  تقسیط  آن ها 

هزار مورد بخشودگی جرائم برای فعالان 
اقتصادی انجام شد و این طرح از سالگرد 
شهادت سردار سپهبد حاج قاسم سلیمانی 
آن  میزان  و  شد  انجام  ماه  بهمن  تا ۲۲ 
معادل ۶ درصد برای فعالان حقیقی بود.

وی خاطرنشان کرد: در این مدت شاهد 
و  مؤدیان  دفاتر  قبولی  میزان  بیش ترین 
اظهاری  به خاطر خود  کم ترین رد دفتر 
و شفافیت در اعلام فعالیتشان بودیم به 
این صورت که از ۲۶۵  هزار پرونده کم تر 
از ۸۰۰ مورد رد شدند و این تلاش مدیون 

تشکیل اداره ۲۰۵۰ است.
به  مگر  مالیاتی  معافیت  و  اخذ  هیچ 

موجب قانون انجام نمی شود
و  اخذ  هیچ  اینکه  به  تأکید  با  مهدلو 
معافیت مالیاتی مگر به موجب قانون انجام 
نمی شود، بیان داشت: میزان معافیت طبق 
قانون حدود ۹۰۰ میلیارد بوده است و از 

ابتدای سال تا آذر ماه امسال حدود ۲۸۰ 
میلیارد تومان به مؤدیان استرداد داد شد 
استرداد  آن  میلیارد   ۲۰۰ از  بیش  که 
مالیات و ارزش افزوده برای صادرکنندگان 
بود؛ در این مسیر در کنار فعالان اقتصادی 

و تولیدکنندگان واقعی هستیم.
اصفهان  استان  مالیاتی  امور  مدیرکل 
دلیل  به  فعالیتی  هیچ  کرد:  خاطرنشان 
واحدی  هر  و  است  نشده  لغو  مالیات 
دچار مسأله مالیاتی شده باشد با مراجعه 
به اداره کل راهنمایی می شود و از تمام 
فعالیت های اقتصادی به جز فرار مالیاتی 
در  کرد:  تصریح  می کنیم.وی  حمایت 
از طریق  درآمد  بیشتر  سال های گذشته 
نفت بود و با توجه به تحریم ها، مسؤولان 
زایی  درآمد  برای  رسیدند  نتیجه  این  به 
بیش تر از طریق مالیات پیش بروند، چون 
هم شفاف است و هم باعث عدالت می شود 

نفت  هزینه  تحریم ها  رفع  صورت  در  و 
صرف مسائل زیرساختی شود.

از  دولت  کارمندان  حقوق  از  نیمی 
طریق مالیات پرداخت می شود

کردن  هزینه  روش  خصوص  در  مهدلو 
پرداختی  حقوق  داد:  توضیح  مالیات ها 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۰ دولت  کارمندان 
است که نیمی از این مبلغ توسط مالیات ها 
از آن به وزارت  پرداخت می شود؛ بخشی 
به  عدد  این  که  می شود  داده  بهداشت 
تا ۹۸؛ 4 هزار و  ترتیب در سال های ۹۶ 
4۰۰ میلیارد، ۵ هزار میلیارد و ۶ هزار و 
۸۰۰ میلیارد تومان بوده است و سه درصد 
از مالیات ها هم به شهرداری ارائه می شود 
که مبلغ آن در سال ۱۳۹۵، ۸4۰ میلیارد، 
در سال ۹۶، ۸۶۰ میلیارد، در سال ۹۷، هزار 
و ۱۸۰ میلیارد و در سال ۹۹ تا با الآن حدود 

هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بوده است.

به  اشاره  با  اصفهان  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
در  صرفه جویی  درخصوص  شهر  شورای  تاکید 
بودجه ریزی، اظهار کرد: در تحصیل درآمد بودجه 
است  مواردی  به  مربوط  درصد   ۳۳ تنها   ۱4۰۰
که منتج به صدور پروانه می شود و فروش املاک 
قالب  در  مالی  دارایی های  واگذاری  و  شهرداری 
درآمدی  منابع  دیگر  مشارکت  اوراق  و  تسهیلات 
شهرداری هستند.وی گفت: حدود یک هزار میلیارد 
کسب  مشارکت  اوراق  طریق  از  بودجه  از  تومان 
دولت  را  آن  بازپرداخت  درصد   ۵۰ که  می شود 
گذشته  در  اوراق  این  اخذ  بود؛  خواهد  عهده دار 
برای توسعه قطارشهری به مدیریت شهری کمک 
می کرد اما در سال ۹۹ علاوه بر آن، اوراق مشارکت 
در راستای توسعه ناوگان و زیرساخت اتوبوسرانی 
کرد:  اضافه  شد.وی  اخذ  و  تخصیص  نیز  اصفهان 
حفظ محیط زیست و رعایت ضوابط طرح تفصیلی 
شهرداری  درآمدهای  کسب  در  ساخت وسازها  در 
مورد توجه خواهد بود و اینگونه نیست که به بهانه 
بهبود وضع کنونی شهرداری در کسب درآمد، آینده 
شهر را به خطر بیندازیم.نصراصفهانی خاطرنشان 
انبوه سازان زیادی برای تأمین مسکن مردم،  کرد: 
از  بخشی  که  می کنند  سرمایه گذاری  اصفهان  در 
می شود.وی  کسب  طریق  بدین  شهرداری  درآمد 
افزود: اگر صنعت ساختمان در شهر رونق پیدا کند، 
مشاغل متعدد وابسته به این صنعت به طور مستقیم 
و غیرمستقیم نیز رونق پیدا می کند بنابراین سعی 
شده مشوق هایی برای سرمایه گذاران پیش بینی شود 

تا آن ها برای ساخت وساز در شهر رغبت پیدا کنند.
وی افزود: برخی از این سرمایه گذاران اگر سرمایه 
خود را در بانک سپرده گذاری کنند بدون دغدغه 
زندگی خواهند کرد اما برای آنکه دیگر مشاغل نیز 
به کار باشند به فعالیت در شهر روی آورده اند که 
مدیریت شهری نیز از این فرایند حمایت کرده و 
سعی شده در کوتاه ترین زمان ممکن و با کم شدن 
فرایندها از طریق تحقق شهرداری هوشمند، شرایط 
برای حضور انبوه سازان تسهیل شود.وی تاکید کرد: 
ه چهار تا هفت درصد از سبد هزینه ای ساخت وساز 
مربوط به شهرداری بوده و مابقی مربوط به دیگر 

هزینه های جاری ساخت است.
نصراصفهانی گفت: با این حال، در ساخت وسازهای 
مختصر نیز به جز عوارض معمول هزینه مضاعفی 
برخی  حتی  و  نمی شود  پرداخت  مردم  توسط 
نیز  هستند  خاص  شرایط  دارای  که  شهروندان 
مشمول دریافت تخفیف براساس مصوبات شورای 
شهر خواهند شد.وی اظهار کرد: مجموع اقدامات 
را  دلهره  کمترین  مردم  که  است  جهت  این  در 

برای دریافت پروانه داشته باشند.

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان:

تأمین 9۷ درصد درآمد اصفهان از طریق مالیات

هشت  از  تجلیل  آیین  در  رضایی  عباس 
برگزیده ملی بخش کشاورزی این استان 
همزمان با سراسر کشور با حضور رییس 
جمهوری از طریق ویدئوکنفرانسی افزود : 
دغدغه اصلی کشاورزان کمبود آب است 
استان  در  رحمت  باران  امیدواریم  که 
اصفهان ساری و جاری شود.وی ادامه داد: 
اصفهان  حیات  و  مردم  امید  رود  زاینده 
زاینده  همیشه  باید  رود  زاینده  است، 
باشد و نباید از حرکت بیفتد.رضایی نقطه 
نظرات کشاورزان را کارشناسی دانست و 
خاطرنشان کرد: ساماندهی رودخانه زاینده 
رویه  بی  برداشت هایی  از  جلوگیری  رود، 
و مصرف بهینه آب درخواست کشاورزان 
استان است.استاندار اصفهان افزود: آبرسانی 

رو  این  از  است  زمان بر  اصفهان  داخل  از 
انتقال آب از خلیج فارس برای تامین آب 
موجود  روش هایی  از  یکی  استان  صنایع 
میلیارد  است.وی گفت: سال گذشته ۱۶ 
از کشور خارج شده است  مترمکعب آب 
که اگر این آب به سمت زاینده رود هدایت 
سالیان  تا  اصفهان  آب  دغدغه  می شد 
رضایی،  گفته  می شد.به  برطرف  سال 
پیگیر اجرایی شدن مسائل آب و دغدغه 
آب  انتقال  امیدواریم  هستیم،  کشاورزان 
زیرا  انجام شود  زودی  به  فارس  خلیج  از 
خواسته و و مطالبه بحق مردم این استان 
و وفاق  با همدلی  اظهار داشت:  است.وی 
و برادری و حفظ حرمت و منافع یکدیگر 
و در قالب برد- برد بسیاری از مسائل را 

حل و فصل کرد.زمین های کشاورزی ۵۶۸ 
مساحت  از  درصد  پنج  برابر  هکتار  هزار 
استان و ۳.۹ درصد از اراضی کشور است، 
۱۸۵ هزار نفر در بخش کشاورزی استان 
اشتغال و  از  فعالیت می کنند، ۱۱ درصد 
هفت درصد از تولید ناخالص ملی استان به 
بخش کشاورزی اختصاص دارد، این استان 
به عنوان اصلی ترین کانون های کشاورزی 
کشور با برخورداری از تجارب در نوع کشت 
بوده  موفق  زمینه ها  از  بسیاری  در  کار  و 
که توسعه صادرات بویژه در طول فعالیت 
عملکرد دولت یازدهم و دوازدهم به ثبت 
رسیده است.این سرزمین از حیث بخش ها 
و زیرمجموعه های مختلف صنعت کشاورزی 
قرار  کشورمان  اصلی  و  ممتاز  جایگاه  در 

دارد، برای مثال 4.۶ میلیون تن محصولات 
باغی و ۸۰۰ هزار تن محصولات گلخانه ای 
از سرجمع ۶.۵ میلیون تن انواع محصولات 
کشاورزی و دامی در شرایط نرمال در این 
استان تولید می شود.از نظر رتبه بندی این 
استان با تولید سالانه یک میلیون و ۳۷۰ 
هزار تن شیر در جایگاه نخست قرار دارد و 
با تولید ۲۰۰ هزار تن گوشت مرغ و ۱۰۰ 
هزار تن تخم مرغ جایگاه دوم کشوری را به 

خود اختصاص داده است.
و  بوقلمون  تن  هزار  هشت  سالانه  تولید 
برای  را  یک  رتبه  تن شترمرغ  هزار  یک 
این خطه رقم زده و دامداران منطقه ۶۸ 
هزار تن گوشت قرمز در یک سال تولید 
با  و  پنجم  رتبه  نظر  این  از  که  می کنند 

تولید هفت هزار تن عسل در جایگاه سوم 
کشور قرار گرفته است، اصفهان با تولید 
۶۸ میلیون قطعه ماهیان زینتی و ۳۰۰ 
تولید  با  و  رتبه نخست  پیاز در  هزار تن 
۳۷۲ هزار تن محصولات گلخانه ای، 4۸۵ 
تن  هزار   ۲4۳ و  زمینی  سیب  تن  هزار 

سیب در جایگاه سوم قرار دارد.

استاندار اصفهان: 

دغدغه اصلی کشاورزان استان کمبود آب است

رئیس شورای شهر اصفهان : 
آینده اصفهان فدای درآمد امروز نمی شود

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

رئیس زاده با بیان اینکه این استان با ۷ هزار و 
حائز  دارویی  گیاهان  کشت  سطح  هکتار   ۵۰۰
بیان  است،  حوزه  این  در  کشور  نخست  رتبه 
میلیارد   ۳۰۰ تاکنون  سال  ابتدای  از  کرد: 

پرداخت شد. این بخش  ریال تسهیلات در 
جهاد  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
کشاورزی استان اصفهان، احمد رضا رئیس زاده 
اظهار  گلخانه ای  مزایای کشت های  به  اشاره  با 
در  صرفه جویی  با  گلخانه ای  کشت های  داشت: 
اشتغال  کشاورزی،  نهاده های  و  آب  مصرف 
دائم و پایدارو بهبود کیفیت تولید را به همراه 
دارد؛ همچنین با تولید محصولات با کیفیت و 
صادراتی در نهایت منجر به ارزآوری و افزایش 

می شود. درآمد 
کشاورزی  جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
جاری  سال  در  اینکه  بیان  با  اصفهان  استان 
بودجه  قانون   ۱۸ تبصره  اعتبارات  محل  از 
احداث  و  توسعه  برای  ویژه ای  تسهیلات 
از  بیش  اعتبارات  افزود:  شده،  تامین  گلخانه 
جاری  ماه  تا  مصوب  طرح های  از  هکتار   ۶۰
پرداخت  کشاورزی  بانک  طریق  واز  تامین 
اصفهان  استان  اینکه  بیان  با  است.وی  شده 
گیاهان  کشت  سطح  هکتار   ۵۰۰ و  هزار   ۷ با 
حوزه  این  در  کشور  نخست  رتبه  حائز  دارویی 
 ۳۰۰ تاکنون  سال  ابتدای  از  کرد:  بیان  است، 
پرداخت  بخش  این  در  تسهیلات  ریال  میلیارد 
در  محصولات  تنوع  به  اشاره  با  شد.رئیس زاده 

محصولات  از  کرد:  تصریح  گلخانه ای  کشت 
برگی  انواع سبزیجات  قابل کشت در گلخانه ها 
فلفل های  خیار،  گوجه فرنگی،  انواع  غده ای،  و 
و  نشا  انواع  همچنین  و  فرنگی  توت  دلمه ای، 
و  زینتی  گیاهان  و  گل  انواع  درختان،  نهال 

از گیاهان داروئی است. برخی 
کشاورزی  جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
کشت  سطح  وضعیت  مورد  در  اصفهان  استان 
اصفهان  استان  در  گفت:  استان  در  گلخانه ها 
گلخانه  هکتار   ۱۰۰ و  ۲هزار  از  بیش  کنون  تا 
استان  مرکزی  مناطق  در  عمدتا  که  داریم 
فلاورجان،  اصفهان،  شهرستان های،  شامل 
نجف آباد،  تیران،  مبارکه،  خمینی شهر، 
است. متمرکز  شهر  شاهین  و  دهاقان  شهرضا، 

برای  گلخانه داران  اقدام  به  اشاره  با  وی 
روش  با  بریده  شاخه  زینتی  گل های  تولید 
به  کشت  کرد:  خاطرنشان  هیدروپونیک 
شرایط  بهبود  به  توجه  با  هیدروپونیک  روش 
بیشتری  هزینه های  از  و  دارد  بهتری  مزیت 
داشت:  اظهار  است.رئیس زاده  برخوردار  هم 
می گیرد  قرار  بستری  در  گیاه  روش  این  در 
مشخص  زمان  مدت  در  آب  و  غذایی  مواد  و 
گیاه  ریشه  دسترس  در  لوله کشی  طریق  از 
قرار می گیرد.وی با اشاره به عمده محصولات 
و  دلمه ای  فلفل  گفت:  گلخانه ای  صادراتی 
صادراتی  محصولات  عمده  از  فرنگی  گوجه 

است. اصفهان  استان 

مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان:

اختصاص تسهیلات ویژه برای احداث و توسعه گلخانه

اصفهان  استان  انتظامی  فرمانده 
امنیت  پلیس  حوزه  در  گفت: 
در  خوبی  توفیقات  اقتصادی 
تولید بیت  شناسایی دستگاه های 
کویین داشته ایم که ۵۶۳۰ دستگاه 

ماینر جمع آوری شد.
صبح  میرحیدری  محمدرضا 
با  خود  خبری  نشست  در  امروز 
اصحاب رسانه اظهار کرد: با توجه 
برای  دشمن  که  تحریم هایی  به 
کاهش  و  پیشرفت  از  ممانعت 
قدرت نظام اسلامی انجام می دهد 
با ایستادگی ملت ایران و با عنایات 
الهی و الطاف خداوند منان نسبت 
به این ملت شریف همچنان پابرجا 
یک  عنوان  به  و  است  استوار  و 

تکیه گاه برای مظلومان عالم مورد 
توجه قرار گرفته  است.

اصفهان  استان  انتظامی  فرمانده 
با اشاره به اینکه شرایط اقتصادی 
باعث شده که مردم زندگی سختی 
این  شاهد  گفت:  کنند،  طی  را 
هستیم کسانی که به دنبال آشوب 
و اغتشاش در کشور ما بودند امروز 
دچار شکاف هایی در صفوف خود 
هستند که نظام استکبار با فصاحت 
می کند  اجرا  را  اخیر  انتخابات 
کشوری که مدعی نماد دموکراسی 
است به مجلس حمله ور می شوند 
و پلیس و اغتشاشگران با یکدیگر 

متناقض هستند.
نظام  در  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
مردم  ایران  اسلامی  جمهوری 
مشکلات  و  سختی ها  بر  علاوه 
ایستاده اند،  نظام  پای  موجود 
تصریح کرد: با توجه به مشکلات 
در  مشکلاتی  و  اقتصادی 
مشکلات  و  دارند  دستگاه های 
در  اما  دارد  وجود  اقتصادی 
و  امنیت داخلی و حمایت  حفظ 

مظلومان  و  ملت ها  از  پشتیبانی 
هستند.  منطقه  فرا  و  منطقه 
اصفهان  استان  انتظامی  فرمانده 
پلیس  حوزه  در  کرد:  اظهار 
امنیت اقتصادی  توفیقات خوبی 
تولید  دستگاه های  شناسایی  در 
داشته ایم که ۵۶۳۰  کویین  بیت 
شده  جمع آوری  ماینر  دستگاه 
است که و ۷۱ درصد کشف اقلام 
بهداشتی و ۳۰۰ دستگاه خودرو 
را داشته ایم همچنین کشف ۱۰۰ 
تن شیرخشک داشته و اعتباراتی 
داشته ایم  صادرات  و  تولید  که 
تهران  این مشکل در  بناست  که 
آزاد  صادرات  اگر  و  شود  حل 
قاچاق  چرخه  در  می توانیم  شود 
دقیق تر عمل کنیم. وی ادامه داد: 
مواد  باند  منهدم و شناسایی ۸۰ 
مخدر و تعامل با پلیس مبارزه با 
مواد مخدر استان های هم جوار را 
داشته ایم و 4۵ تن میزان کشفیات 
مواد مخدر است با توجه به تأثیر 
درگیری ها  و  نزاع  در  مشروبات 

افزایش آمار داشته ایم.

رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
اصفهان  استان  اجتماعی 
خالی  ظرفیت  هزار   ۱۰ گفت: 
در  ماهر  نیروی  بکارگیری 
و  داریم  اصفهان  استان  صنعت 
کارگران  که  می دهد  نشان  این 

فاقد مهارت هستند.
داشت:  اظهار  کلانی  کامران 
از  صیانت  از  صحبت  وقتی 
قابل  بخش  می کنیم  کار  نیروی 
توجه ای از این صیانت در تنظیم 
کارفرما  و  کارگر  بین  روابط 

مصداق پیدا می کند.
رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
گفت:  اصفهان  استان  اجتماعی 
بین  رابطه  تنظیم  از  وقتی 
میان  به  کارفرما سخن  و  کارگر 
می آید، آن چیزی که مهم است 
روابط  تنظیم  به  علمی  نگاه 
و  قشر  دو  این  بین  اجتماعی 
سه  اصل  گرفتن  نظر  در  با 
کارگر  دولت  یعنی  جانبه گرایی 
اینجاست  و  است  کارفرما  و 
انجمن ها  تشکل ها،  نقش  که 

می شود. مشخص  سندیکاها  و 
انجمن های  اینکه  بیان  با  وی 
دولت  به  کمک کننده  صنفی 
تعامل  سطح  افزود:  هستند، 
با  ساختمانی  کارگران  انجمن 
نباید  خود  ذینفعان  با  و  دولت 
حق  و  بیمه  لیست  تکمیل  به 
بیمه بین کارگران خلاصه شود، 
ارتقای  از  بخشی  یک  انجمن ها 
فعالیت شان  نحوه  به  بسته  آن 
در  اینکه  بیان  با  است.کلانی 
صنعتی  انقلاب  سمت  به  دنیا 
کرد:  بیان  می رویم،  پیش  پنجم 
صنعت  یک  ساختمان  صنعت 
به  باید  و  است  سخت افزاری 
و در  برویم  پیش  نوآوری  سمت 
اساسی  نقش  انجمن ها  بین  این 
دارند، انجمن باید نگاه آن علمی 
نوآوری  خود  کار  در  تا  باشد 
داشته باشند و خود را در جامعه 
به دولت ها تحمیل کنند.مدیرکل 
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
اینکه  بیان  با  اصفهان  استان 
به  رتبه بندی  و  استانداردسازی 

می کند،  کمک  انجمن ها  تقویت 
عنوان کرد: مشکل اصلی نه تنها 
در  بلکه  ساختمان  صنعت  در 
جامعه کار و تولید امروز کمبود 
ماهر  کار  نیروی  نبود  و  مهارت 
درخواست  هزار   ۱۵ از  است، 
نیروی کار در اصفهان در ۶ ماهه 
اول سال در بنگاه های اقتصادی 
جذب  نیرو  نفر  هزار   ۵ از  کمتر 
ظرفیت  هزار   ۱۰ یعنی  شده اند، 
نیروی ماهر در  بکارگیری  خالی 
صنعت استان داریم و این نشان 
می دهد که کارگران فاقد مهارت 
باید  اینکه  بیان  با  هستند.وی 
عنصر  یک  عنوان  به  مهارت  به 
کلیدی در توسعه کلیدی در کار 
خاطرنشان  کنیم،  نگاه  تولید  و 
نداشتن  دلیل  به  جوانان  کرد: 
مهارت لازم نمی توانند وارد بازار 
کار شوند و بر همین اساس لازم 
افزایش  و  مهارت آموزی  است 
کار  دستور  در  همواره  مهارت 
فارغ التحصیلان  و  جوانان 

دانشگاهی باشد.

فرمانده انتظامی استان اصفهان:

جمع آوری 563۰ دستگاه ماینر در استان اصفهان
 وجود ۱۰ هزار ظرفیت خالی نیروی ماهر

 در صنعت اصفهان

عضو شورای شیراز:
امسال ۱٦٥۰ میلیارد تومان در شیراز 

سرمایه گذاری شده است

شلوغی شیراز نگران کننده است

۱۱ نیروگاه خورشیدی همزمان با دهه 
فجر در کاشان افتتاح شد

دادستان مرکز فارس خبر داد:
انهدام باند رشا و ارتشاء در 

شهرداری شیراز

شهر  شورای  گذاری  سرمایه  و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
شیراز اعلام کرد که امسال نزدیک به ۱۶۵۰ میلیارد تومان 
سرمایه گذاری شهری در این کلانشهر انجام شده که سهم 
است. بوده  تومان  ۸۰۰میلیارد  به  نزدیک  رقمی  شهرداری 

قاسم مقیمی با بیان اینکه شفافیت مالی مهمترین دستاورد 
است،  بوده  پنجم شیراز  کمیسیون سرمایه گذاری شورای 
بدانند که  باشند و  امور شهر  اینکه مردم در جریان  گفت: 
سهم خدمات و عوارضی که پرداخت می کنند، چگونه هزینه 
می شود حق طبیعی شهروندان است.او ادامه داد: معتقدیم 
که اطلاع رسانی به مردم و مطلع بودن آنها از ریز و درشت 
حساب و کتاب مالی شهرداری حق شهروندان است.رئیس 
با  اقتصاد و سرمایه گذاری شورای شهر شیراز   کمیسیون 
این  شورای  علنی  در صحن  آرا  شفافیت  طرح  اینکه  بیان 
کلانشهر تصمیمی جسورانه بود، این اقدام را موجب فراگیر 
دانست.  شهرداری  شیشه ای  اتاق  ابعاد  شدن  گسترده تر  و 
سرمایه  مدل های  داد:  ادامه  شیراز  شهر  شورای  عضو  این 
گذاری دوره پنجم شورای شهر شیراز بر بسترهای انسانی 
استوار شد و سلامت جسم وجان شهروندان در اولویت امور 

سرمایه گذاری شهری قرار گرفت.

رئیس اداره برق کاشان گفت: ۱۱ نیروگاه خورشیدی همزمان 
با دهه فجر به ارزش ۳۰ میلیارد ریال در کاشان افتتاح شد.

ایران یکی از معضلات مدیریت  لودگی هوا در کلانشهرهای 
این  نیروگاه ها  و  صنایع  شهرها،  توسعه  با  که  است  شهری 
رسوخ  نیز  کوچک تر  شهرهای  و  روستاها  به  گاهاً  معضل 
پیدا کرده به نحوی که یکی از عوامل مهم آلودگی، افزایش 
استفاده از سوخت های فسیلی در منازل، خودروها، صنایع و 
نیروگاه های تولید برق است.یکی از راه های جلوگیری از انتشار 
گازهای آلاینده استفاده از منابع تولید انرژی های پاک و ترویج 
و توسعه آن است و بر همین اساس شاخص  های اصلی و مهم 
صنعت برق در برنامه   ششم توسعه اقتصادی کشور در بخش 
است. گرفته  قرار  بیشتری  توجه  مورد  انرژی  و  برق  صنعت 

بهره برداری از تأسیسات جدید با توجه به رشد تقاضای انرژی 
الکتریکی در کشور، هماهنگ کردن آن ها با مجموعه تأسیسات 
به  خدمت رسانی  و  بهره برداری  کیفیت  بردن  بالا  و  موجود 
مشترکان و بهینه سازی هزینه  های تولید انرژی با استفاده از 
پیشرفت  های مداوم دانش فنی از اهمیت زیادی برخوردار است 
که کوشش  ها و سرمایه گذاری های بسیاری را طلب می کند.

علیرضا عرب بیگی اظهار داشت: به مناسبت فرا رسیدن این 
ایام خجسته ۱۱ نیروگاه تولید برق خورشیدی با ظرفیت ۲۸۵ 

کیلووات افتتاح و به بهره برداری رسید.

دادستان مرکز استان فارس از دستگیری شماری از اعضا و انهدام 
یک باند رشا و ارتشاء توسط سربازان گمنام امام زمان)عج( و به 
هماهنگی دستگاه قضایی فارس، در شهرداری یکی از مناطق 
شیراز خبر داد.سید مصطفی بحرینی با بیان اینکه تاکنون دو نفر 
از اعضای این باند دستگیر شده اند، گفت: دستور قضایی بازداشت 
سایر اعضای این باند نیز صادر شده و در روزهای آتی اجرا خواهد 
شد.بحرینی با اشاره اینکه این باند رشا و ارتشاء اقدام به صدور 
مجوزهای ساخت و ساز غیر قانونی در برخی باغ ها می کردند، 
گفت: تنها در دو فقره از موارد بیش از ۱۰ میلیارد ریال وجوه 
غیر قانونی کشف شده است.این مقام قضایی استان فارس افزود: 
کشف این جرائم در حوزه مفساد اداری توسط سربازان گمنام امام 
زمان )عج( و با هماهنگی مقام قضایی انجام شده و این پرونده در 
شعبه ویژه بازپرسی در حال تکمیل تحقیقات است.بحرینی افزود: 
برخورد قاطع، بدون اغماض و تبعیض با  مفاسد اداری و اقتصادی 
یکی از اولویت های مهم مجموعه قضایی در استان است و در 
این مسیر مسئولین قضایی از هیچ تلاشی فروگذار نخواهند کرد.

افراد تحت  این  توسط  داد: کلیه مجوز های صادره  ادامه  وی 
بررسی دقیق و کارشناسی قرار دارد و مجوز هایی که بر خلاف 
ضوابط و ناشی از اقدامات خلاف و مجرمانه صادر شده باشد، 
ضمن تعقیب کیفری عوامل مرتبط، شرکا و معاونین، مطابق 
انجام می شود و  ابطال آن اقدام و پیگیری لازم  مقررات برای 
مسببین و عومل در چارچوب قانون مسئولیت جبران خسارات 
مادی را برعهده خواهند داشت.دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
فارس گفت: مطابق مقررات، اطلاع رسانی از روند پیگیری این 

پرونده ها در دستور کار خواهد بود.

جانشین استاندار در ستاد استانی مدیریت بیماری کرونای فارس، 
ضمن ابراز نگرانی از شلوغی این روزهای شیراز به ویژه مراکز خرید 
این کلانشهر، گفت: به اصناف اعلام کرده ایم که مراکز خرید، 
پاساژها و بازارها ساماندهی و کنترل و از ازدحام جمعیت پرهیز 
شود.عبدالرضا قاسم پور، وضعیت کنونی استان فارس را براساس 
معیارهای تعیین شده ستاد ملی کرونا، زرد اعلام و در عین حال 
اضافه کرد: علیرغم اینکه تردد خودروها از مبدا به مقصد شهرهای 
زرد منعی ندارد، با توجه به وضعیت قرمز استان های همجوار، از 
ورود خودروهای با پلاک سایر استان ها به فارس ممانعت می شود.

او از تشدید کنترل و نظارت ها در ایام عید نوروز هم خبر داد 
و افزود: در حال حاضر و با توجه به آمارها وضعیت کلی استان 
در یک ماهه اخیر تقریبا ثابت بوده اما طی چند روز گذشته 
بیمارستان ها و مراکز  به  تا حدودی تعداد مراجعه کنندگان 
درمانی به ویژه در شهرستان های جنوبی رو به افزایش است.

فعلی تست ها در  فارس، درصد مثبت شدن  استاندار  معاون 
فوتی ها  شمار  کرد:  خاطرنشان  و  اعلام  درصد  را ۱۷  استان 
روزانه به متوسط 4 تا ۵ نفر رسیده و تعداد بیماران بستری در 
مراکز درمانی استان نیز حداکثر ۶۰۰ نفر است.قاسم پور یادآور 
شد: برای نوروز ۱4۰۰ تردد و ورود خودرو به شهرهای قرمز 
و نارنجی ممنوع است و استان های همجوار که وضعیت قرمز 

دارند از ورود پلاک های آن ها جلوگیری و ممانعت می شود.
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در مرکز خدمات فنی تخصصی سپاس تعمیرات با تلفیق تجربه و علم روز انجام می شود

مرکز  مشترک  طور  به  که  سلیمانی  رسول  مهندس  و  اکبری  مجتبی 
خدمات فنی تخصصی سپاس را اداره می کنند از معدود مدیران جوان و 
خلاقی محسوب می شوند که هر یک از تبحر و تخصص بالایی در تعمیرات 
تخصصی ماشین آلات راهسازی و معدنی برخوردار هستند.این دو مدیر جوان 
و کارآزموده در مصاحبه با خبرنگار ما به تشریح فعالیت و خدمات مرکز 
خدمات فنی تخصصی سپاس پرداخته و ضمن برشماری برخی مشکلات 
و موانع پیش روی این واحد به سوالات مطروحه پاسخ دادند.ابتدا مجتبی 
اکبری با اشاره به اینکه از سال ۸۹ به این رسته شغلی ورود کرده افزود: از 
سال ۹4 به صورت مستقل این کارگاه را تاسیس و راه اندازی نموده و فعالیت 

و خدمات خود را به طور حرفه ای و تخصصی در این زمینه ادامه دادیم.
وی سپس با اشاره به عمده فعالیت این واحد اظهار کرد: فعالیت های این 
واحد عمدتا در زمینه هیدرولیک و تعمیرات تخصصی موتورهای دیزل، 
دستگاه ها و ماشین آلات راهسازی و معدنی اعم از بیل مکانیکی، لودر و 
نظایر آن است که این تعمیرات در سطح کاملا تخصصی و با نهایت دقت 
انجام می شود و مشتریان تا کنون از خدمات این واحد رضایتمندی کامل 
داشته اند.وی آنگاه با اشاره به نحوه تهیه مواد اولیه گفت: مواد اولیه مورد 
نیاز این واحد قطعات یدکی است که این اقلام را از بازار آزاد و به چند برابر 
قیمت مصوب خریداری می کنیم ،چرا که تعدادی از واسطه ها، این لوازم و 
قطعات را از تهران به اصفهان وارد می کنند و به قیمت های بالا به فروش 
می رسانند ،البته برخی واردکننده ها نیز در این زمینه فعالیت می کنند و 
به طور مشخص قطعات و لوازم یدکی را از برخی کشورهای عربی از جمله 
امارات وارد کشور می کنند ، اقلام وارداتی این عده از تجار و بازرگانان هم 

لوازم نو و هم قطعات یدکی استوک را شامل می شود.
 اکبری در ادامه خاطر نشان کرد: مشکل اصلی در زمینه لوازم و قطعات 
یدکی اینست که وقتی این اجناس بیش از ده برابر گران می شود؛ لوازم و 
قطعات یدکی تقلبی در سطح بازار رواج گسترده ای پیدا می کند و این یکی 
از معضلات اساسی به شمار می رود که گریبانگیر صاحبان ماشین آلات 
در  معمولا  تقلبی  اجناس  که  چرا  می شود  تعمیرکاران  و  کاران  فنی  و 
بسته بندی های اصلی قرار گرفته و در اختیار متقاضیان و مصرف کنندگان 
قرار می گیرد و تشخیص این اجناس در نگاه اول چندان امکان پذیر نیست 
، اما هنگامی که روی ماشین نصب می شود، عدم کارایی خود را نشان 

سعی  ما  تعمیرگاهی،   واحد  این  در  کرد:  اظهار  ادامه  در  می دهد.وی 
می کنیم ابتدا قطعه یا لوازم یدکی که نسبت به اصالت آن شک داشته 
باشیم را تست نماییم و حتی المقدور به تعمیر قطعه معیوب بپردازیم.

وی افزود: در این حال ، گاهی نیز برخی قطعه ها در بازار یافت نمی شود 
و یک ماشین به دلیل نیاز به یک قطعه شاید یک ماه و حتی بیشتر در 
تعمیرگاه متوقف و معطل بماند تا آن قطعه پیدا و نصب شود.وی آن گاه با 
بیان اینکه »عمده سعی و تلاش ما این است که قطعه یا قطعات معیوب 
و از کار افتاده را تعمیر کنیم« گفت: با توجه به کمبود و گرانی روز افزون 
قیمت قطعات و لوازم یدکی و همچنین کیفیت پایین قطعات موجود در 
بازار سعی می کنیم تا جایی که امکان داشته باشد با استفاده از تخصص 
و تجارب خود قطعه یا قطعاتی که خراب و معیوب شده را تعمیر کنیم 
تا صاحبان دستگاه هزینه کمتری متحمل شود اما زمانی که هیچ امکانی 

برای تعمیر قطعه وجود نداشته باشد ناگزیر از تعویض آن هستیم.
سپاس  تخصصی  فنی  مرکز خدمات  امکانات  به  اشاره  با  اکبری سپس 
اظهار کرد: در این واحد تجهیزات و ابزار کاری مورد نیاز خود را نصب 
و راه اندازی کرده ایم اما به علت مشکلات و کمبود نقدینگی نتوانسته ایم 
برخی تجهیزات مانند جرثقیل سقفی را نصب کنیم البته به جز مسئله 
نقدینگی موضوع استیجاری بودن این مکان هم مطرح است چرا که با 
انتقال می  دیگر  مکانی  به  باید  را  تجهیزات  قرارداد  گرفتن مدت  پایان 
دهیم که در این رابطه جرثقیل سقفی بعد از نصب  قابل جابجایی و انتقال 
نیست.وی همچنین از اشتغال زایی مستقیم ۶ نفر در این واحد خبر داد و 
گفت: به جز این تعداد افراد و استادکاران دیگری مانند تراشکار، آهنگر، 
ارتباط  واحد  این  با  هم  دیگری  تعمیراتی  رسته های  دیگر  و  ساز  پمپ 
دارد  قرار  ماشین آلات  تعمیرات  هرم  رأس  در  مکانیکی  اما  دارند  کاری 
و این رسته های فنی وابسته به مکانیکی هستند.وی در پاسخ به سوال 
خبرنگار ما مبنی بر اینکه آیا مرکز خدمات فنی تخصصی سپاس تحت 
پوشش اتحادیه یا تشکل صنفی دیگری قرار دارد و از این ناحیه حمایت 
و پشتیبانی می شود یا خیر گفت: این واحد مانند دیگر مشاغل و صنوف 
دارای اتحادیه است در واقع اتحادیه این صنف مسائل و مشکلات را همانند 
گذشته با روش های سنتی و به اصطلاح کدخدا منشی حل وفصل می کند.

 البته لازم است به این نیز اشاره کنم که اصول شرح وظایف و اختیارات 
اتحادیه به عنوان یک تشکل صنفی محدود است و در عین حال ابزارهای 
اجرایی نیز برای پیگیری مطالبات صنفی و حل برخی مشکلات و معضلات 
در اختیار ندارند از این رو یکسری مشکلات به دنبال داشته که مهم ترین 
آن نداشتن تعرفه واحد است.و قیمت اجرت ها دقیق و مشخص نیست و 
به نسبت تورم سالهای اخیر پایین است. اکبری در پاسخ به سوال دیگر 
خبرنگار ما که پرسید»در صورت حمایت ارگان ها و ادارات ذیربط از این 
واحد آیا طرحی برای توسعه خدمات تعمیرگاهی در دستور کار دارید؟« 
با  از برخی حمایت ها برخوردار شویم  اظهار داشت: بدون شک چنانچه 
همچنین  و  خدمات  می توانیم  واحد  این  بالای  پتانسیل های  به  توجه 
اشتغال زایی را به میزان قابل توجهی گسترش دهیم به خصوص اینکه 
با افزایش ماشین آلات نیاز به سرویس دهی و تعمیرات نیز در این زمینه 
فزونی می یابد.وی در این زمینه برخورداری از فضای کارگاهی بزرگ تر 
و  توسعه دانست  اجرای طرح  از پیش شرط های  را  تکمیل تجهیزات  و 
تصریح کرد: برای تحقق این اهداف لازم است توان این واحد از حیث 
نقدینگی افزایش یابد و سیستم بانکی با تخصیص تسهیلات ارزان قیمت 
با ما مساعدت کند.وی همچنین خاطر نشان کرد: اصفهان به عنوان قطب 
صنعت کشور شناخته می شودو مشخصا منطقه صنعتی کنار گذر اتوبان 

ذوب آهن)کرسگان( به لحاظ تجمیع مراکز صنعتی و فنی در این استان 
از جایگاه خاصی برخوردار است.  اکبری گفت: امروزه بر خلاف گذشته 
نمی توان با روش های صرفا تجربی کار تعمیرات ، ماشین آلات و خودروهای 
سبک و سنگین را انجام داد چرا که ماشین هایی با آپشن های نو در عین 
حال پیچیده تولید و روانه بازارها شده در واقع تنوع ماشین آلات از نظر 
کمی و کیفی امروزه نسبت به گذشته تفاوت بسیار چشمگیری دارد که 
این تنوع ایجاب می کند استادکاران در هر رسته تعمیرات خودرویی علاوه 
بر تجربه ، از علم روز نیز برخوردار باشند. خوشبختانه یکی از ویژگی های 
شاخص مرکز خدمات فنی تخصصی سپاس تلفیق تجربه با علم روز است.

وی در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر اینکه برای اجرای طرح 
توسعه به چه مقدار فضای کاری نیاز دارید گفت: حداقل ۸۰۰ متر برای 
رسته شغلی ما )مکانیکی( کفایت می کند و از آن جایی که رسته های فنی 
تعمیرات ،به صورت زنجیروار به یکدیگر وابسته هستند مکان کارگاه باید 
در مجاورت رسته های دیگر و همچنین فروشگاه های لوازم یدکی استقرار 
یابد. اکبری اضافه کرد: با حمایت دولت و بانک ها و اجرای طرح توسعه 

می توانیم برای حداقل ۱۰ نفر دیگر فرصت شغلی مستقیم ایجاد کنیم.
در ادامه این نشست رسانه ای مهندس رسول سلیمانی که در کمپانی های 
ماشین آلات )هیتاچی،هیوندای( به صورت ویژه دوره ی تخصص تعمیرت 
را دیده اند و همکار مجتبی اکبری که در اداره امور این واحد مشارکت 
دارد به خبرنگار ما گفت: چنانچه حمایت ها از این واحد جنبه عملی به 
خود گیرد؛ می توانیم علاوه بر توسعه خدمات و افزایش اشتغال زایی دامنه 
خدمات دهی این واحد را نیز گسترش دهیم. در حال حاضر به خاطر 
کمبود نیرو و تجهیزات ، قادر نیستیم به برخی شهرستان ها و روستاها 
سرویس دهی داشته باشیم. سلیمانی با بیان اینکه من نیز از سال ۸۶ به 
این رسته شغلی ورود و از سال ۹4 به همراه آقای مجتبی اکبری خدمات 
کرد:  نشان  خاطر  دادیم  ادامه  حرفه  این  در  مستقل  به صورت  را  خود 
نرم می کند  پنجه  و  با یکسری مشکلات خرد و کلان دست  واحد  این 
برخی  به  است  اما لازم  بیان شد  توسط همکارم  این مشکلات  اهم  که 
مشکلات دیگر نیز اشاره کنیم که یکی از مهم ترین این مشکلات عدم 
وصول مطالبات از برخی مشتریان است.وی در توضیح بیشتر اظهار کرد: 
با توجه به کاهش قدرت خرید مردم و به منظور مساعدت و کمک به قشر 
زحمتکش صاحبان ماشین آلات سعی می کنیم از نظر هزینه ها، نهایت 

مدارا و مساعدت را با این عزیزان به عمل آوریم.
یکجای  و  نقدی  پرداخت  به  قادر  موارد که مشتری  برخی  در  این رو  از 
هزینه ها نباشد از آن ها چک قبول می کنیم اما متاسفانه در بسیاری موارد 
و  اجرایی  ابزار  هیچ  نیز  ما  و  نمی شود  وصول  سررسید  در  این چک ها 
تضمینی بابت وصول چک نداریم. در واقع ارگان یا نهادی که در این زمینه 
ازما حمایت کند وجود ندارد یا که ما از آن بی اطلاع هستیم. البته اکثریت 
مشتریان این واحد افرادی موجه و معتبر بوده و خوش حساب می باشند و 
فقط تعداد اندکی در پرداخت هزینه ها با مشکل مواجه می شوند. این عده 
یا با تاخیرهای بسیار طولانی مدت به تسویه حساب با ما اقدام می کنند و 

یا اینکه اساسا چک های آن ها فاقد موجودی است.
مهندس سلیمانی آن گاه تعرفه های بالای مالیاتی را از دیگر مشکلات این 
واحد برشمرد و افزود: مالیات  هایی که از ما اخذ می شود هیچ تناسبی با 
از  تعامل و مساعدت  این زمینه خواستار  ندارد.وی در  این واحد  درآمد 
سوی اداره دارایی شد و گفت: انتظار داریم اداره دارایی به منظور کمک 
به این واحد در راستای خدمات دهی بیشتر و بهتر، تعرفه های مالیاتی را 
کاهش داده و بر اساس درآمد واقعی مالیات اخذ کند . چرا که پرداخت 

این عددهای بالا فشارهای مالی بر این واحد را تشدید و مضاعف می کند.  
مهندس سلیمانی همچنین با اشاره به مساله تامین اجتماعی ادامه داد: 
تعرفه حق بیمه را هم به صورت آزاد پرداخت می کنیم که رقم سنگین 
برای این واحد است. در عین حال تامین اجتماعی مکانیکی را جزء مشاغل 
سخت و زیان آور به حساب نمی آورد. در حالی که سختی و مشقت کار 
ویژگی های  بیان  به  ادامه  در  است.وی  رویت  قابل  وضوح  به  مکانیکی 
و گفت:  پرداخت  فنی تخصصی سپاس  و ممتاز مرکز خدمات  شاخص 
در حالی که بسیاری از استادکاران مکانیک همچنان با روش های سنتی 
به  ابتدا  واحد  این  در  می دهند،  انجام  را  تعمیرات  کار   ، خطا  و  آزمون 
شناسایی دقیق و علمی ایراد ، اقدام و سپس کار تعمیر را انجام می دهیم 
در واقع یک راننده برای یک ایراد فقط یکبار به این واحد مراجعه می کند 
و هزینه مضاعف به صاحبان ماشین آلات تحمیل نمی شود از سوی دیگر 
با توجه به اهمیتی که زمان برای دستگاه داران دارد در کوتاه ترین زمان 
اما با نهایت دقت انجام می دهیم. گفتنی است: مدیران مرکز خدمان فنی 
تخصصی سپاس در پایان مصاحبه ضمن تشکر و قدردانی از مسئولانی 
می کنند،  تلاش  مختلف  بخش های  در  موانع  و  مشکلات  رفع  برای  که 
تعمیرگاهی  این واحد  اهمیت و نقش  به  با توجه  امیدواری کردند  ابراز 
در ارائه خدمات به نحو احسن به ماشین آلات حوزه راه سازی و معدنی 
که در نهایت به اجرای هرچه سریع تر پروژه های عمرانی منتهی می شود 

حمایت های لازم را از این واحد به عمل آورند.

مدیر صنایع چوب صداقت خواستار تامین مواد اولیه و تسهیلات ارزان قیمت برای افزایش تولید شدمدیر صنایع چوب صداقت خواستار تامین مواد اولیه و تسهیلات ارزان قیمت برای افزایش تولید شد

صنعت مبلمان در کشور ما از چندسال قبل تا کنون پیشرفت های قابل 
توجهی داشته است و در تولید چوب و ساخت انواع مبلمان حرکت رو به 
تا به امروز چوب و کالاهای  از روزگاران کهن  رشدی را آغاز کرده است. 
ساخته شده از آن، تامین بخش مهمی از نیازمندی های جوامع بشری را 
عهده دار بوده، اگرچه محصولات مختلفی با هدف جایگزینی پا به عرصه 
گذاشته و می گذارند، لکن در بسیاری از موارد کمتر کالایی را می توان یافت 
که جامعیت خصوصیات بهینه چوب را دارا باشد.چوب به عنوان ماده ای با 
سرعت تجدید پذیری بالا، سازگار با محیط زیست و قابل بازگشت به طبیعت 
خواص مهندسی ویژه منحصر به فرد و سهولت تبدیل و فرآوری، گوی سبقت 
را از سایر محصولات رقیب ربوده و بررسی روند تمایل به مصرف چوب و 
کالاهای چوبی در دنیا موید همین مساله است.افزایش جمعیت، توسعه 
فرهنگی و هوشیاری جوامع بشری در خصوص ضرورت کاهش استفاده از 
مواد مصنوعی با هدف کاهش آلودگی های زیست محیطی، جملگی عوامل 
تقویت کننده رشد روند استفاده از چوب و کالاهای چوبی است. صنایع 
چوب و کاغذ از نظر تنوع ، منابع مصرفی و تنوع محصولات تولیدی جزء 
بزرگترین صنایع دنیا محسوب می شود که گهگاه پایه های اقتصاد برخی از 
کشورهای توسعه یافته صنعتی بر آن استوار است.صنعت مبلمان در ایران از 
۵۰ سال قبل پیشرفت های چشمگیری داشته و در تولید چوب و ساخت 
انواع مبلمان حرکت رو به رشدی را آغاز کرده. امروزه استفاده از مبل ، تنها 
به ثروتمندان اختصاص ندارد و مبلمان به عنوان کالای اساسی در اکثر منازل 
مورد استفاده قرار می گیرد.صنعت گران ایرانی در زمینه مبلمان کلاسیک 
نیز که به انجام کارهای هنری و خلاقیت نیاز دارد؛ از جایگاه مناسبی در بین 
کشورهای منطقه و جهان برخوردار هستند و با وجود برخی ناملایمات هنوز 
هم، دستان توانمند صنعت گران ایرانی تحسین جهانیان را برمی انگیزد. اما 
در زمینه تولید مبلمان مدرن که نیازمند دستگاه ها و ماشین الات پیشرفته  
است؛ کشورهایی که از فن آوری و تکنولوژی های پیشرفته تری در این عرصه 
برخوردار هستند، جایگاه بهتری را به خود اختصاص داده اند.بنابر اعلام مرکز 
آمار ایران: حدود ۲۲۶ واحد تولید صنعتی مبلمان با اشتغال زایی حدودا ۱۰ 
هزار نفر در کشور وجود دارد. همچنین تحقیقات به عمل آمده حکایت از آن 
دارد که میزان ۲۰ درصد مصرف مبلمان در کشور در اختیار تولیدکنندگان 
داخلی بوده و ۸۰ درصد مابقی از طریق واردات قانونی و غیر قانونی تامین 

می شود.به عقیده کارشناسان سرمایه گذاری در صنعت چوب و مبلمان ایران، 
چشم اندازهای روشنی دارد.صنایع چوب صداقت از جمله واحدهای فعال و 
شاخص در صنایع چوب به شمار می رود که عمده فعالیت آن تولید مبلمان 
است.مهدی اسماعیلی مدیر صنایع چوب صداقت در مصاحبه با خبرنگار ما 
با اعلام اینکه از سال۷۱ به صورت فعال به عرصه صنایع چوب ورود کردم؛ 
افزود: از یک سال و نیم قبل، با احداث و راه اندازی کارگاه، فعالیت های خود 
را در این عرصه به طور جدی و مستمر پی گرفتم.وی سپس با اشاره به عمده 
فعالیت های واحد تحت مدیریت خود خاطر نشان کرد:  فعالیت های این واحد 
در زمینه ساخت و تولید انواع مبل است که در عین حال نمایشگاهی نیز به 

منظور عرضه تولیدات خود به مشتریان به طور مستقیم دایر کرده ایم.
این فعال مجرب و کارآزموده در صنعت مبلمان آنگاه با بیان اینکه متریال 
مصرفی را از استان اصفهان تهیه و تامین می کنیم، گفت: در واقع تولید مبل 
به سه نوع مواد اولیه نیاز دارد که ابر، چوب و پارچه را شامل می شود ، مشکل 
اصلی ما در تهیه و تامین این اقلام، کمبود سرمایه در گردش می باشد. در 
این رابطه لازم است اعلام کنم طی سال جاری ۶۰۰ درصد تورم در این 
حوزه داشته ایم که بعضا در پاره ای اوقات ضرر و زیان سنگین مالی برای ما 
به دنبال داشته است. وی همچنین با اشاره به میزان اشتغال زایی در واحد 
تحت مدیریت خود خاطر نشان کرد: تا مدتی قبل ۱۵ نفر در این واحد به 
طور مستقیم مشغول به کار بوده اند که به دلیل یکسری مشکلات، ناگزیر از 
تعدیل نیرو شده و اکنون سه تا چهار نفر به صورت ثابت در این واحد اشتغال 
به کار دارند. وی در توضیح پیرامون مشکلاتی که منجر به تعدیل نیرو در 
این واحد شده اظهار کرد: در دوران ریاست جمهوری اسبق این مجموعه 
در شیفت کاری با ۱۵ نیروی مستقیم به کار تولید مشغول بود که بعدا با 
تشدید مشکلات اقتصادی و کمبود نقدینگی ناگزیر از تعدیل نیرو و کاهش 
ساعات کاری شدیم.وی آن گاه در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه 
»مصرف کنندگان چگونه می توانند از کیفیت مبل تولیدی اطمینان خاطر 
حاصل کنند« گفت: در واقع این اطمینان خاطر با رویت ظاهر مبلمان قابل 
تشخیص نیست. چرا که همه مبل های تولیدی از حیث ظاهر شبیه یکدیگر 
هستند و فقط از نظر متریال مصرفی به کار برده شده داخل آن )فوم، ابر 
و ...( با یکدیگر تفاوت هایی دارند. البته یکی از تفاوت های آشکار مبلمان 
با کیفیت و فاقد کیفیت در نحوه دوخت آن نیز می باشد.وی افزود :مواد 
مصرفی داخل مبل از نظر قیمت با توجه به کیفیت مرغوب، گران تر است. 
این تفاوت قیمت متریال گاهی تا بدان میزان است که قیمت مبل را تا 
صد در صد تغییر می دهد. متاسفانه هیچ نظارت کارشناسی در این زمینه از 
سوی مراجع ذیربط از جمله اتحادیه اعمال نمی شود.  اسماعیلی در ادامه به 
سوال دیگر خبرنگار ما که پرسید »برای اجرای طرح های توسعه آیا برنامه و 
ایده های خاصی مد نظر دارید؟« گفت: در سال ۷۲ که در این منطقه مستقر 
شدیم به مدت سه سال کارگاهی را در اجاره داشتیم که طی آن مدت با در 
آمد حاصله از این مجموعه قطعه زمینی به متراژ 4۰۰ متر خریداری و به 
ساخت و تجهیز کارگاه تولیدی اقدام کردیم. وی با بیان اینکه »پروسه توسعه 
کاری من از صنایع چوب شروع شد« افزود: در واقع بعد از مدتی فعالیت در 
زمینه دیگر مصنوعات چوبی تصمیم به ساخت و تولید مبل گرفتم و این 
تصمیم را خیلی زود اجرایی کردم. در این رابطه دستگاه های پرس و ورق های 
چند لایه را به تدریج تهیه و خریداری نمودم که در آن سال ها قیمت این 
دستگاه ها با درآمد مجموعه تناسب داشت. با این وجود یکسری از مشکلات 
و موانع از همان دوره گریبانگیر این مجموعه شد که ناگزیر از محدود کردن 
ظرفیت کاری و به تبع آن تعدیل نیرو شدیم.مدیر صنایع چوب صداقت آنگاه 
با اشاره به اینکه مشکلات ایجاد شده برای این مجموعه از ناهماهنگی ادارات 

و ارگان های مرتبط با بخش صنعت و تولید و از جمله این مجموعه ناشی 
می شد اظهار کرد:  در شرایط کنونی ما نیازمند یکسری حمایت ها از سوی 
دولت هستیم تا بتوانیم ضمن افزایش ظرفیت تولید و اشتغال زایی به عرصه 
صادرات و ارز آوری نیز ورود کنیم. چنانچه این حمایت ها از بعد تزریق مالی 
)در قالب تسهیلات ارزان قیمت بانکی( و حمایت های اداری محقق و عملی 
شود برای ۱۰ تا ۲۰ نفر دیگر در همین مجموعه فرصت شغلی ایجاد خواهیم 
کرد. کما اینکه بیش از این ایده صادرات را به طور جدی در ذهن داشتیم اما 
همانطور که اشاره کردم از بستر و شرایط مناسب به خصوص سرمایه کافی 
برای ورود به عرصه صادرات بی بهره بودیم. اسماعیلی با تاکید بر اینکه رسته 
صنعتی مبل سازی از قابلیت گسترش فراوانی برخوردار است گفت: با توجه به 
اینکه سال های طولانی در صنایع چوب و تولید مبل مشغول فعالیت هستیم 
و تولیدات ما همواره از بهترین کیفیت برخوردار بوده، می توانیم پتانسیل های 
این صنعت را در بخش های مختلف عملی سازیم.وی افزود: تا کنون بازار 
هدف ما صرفا داخل کشور بوده و این در حالیست که به لحاظ کیفیت بالای 
تولیدات و نیز ظرافتی که در تولید محصول اعمال می کنیم این تولیدات 
قابلیت صادراتی دارد.وی همچنین خاطر نشان کرد: فضای فعلی که در 
اختیار داریم برای اجرای طرح توسعه به میزان قابل توجهی کفایت می کند 
اما چنانچه از یک سطح مشخص بخواهیم توسعه بیشتری به مجموعه بدهیم، 
به فضای کارگاهی بزرگتری نیاز خواهیم داشت.مدیر صنایع چوب صداقت 
آنگاه خاطر نشان کرد: با توجه به مشکلات اقتصادی و کمبود نقدینگی در 
حال حاضر فقط با ۳۰ درصد ظرفیت این مجموعه مشغول به کار تولید 
هستیم در واقع کمبود نقدینگی ،سرمایه در گردش ما به حدی است که 
ناگزیر از قبول سفارش و گرفتن بیعانه از مشتری هستیم تا با آن بتوانیم مواد 
اولیه را خریداری کنیم.وی افزود: متاسفانه سیستم بانکی با سودهای بسیار 
سنگین ۱۸ تا بیش از ۲4 درصد هیچ توجیهی در بخش تولید ندارد اما اگر 
تسهیلات کم بهره به ما اختصاص یابد می توانیم از وضعیت کنونی خارج 
شویم و مدل های مختلفی از مبلمان را تولید که در مراجعه مشتری عرضه 
نماییم.وی همچنین با بیان اینکه از حیث دستگاه ها و تجهیزات نیز با برخی 
کمبودها دست به گریبان هستیم افزود: تکمیل دستگاه ها و ماشین آلات 
این مجموعه نیاز به سرمایه کلانی دارد به خصوص اینکه این ماشین آلات 
خارجی و وارداتی است و بهای آن به دلار محاسبه می شود.وی در پاسخ به 
سوال دیگر خبرنگار ما که پرسید تعرفه های حامل های انرژی را چگونه ارزیابی 
می کنید اظهار کرد: یکی از اصلی ترین مشکلاتی که دولت برای این مجموعه 
و بسیاری از واحدهای تولیدی – صنعتی ایجاد کرد: همین مساله حامل های 
انرژی بوده که با آزاد سازی آن تعرفه ۵۵ هزار تومانی در یک جهش شگفت 
آور به ۹۰۰ هزار تومان افزایش یافت آن هم در دوره زمانی که این مبلغ چند 
برابر سود خالص این مجموعه را تشکیل می داد!  وی در ادامه تعرفه های 
حق بیمه تامین اجتماعی را از دیگر مشکلاتی بر شمرد که از سوی دولت 

گریبانگیر واحدهای تولیدی صنعتی شده ، گفت: پرداخت حدودا ۹۰۰ هزار 
تومان حق بیمه برای هر پرسنل در ماه عدد بسیار بالایی را تشکیل می دهد 
که به خصوص در شرایط رکود کاری تامین چنین مبالغی بسیار سخت و 
دشوار است به خصوص اینکه حتی یک روز تاخیر در پرداخت این مبلغ به 
تامین اجتماعی مشمول جریمه های بسیار سنگین خواهد شد. از سوی دیگر 
رسته شغلی مبل سازیاز دیدگاه تامین اجتماعی به عنوان مشاغل سخت و 
زیان آور شناخته نمی شود در حالی که برای این مشاغل چند فاکتور تعریف 
شده که سرو صدای زیاد )آلودگی صوتی(، گرد و غبار)آلودگی که سلامت 
کارگر را به خطر می اندازد( و مشاغلی که نیاز به قدرت بدنی بالایی دارد از 
جمله این فاکتورها به شمار می رود و نکته جالب و قابل تامل اینکه مجموعه 
صنایع چوب صداقت از تمامی فاکتورهایی که آن را در ردیف مشاغل سخت 
و زیان آور تعریف کند برخوردار است با این وجود تامین اجتماعی به دلایل 
مبهم از پذیرش آن سر باز می زند. اسماعیلی در ادامه با بیان اینکه مجموعه 
تحت مدیریت وی در صورت حمایت مسئولان و رفع مشکلات می تواند نقش 
پررنگی در تحقق اهداف جهش تولید ایفا کند خواستار کاهش تعرفه های حق 
بیمه تامین اجتماعی و حامل های انرژی و همچنین اختصاص تسهیلات ارزان 
قیمت بانکی)وام با اقساط بلند مدت بهره کم و با تنفس در بازپرداخت اقساط( 
به منظور بهره وری حداکثری از ظرفیت های این مجموعه شد که به تبع آن 
میزان اشتغال زایی چند برابر تعداد کنونی افزایش خواهد داشت. مدیر صنایع 
چوب صداقت همچنین ضمن ابراز احترام به دکتر رضایی استاندار اصفهان 
گفت: با توجه به اینکه سال ۹۹ از سوی رهبر معظم انقلاب سال جهش تولید 
نام گذاری شده و این واحد تولیدی از پتانسیل های لازم برای مشارکت در 
تحقق اهداف ارزشمند جهش تولید برخوردار است؛ انتظار داریم نماینده عالی 
دولت در استان دستگاه های زیرمجموعه را به همکاری بیشتر با واحدهای 
تولیدی – صنعتی از جمله صنایع چوب صداقت ترغیب و هدایت نمایند تا 
بتوانیم به سهم خود در مسیر تحقق اهداف رونق تولید و جهش تولید که 

مورد تاکید مقام معظم رهبری می باشد گام برداریم.
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محمد جمشیدی کارآفرین و کشاورز پیشرو اصفهان:

در صورت حمایت مسئولان با احداث واحد سورتینگ برای 5۰۰ نفر اشتغالزایی خواهم کرد

فعالیت  از  مهم  بخش  یک  گلخانه داری  و  گلخانه ای  کشت 
کشاورزی صنعتی به حساب می آید که در دوران محدودیت 
منابع مالی و عدم حمایت های لازم از سوی دولت، اما هنوز 
هم این صنعت روی پای خود ایستاده و با نیروی مضاعف به 

کشت محصولات مختلف ادامه می دهد.
به عقیده کارشناسان: با توجه به روند افزایش جمعیت در جهان، 
و  مواد غذایی  تامین  و  تولید  به  بازار محصولات کشاورزی که 
خورد و خوراک مردم می پردازد، همواره رونق داشته و کشاورزان 
می کنند. ایفا  جامعه  در  را  مهمی  بسیار  نقش  برداران  بهره  و 

البته حوزه کشاورزی از چند دهه گذشته با یک مشکل اساسی 
بر  هم  روز  هر  و  بوده  گریبان  به  دست  آب  محدودیت  نام  به 
این وجود ۸۰ درصد  با  اما  تاکید می شود  بحران و کمبود آن 
از آب کشور فقط در بخش کشاورزی مصرف می شود و هر روز 
شاهد افت و کاهش سطح مخازن و سفره های آب زیر زمینی 
هستیم.با توجه به اینکه چاره بحران آب فقط استفاده صحیح 
از آب و صرفه جویی آن است، گلخانه ها به عنوان روشی جهت 
کاهش مصرف آب در بخش کشاورزی جایگاه خاصی را به خود 
باز  فضای  دوازدهم  یک  تا  را  مصرف  میزان  و  داده  اختصاص 
اهمیت  گویای  و  معرف  تنهایی  به  امر  این  می دهند.  کاهش 
بین المللی است. نیز در سطح  کشت گلخانه ای در کشور ما و 

بنا به اظهار کارشناسان بخش کشاورزی، برای تولید محصولات 
گلخانه ای بذر خالص و اصلاح شده مورد استفاده قرار می گیرد 
و  بوده  بالا  بسیار  شده،  تولید  محصولات  کیفیت  رو  این  از  و 
علاوه بر بازار مناسب در داخل کشور، امکان صادرات محصولات 
تولیدی نیز وجود دارد که از نظر اقتصادی برای تولیدکنندگان 
از اهمیت بالایی برخوردار است.در کشت های گلخانه ای امکان 
استفاده از آبیاری تحت فشار ) قطره ای ( وجود دارد که موجب 
اینکه  آب می شود. ضمن  در مصرف  توجهی  قابل  صرفه جویی 
کود دهی از طریق آب آبیاری و یا سموم حشره کش همراه آب 
آبیاری جهت کنترل آلودگی های خاک از دیگر مصادیق این نوع 
سیستم آبیاری محسوب می شود.کشت گلخانه ای مزایای فراوانی 
به همراه دارد که یکی از این مزیت ها، تولید و عرضه انواع میوه، 
تره بار ، سبزی جات و صیفی جات در تمامی طول سال است.در 
واقع تولید محصولات خارج از فصل از مهم ترین مزایای کشت 
گلخانه ای به شمار می رود که می تواند کنترل قیمت  محصول را 
در پی داشته باشد، که از نظر اقتصادی برای تولید کننده اهمیت 
امکان پرورش و  با کشت گلخانه ای  اینکه  . ضمن  زیادی دارد 
پذیر  امکان  آن ها  اصلی  موطن  از  خارج  در  گیاهان  نگه داری 
خواهد بود.در تولید سبزی و صیفی زودرسی عامل کسب درآمد 
بیشتر است که تولیدکننده با داشتن علم و مهارت و روش های 
پیش رس کردن می تواند یک سری از محصولات را زودتر از موعد 
مقرر تولید و به بازار عرضه کند. امروزه با استفاده از سازه های 
ارقام اصلاح شده می توان اغلب سبزیجات و  پیشرفته و وجود 
صیفی جات را در گلخانه کشت نمود. از مهم ترین گیاهان قابل 
کشت در گلخانه نیز می توان به خیار داربستی)گلخانه ای(، گوجه 
فرنگی، فلفل، انواع سبزی جات برگی و ... اشاره کرد.اینکه منافع 
و سود حاصل از تولید محصولات گلخانه ای تماما نصیب تولید 
کننده و صاحبان گلخانه نمی شود یکی از موضوعات مطرح شده 
گلخانه دار  جمشیدی  محمد  آقای  با  ما  خبرنگار  مصاحبه  در 

معتبر و کار آزموده فلاورجانی است.
امکان عرضه مستقیم  تولیدی  اغلب محصولات  مانند  واقع  در 
واسطه  و  عواملی که دلال  توسط  به مصرف  تولید  از  محصول 

خوانده می شوند از مصرف کنندگان سلب شده است.
تولید  را  روزی  شبانه  مستمر  تلاش  و  زحمت  که  حالی  در 
کنندگان و صاحبان گلخانه متحمل می شوند سود اصلی نصیب 
تولید  برای  زحمتی  هیچ  که  می شود  واسطه هایی  و  دلال ها 

متحمل نمی شوند و هیچ نقشی هم در جرخه ندارند.
محمد جمشیدی، موسس و مدیر گلخانه سنتی و نیمه صنعتی 
صنعت  در  پیشرو  کشاورزان  جمله  از  فلاورجان  شهرستان  در 
گلخانه به شمار می رود که حدود ربع قرن فعالیت مستمر در 

بخش کشاورزی در رزومه وی ثبت شده است.
و  تبحر  نیز  گلخانه ای  سازه های  اجرای  و  ساخت  در  که  وی 
مهارت ویژه ای دارددر گفتگو با خبرنگار ما گفت: از سال ۷۵ به 
طور جدی و حرفه ای به بخش کشاورزی و صنعت گلخانه داری 
ورود کردم و عمده فعالیت من علاوه بر کشاورزی ساخت گلخانه 

های چوبی در سطح منطقه است.
این کشاورز پیشرو و مجرب همچنین به بیان محصولات تولیدی 
در گلخانه تحت مدیریت خود پرداخت و اظهار کرد: کشت و 
تولید انواع سبزی جات، خیار، تربچه شاهی، تره، ریحون، زمینه 
به  با اشاره  این گلخانه است. وی  اصلی فعالیت تولیدی ما در 
در  زمین  هکتار  گفت: ۵  تولیدی  زیر کشت محصولات  سطح 
مالکیت خود دارم و ۵ هکتار هم از کشاورزان دیگر اجاره کرده ام 
که در سطحی معادل ۱۰ هکتار به کشت، پرورش و تولید انواع 

بر  علاوه  افزود:  هستم.وی  مشغول  وصیفی جات  سبزی جات 
محصولاتی که قبلا نام بردم؛ فلفل های رنگی سبز، قرمز و خیار 
درختی، بادمجان و و فلفل ریز از دیگر تولیدات گلخانه ای ما به 
شمار می رود.این کشاورز کارآزموده در صنعت گلخانه همچنین 
از اشتغال زایی مستقیم برای ۷۰ نفر در مجموعه تحت مدیریت 
خود خبر داد و گفت که به جز این افراد تعداد زیادی به عنوان 
راننده، بنگاه دار، واسطه و ... نیز با ما ارتباط کاری دارند.محمد 
فعالیت  طولانی  سال های  اینکه طی  بیان  با  آن گاه  جمشیدی 
غیر  و  دولتی  تسهیلات  و  حمایت  از  هیچگاه  عرصه،  این  در 
از  نیاز  اولیه مورد  دولتی برخوردار نشده ایم. تصریح کرد: مواد 

قبیل بذر، کود، سم و دیگر مواد مصرفی گلخانه ای را به طور 
کلی از بازار آزاد و با چندین برابر قیمت سالهای قبل خریداری 
فعال  و  دایر  ابریشم  شهر  در  تعاونی  شرکت  هرچند  می کنیم. 
است معذالک اگر سهمیه ای از اقلام مصرفی را توزیع کند نرخ 
آن فرق چندانی با بازار آزاد ندارد چرا که آنها نیز از هیچ حمایت 
دولتی بهره مند نیستند.مدیر گلخانه جمشیدی در ادامه به بیان 
برخی از مشکلات پرداخت و عدم برخورداری از نعمت گاز را 
یکی از مهم ترین و اساسی ترین مشکلات گلخانه داران برشمرد.

وی با بیان اینکه: به گلخانه های سازه چوبی گازرسانی صورت 
نمی گیرد افزود: از سه سال قبل به شدت پیگیر گاز رسانی به 
این گلخانه هستیم که دیگر صاحبان گلخانه نیز با این مشکل 
را  ما  ارگانی  و  اداره  هر  متاسفانه  می کنند.  نرم  پنجه  و  دست 
در  پاسخ شفافی  و هیچ  ارجاع می دهد  دیگر  ارگان  و  اداره  به 
این خصوص داده نمی شود.محمد جمشیدی در ادامه اعلام کرد: 
عدم حمایت از صنعت گلخانه در فلاورجان و محدودیت و ایجاد 
مانع در گاز رسانی به گلخانه های سازه چوبی در حالی است که 
این شهرستان بهترین کشت گلخانه ای را در سطح کشور عرضه 
می کند و بر اساس آماری که مراجع رسمی اعلام کرده اند یک 
گلخانه داران  توسط  کشور  جات  صیفی  و  سبزیجات  نیاز  سوم 
و  خاص  جایگاه  بیانگر  امر  این  که  می شود  تامین  فلاورجانی 
گلخانه  پویای  صنعت  در  فلاورجان  شهرستان  فرد  به  منحصر 
است. وی افزود: ما ناچاریم برای تامین سوخت مورد نیاز ، از 
گازوییل استفاده ی کنیم که تهیه و حمل آن نیز هزینه کلانی 
آنجایی  از  افزود  زمینه  همین  در  می کند.وی  تحمیل  ما  به  را 
که سهمیه اندکی از گازوییل به این مجموعه اختصاص می یابد 
پرداخت  با  و  تهیه  قیمت  برابر  چند  با  آزاد  بازار  از  ناگزیریم 

کرایه های سنگین به این مکان حمل کنیم.
محمد جمشیدی در پاسخ به این سوال که علت اصلی عدم گاز 
رسانی به این مجموعه چیست گفت: ظاهرا به گلخانه های سازه 
پیگیری های  اخیر  سال  سه  طی  و  نمی گیرد  تعلق  گاز  چوبی 
زیادی در سطح ادارات ذیربط برای تامین سوخت انجام داده ایم 
جهاد  به  را  ما  اداره  آن  و  گاز  اداره  به  را  ما  نفت  شرکت  که 
کشاورزی ارجاع می دهد و تا کنون نتیجه ای از پیگیری های خود 
سهمیه  گفت:  گلخانه  صنعت  در  خوشنام  فعال  نگرفته ایم.این 
ماهانه ای که از گازوئیل به ما تخصیص می یابد برای نیاز یک ماه 
این مجموعه کفایت نمی کند و همین مقدار اندک را هم به موقع 
در اختیار ما قرار نمی دهند.وی سپس نحوه بسته بندی محصولات 
را از دیگر مشکلات موجود بر شمرد و گفت: در حالی که بهترین 
محصول با کیفیت عالی در این منطقه تولید می شود. متاسفانه از 
نظر بسته بندی که متناسب با کیفیت بالای محصول باشد شدیدا 
در مضیقه هستیم.مدیر واحد گلخانه جمشیدی در این خصوص 
تدارک و راه اندازی یک واحد سورتینگ را در فلاورجان ضروری 
خواند و افزود: محصولاتی مانند خیار، بادمجان و انواع فلفل در 
بازار از کشورهای همسایه متقاضی و طرفداران زیادی دارد که 
هم اکنون نیز کم و بیش صادر می شود اما اگر به همت مسئولان 
ارگان های ذیربط یک واحد سورتینگ در منطقه ایجاد شود قطعا 
در توسعه صادرات تاثیر بسزایی خواهد داشت که البته در این 
راستا بنده اعلام آمادگی می کنم که با همیاری مسئولان ذیربط 
واحدی در این راستا احداث نمایم تا نیاز کشاورزان در این بخش 
مرتفع شود.وی همچنین بی ثباتی و یکسان نبودن قیمت ها را به 
عنوان یکی دیگر از مشکلات مورد اشاره قرار داد و اظهار داشت: 
مدتی قبل قیمت خیار به یکباره چندین برابر افزایش یافت و 
این موضوع رسانه ای شد. چرا که قیمت این محصول ) خیار ( 
تقریبا با قیمت موز برابری می کرد و مشکل از آنجا ناشی می 
شد که خیار تولیدی در مناطق گرمسیری مانند جیرفت بر اثر 
سرمای نابهنگام خراب شده بود و از اینرو با کمبود این محصول 
، قیمت آن در کشور چندین برابر افزایش یافت و تولید کنندگان 
که این وضعیت )سرمازدگی( را مشاهده کردند ؛ به کشت سبزی 
روی آوردند و در نتیجه محصول خیار کمیاب شد.این کشاورز 
پیشرو در ادامه همین مبحث خاطر نشان کرد : سال گذشته در 
چنین ایامی خیار یک هزار ۵۰۰ تومان بود که این نرخ حتی 

هزینه های تولیدی آن را پوشش نمی داد. این در حالیست که 
کشاورزان گلخانه دار در طول سال فقط چهار ماه خیار کشت 
می کنند.وی با بیان اینکه نوسانات قیمت و بی ثباتی بازار ضرر 
و زیان هنگفتی به کشاورزان زحمتکش تحمیل می کند ، گفت 
: یک کشاورز که یک هزار متر گلخانه چوبی دارد  بین ۸۰تا 
یکصد میلیون هزینه آن است حال با چنین نرخ هایی که حتی 
هزینه تولید را هم پوشش نمی دهد ، طی چهار ماه با کشت و 
تولید خیار فقط ۵۰ میلیون تومان می تواند کسب درآمد کند 
تا  با یک حساب ساده معلوم می شود که ۳۰  . دراین شرایط 
این  وارد می شود.  به کشاورز  زیان  و  تومان ضرر  میلیون   ۵۰

از  تاسف  ابراز  با  گلخانه  صنعت  در  کارآزموده  و  مجرب  فعال 
و  حمایت  زحمتکش  کشاورزان  از  نهادی  و  ارگان  هیچ  اینکه 
اشاره  آنچه  به  محدود  : مشکلات  افزود   ، کند  نمی  پشتیبانی 
کردم نمی شود و دیگر وسایل و ابزار مورد نیاز این صنعت هم 
پلاستیک  قیمت  که  طوری  به  است  وضعیتی  چنین  مشمول 
طی دو سال گذشته به بیش از ۷ تا ۸ برابر افزایش یافته است 
بوده  تا ۶۰۰ تومان  . همچنین تخم بذر که هر یک عدد۵۰۰ 
اکنون به بیش از 4۵۰۰ تومان افزایش یافته است . کود مرغی 
هم وضعیت مشابهی دارد و از هر کیلو ۲۵۰ تومان به یک هزار 
۵۰۰ تومان افزایش قیمت یافته است.وی ابراز عقیده کرد : با 
توجه به مشکلات عدیده ای که از هر سو گریبانگیر کشاورزان 
برای  ، لازم است دولت تمهیداتی عملی  و گلخانه داران شده 
رفع آنها بیاندیشد و همچنین حمایت کند تا بتوانیم مجموعه 
سورتینگ را در این منطقه ایجاد نماییم که در این صورت برای 

چندین نفر می توانم شغل ایجاد کنم.
محمد جمشیدی در ادامه به این نکته اشاره کرد : من با سرمایه 
گذاری شخصی این مجموعه را تاسیس و راه اندازی و برای ۷۰ 
نفر فرصت شغلی ایجاد کرده ام که دولت برای این تعداد فرصت 
گذاری  سرمایه  تومان  میلیارد   ۷۰ حداقل  بایست  می  شغلی 
می کرد و در مقابل انتظاردارم حداقل همکاری و تعامل با این 
مجموعه صورت بگیرد تا بتوانیم با احداث مجموعه سورتینگ 
نیازهای  از  که  منطقه  این  تولیدی  محصولات  بندی  بسته  و 
کشاورزان محسوب می شود نقش بیشتری در رونق و جهش 
تولید داشته باشیم..وی افزود : حمایت و پشتیبانی مسئولان از 
این مجموعه و دیگر تولید کنندگان ، هنگامی بیشتر ضروری 
ارزیابی می شود که مقام معظم رهبری سال ۹۹ را سال جهش 
تولید نام گذاری فرموده اند و مسئولان باید در پیروی از فرامین 
و منویات رهبر معظم ، از تولید کنندگان و کارآفرینان حمایت 
های لازم را به عمل آورند تا اهداف ارزشمند و والای جهش تولید 
محقق و اجرایی شود . وی با بیان اینکه : فلاورجان قطب صنعت 
گلخانه در سطح کشور محسوب می شود ، گفت : قبلا هم اشاره 
کردم که بهترین سبزی جات و صیفی جات کشور در این منطقه 
کشت و تولید می شود ضمن اینکه بخش عمده نیاز کشور در 
این زمینه ، توسط کشاورزان زحمتکش فلاورجانی تامین می 
گردد.لذا می طلبد مسئولان و متولیان صنعت کشاورزی توجه 
بیشتری به کشاورزان این منطقه خصوصا اشخاصی که کننده کار 
و طرح و برنامه ای در فازهای توسعه به منظور تولید و اشتغال 
بیشتر دارند داشته باشند.مدیر واحد گلخانه جمشیدی در پاسخ 
به سوال دیگر خبرنگار ما که پرسید : آیا امکانات احداث و راه 
اندازی سورتینگ در منطقه وجود دارد یا خیر ؟ اظهار داشت : 
من شخصاً درصدد ایجاد و راه اندازی واحد سورتینگ بوده ام 
اما عملی ساختن این ایده به سرمایه کلانی نیاز دارد که ما فاقد 
آن هستیم و نیاز به حمایت و پشتیبانی مسئولان به خصوص از 
نظر تخصیص منابع مالی دارد که باید از طریق تسهیلات بلند 
، سیستم  متاسفانه  که  تامین شود  پایین  بهره  با درصد  مدت 
بانکی در این زمینه مساعدتی با تولید کنندگان به عمل نمی 
آورد و مسئولان مرتبط هم توجه چندانی به طرحهای ما که می 
ندارند.این کشاورز  باشد  اشتغال منطقه  اقتصاد و  نفع  به  تواند 
پیشرو همچنین اعلام کرد : چناچه دولت حمایت های لازم را 
از این مجموعه به عمل آورد ، براحتی برای ۵۰۰  کارگر به طور 
مستقیم ایجاد اشتغال خواهیم نمود.وی در پاسخ به سوال دیگر 
خبرنگار ما که از اجرای طرح توسعه جویا شد ، گفت : احداث و 
راه اندازی سورتینگ ) بسته بندی ( جهت توسعه صادرات مهم 
ترین برنامه ما در طرح توسعه این مجموعه به شمار می رود 
که ارزآوری قابل توجهی به همراه خواهد داشت.این کارآفرین 
شایسته تقدیر  با بیان اینکه ما کشاورز هستیم و هدف ما رشد 
و تعالی جامعه و کشورمان از طریق تولید مواد غذایی است ، 
رود  می  به شمار  استراتژیک  و  مادر  : کشاورزی صنعت  گفت 
که تامین کننده غذای جامعه است فلذا حمایت دولت از این 
صنعت باید به طور همه جانبه و اساسی صورت گیرد و انتظار 
داریم مسئولان به تناسب شعاری که می دهند بصورت عملی 

از تولیدکنندگان حمایت کنند..گفتنی است : محمد جمشیدی 
کشاورز پیشرو و کارآزموده در صنعت گلخانه علاوه بر کشت و 
تولید سبزی جات و صیفی جات در زمینه ساخت ، احداث و 
تجهیز سازه گلخانه برای متقاضیان نیز فعالیت و خدمات دهی 
می کند. ضمن اینکه با توجه به تجارب طولانی مدتی که در 
رزومه این کشاورز پیشرو ثبت شده ، به عنوان یک مشاور زبده 
نیز راهنمایی و مشاوره های لازم را به فعالان این صنعت ارایه می 
دهد.نکته قابل ذکر دیگر از کارنامه این کشاورز خوشنام اینست 
که شمار قابل توجهی از نیرو هایی ک در مجموعه گلخانه تحت 
مدیریت محمد جمشیدی جذب کار شده اند ، از افرادی هستند 
اما اکنون مصرف  اعتیاد داشته  این به مواد مخدر  از  که بیش 
این مواد را ترک کرده و از بهبود یافتگان محسوب می شوند.
ایجاد یک زندگی سالم برای یهبود  با هدف  محمد جمشیدی 
باعث گرایش این افراد  یافتگان و اینکه معضل بیکاری مجدداً 
به سمت مواد افیونی نشود ، آنها را برای کار در واحد گلخانه 
خود انتخاب و جذب کرده است.وی به موازات ایجاد شغل برای 
تعدادی از بهبود یافتگان ، همچنین تاکنون با انجام تمهیدات و 
راهکار هایی موجبات ترک مواد مخدر را برای بیش از یک هزار 
معتاد فراهم نمود و عامل بازگشت مجدد آنها به آغوش خانواده 
و جامعه شد. یادآور می شود در این نشست رسانه ای همچنین 
تعدادی دیگر از کشاورزان زحمتکش و با سابقه فلاورجانی به 
خبرنگار ما گفتند : از دیگر معضلاتی که گریبانگیر کشاورزان و 
کارگران این منطقه شده ، فعالیت برخی اتباع افغانی است که از 
مدتی قبل به اجاره زمین های کشاورزی منطقه در سطح چند 
هکتاری اقدام نموده و موجب بیکاری کارگران فصلی و برخی  
کشاورزان اجاره کار شده اند و متاسفانه این معظل هر سال ابعاد 
گسترده تری به خود می گیرد.در این گفتگو اظهار شد : این 
عده از اتباع مبالغ هنگفتی بابت اجاره زمین کشاورزی پرداخت 
می کنند اما بعداً با استفاده از همشهریان خود و کارگران ایرانی 
همچنین سموم نامرغوب و غیر مجاز که برای سلامتی مصرف 
کنندگان زیان بار است ، محصولات را با هزینه های بسیار پایین 
کشت ، تولید و روانه بازار می کنند بدون اینکه نظارتی در این 
در  اینکه  بیان  با  همچنین  باشد.کشاورزان  داشته  وجود  راستا 
شرایط فعلی این عده از اتباع به عنوان کارفرما در مقابل کارگران 
نامطلوبی  پیامدهای  امر  این  که  کنند  می  عمل  ایرانی  فصلی 
برای اقتصاد منطقه و بعضاً سلامتی مصرف کنندگان و مسائل 
اجتماعی به دنبال خواهد داشت که جا دارد مسئولان ذیربط در 

این زمیته اقدام لازم را به عمل آورند.
جوان  این  جمشیدی  محمد  گفتگو  این  پایان  در 
خوشنام کارآفرین که توانمندی زیادی در حوزه تولید 
و اشتغال دارد و از دلسوزان در حوزه سلامت جوانان 
و  نظام  دلسوز  مسئولان  تمامی  از  تشکر  ضمن  است 
از  ویژه  بطور  کارآفرینان  تمامی  برای  موفقیت  آرزوی 
گلخانه  تعاونی  شرکت  مدیرعامل  آقاجانی  مهندس 
صندوق  محترم  ریاست  میرلوحی  حسن  حاج  و  داران 
قرض الحسنه جواد الائمه )ع( شهر ابریشم که هرکدام 
این  با  ای  دلسوزانه  و  صمیمانه  همکاری  خود  سهم  به 

مجموعه تولیدی داشته اند تقدیر و تشکر کرد.

گازرسانی از نیازهای ضروری گلخانه داران به منظور 
کاهش هزینه تولید وانرژی است
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ودیعه  وام  نمایندگان؛  رأی  با 
مسکن ۷۰ میلیونی با تولد فرزند 
همچنین  و  می شود  اعطا  سوم 
به  تومانی  میلیون  یک  سهام 
 ۱4۰۰ سال  متولد  فرزندان 

اختصاص می یابد.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
سهام  اختصاص  با  مصوبه ای  در 
یک میلیون تومانی برای فرزندان 
متولد سال ۱4۰۰ موافقت کردند.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در جلسه علنی صبح امروز دوشنبه 
و در جریان بررسی جزییات لایحه 
با  هزینه ای  بخش  در  بودجه 
پیشنهاد محسن زنگنه درخصوص 
به تبصره ۲ ماده  بند  الحاق یک 
واحده لایحه بودجه موافقت کردند 
که براساس آن دولت مکلف است 
ابتدای  از  که  فرزند  هر  ازای  به 
سال ۱4۰۰ متولد می شود، ۱۰ 
از محل یک درصد  میلیون ریال 
شرکت  هزینه های  دوازدهم  یک 
ماهانه  صورت  به  را  دولتی  های 
کسر و پس از واریز ردیف خاص 
صرفاً جهت خریداری صندوق های 

در  معامله  قابل  گذاری  سرمایه 
بورس به نام فرزند اختصاص دهد. 
سازوکار اجرایی از جمله خانوارها، 
انتخاب  و  خرید  نحوه  مشمول 
به  مرتبط  هزینه های  و  صندوق 
و  اقتصاد  امور  وزارت  پیشنهاد 
وزیران  هیات  تصویب  به  دارایی 
روزهای  طی  برسد.همچنین 
اخیر مجلس طی مصوبه ای بانک 
وام  اعطای  به  مکلف  را  مرکزی 
به  تومانی  میلیون   ۷۰ ساله   ۲۰
در  که  مسکن  فاقد  خانوارهای 
سال های ۱۳۹۹ و ۱4۰۰ صاحب 
فرزند سوم می شوند، کرد.در این 
بند الحاقی آمده است: در اجرای 
 )۱۰۲( ماده  و)ث(  )ت(  بندهای 
قانون برنامه ششم توسعه موضوع 
بانک  فرزندآوری،  از  پشتیبانی 
ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی 
مکلف است مبلغ ده هزار میلیارد 
 )۱۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰( ریال 
از  محروم  مناطق  اولویت  با 
از  و  عامل  های  بانک  طریق 
محل سپرده های جاری و قرض 
به  نسبت  بانکی،  نظام  الحسنه 

پرداخت تسهیلات قرض الحسنه 
هفتصد  میزان  به  مسکن  ودیعه 
میلیون )۷۰۰.۰۰۰.۰۰۰( ریال با 
بازپرداخت حداکثر ۲۰ ساله برای 
خانوارهای فاقد مسکن که صاحب 
فرزند سوم در سال های ۱۳۹۹ و 
۱4۰۰ شده و یا می شوند، اقدام 
نماید.برخی کارشناسان معتقدند 
ارائه تسهیلات مقطعی بی توجه به 
شرایط جامعه هدف دریافت کننده 
تسهیلات، نمی تواند گامی مهم در 
ازدواج  جمعیت،  افزایش  راستای 
رسیدن  برای  و  شود  باروری  و 
سمت  به  باید  اهدافی  چنین  به 
مادام العمر  و  دائمی  مشوق های 
اختصاص  کرد.اگرچه  حرکت 
سهام برای آینده فرزندان با فرض 
مثبت  نتیجه  درصد   ۱۰۰ اینکه 
باشد  مؤثر  می تواند  باشد  داشته 
است  این  اهمیت  حائز  نکته  اما 
که این سهام تا چه میزان کمک 
متولدشده  فرزند  خانواده  احوال 
به  خانواده ها  بود؟چراکه  خواهد 
علت مشکلات مالی که اکنون در 

زندگی دارند بچه دار نمی شوند.

و  صنعت،معدن  وزیر  معاون 
آینده  سال  برای  گفت:  تجارت 
واحد   ۱۵۰۰ سازی  فعال  و  احیا 
فعال مستقر  و غیر  راکد  تولیدی 
از  صنعتی  نواحی  و  شهرک  در 
از  مختلف  های  روش  طریق 
ارایه  و  نقدینگی  تامین  جمله 
و  تولید  خط  تسهیلات،تغییر 
برنامه ریزی  مدیریت  جانشینی 
در  رسولیان  است.علی  شده 
حاشیه سفر وزیر صنعت،معدن و 
تجارت به قزوین در گفت و گوی 
افزود:  ایرنا  با خبرنگار  اختصاصی 
سازی  فعال  و  احیا  نیز  امسال 
در  را  واحد صنعتی  تعداد  همین 
تاکنون  که  داشتیم  کار  دستور 

یکهزار و ۶۵ مورد آن محقق شده 
به  واحدها  این  بازگشت  شاهد  و 

چرخه تولید بودیم.
وی اظهار داشت: احیای واحدهای 
اولویت  از  تعطیل  و  راکد  تولید 
های اساسی وزارت صنعت،معدن 
با  و  رود  می  شمار  به  تجارت  و 
حمایت های دولت و تلاش های 
های  موفقیت  خصوصی  بخش 
دست  به  زمینه  این  در  خوبی 
بیان  با  مسوول  است.این  آمده 
تاکنون  امسال  ابتدای  از  اینکه 
و  هزار   ۲ از  برداری  بهره  شاهد 
ها  شهرک  در  تولیدی  واحد   ۳۷
و نواحی صنعتی کشور بوده ایم ، 
افزود: این مهم نشان از پیشروی 
به سمت جهش تولید در شهرک 

های صنعتی کشور بوده است.
و  صنعت،معدن  وزیر  معاون 
 ۹ جذب  از  همچنین  تجارت 
ها  شهرک  در  گذار  سرمایه  هزار 
سال  در  کشور  صنعتی  نواحی  و 
آمار  این  جاری خبر داد و گفت: 
از رونق سرمایه گذاری در  نشان 

با  کشور  صنعتی  های  شهرک 
وجود تحریم های ظالمانه دشمن 
های  حمایت  از  ناشی  که  دارد 
ارایه  و  گذاری  سرمایه  از  دولت 
تشوق ها در این زمینه و همچنین 
ایجاد زیرساخت مناسب به منظور 

جذب سرمایه گذاران بوده است.
وی افزود: با توجه دولت به ایجاد 
زمین  نظیر  لازم  های  زیرساخت 
آماده سازی شده، آب،برق و گاز 
در شهرک های صنعتی، امروز در 
همه استان های کشور زیرساخت 
لازم برای جذب و فعالیت سرمایه 
شده  فراهم  تولید  حوزه  گذاران 
صنایع  سازمان  رییس  است. 
صنعتی  شهرک های  و  کوچک 
سازمان  برنامه  از  همچنین  ایران 
های  شهرک  و  کوچک  صنایع 
از  حمایت  برای  ایران  صنعتی 
خبر  بنیان  دانش  های  شرکت 
داد و گفت: در این راستا، اراضی 
راکد واگذار شده در شهرک های 
صنعتی خلع ید و به شرکت های 

دانش بنیان واگذار خواهند شد.

خبری  نشست  در  ربیعی  علی 
ایران  موضع  به  اشاره  با  خود 
درباره پیشنهاد سه کشور اروپایی 
با   ۱+4 نشست  برگزاری  برای 
مشارکت آمریکا به عنوان میهمان 
گفت: در پاسخ به سوالات بطور 
دقیق تر به آن خواهم پرداخت، اما 
در اینجا لازم می دانم که به اصول 
خارجی  سیاست  در  دولت  کلی 
افزود:  کنم.وی  اشاره  داخلی  و 
گذشته  سال  هشت  در  دولت 
در سیاست داخلی ایجاد فضایی 
آرام و گسترش تسهیل گری برای 
در  نیز  و  مردم  اجتماعی  کنش 
کردن  مقاوم  اقتصادی  عرصه 
برای  تلاش  با  همزمان  اقتصاد 
رشد و توسعه داشته و نگاهی به 
گسترش زیرساخت ها و مقایسه 
آن با گذشته ها این مهم را نشان 
یادآور  دولت  می دهد.سخنگوی 
دولت  خارجی  سیاست  در  شد: 
براساس یک منطق تصمیماتی را 
تاکنون اتخاذ و دنبال کرده است. 
ایجاد  این هشت سال  در  دولت 
زمینه برای تامین رفاه و آسایش 
مردم را با از میان بردن تحریم های 
ضدانسانی، تامین امنیت فیزیکی 

و  تروریسم  خطر  برابر  در  مردم 
جنگ و نیز تامین سلامت مردم 
پاندمی  برابر  در  اخیر  سال  در 
ویروس کرونا را دنبال کرده است.

ربیعی با تاکید بر اینکه همیشه 
بنیادین  هدف  داشته ایم  اعتقاد 
به  کمک  باید  خارجی  سیاست 
اظهار  باشد،  اهداف  این  تامین 
کرد: این اعتقاد در دولت، بازتاب 
انتخاب مردم ما برای بهره مندی 
از یک زندگی امن، مرفه و سالم 
و  شایسته  که  آنچه  براساس 
سزاوار برخورداری از آن هستند 
بوده است. ما در طول این هشت 
مردم  این  داشتیم  اعتقاد  سال 
منتخب  دولت های  که  هستند 
که  دستورالعمل هایی  با  را  خود 
با خرد جمعی از نیازهای عمومی 
جامعه استنباط کرده اند، به پیش 
چیزی  دولت  رسالت  و  می رانند 
دستورالعمل  آن  پیگیری  جز 
رای  صندوق های  از  برخاسته 
با بیان اینکه رژیم  نیست.ربیعی 
ترامپ با فریب خوردن از کسانی 
که از اولین روزهای انعقاد برجام 
رخداد پیش آمده را بر باددهنده 
مردم  برای  پلیدشان  آرزوهای 

شیطانی  راهی  می دیدند،  ایران 
را انتخاب کرد، اظهار داشت: در 
جز  نتیجه ای  به  راه  این  نهایت 
انزوای بین المللی آمریکا در نهادها 
روزگاری  که  سازمان هایی  و 
نرسید.  بود،  آنها  موسس  خود 
غیرمتعارف  رفتارهای  هرچند 
ترامپ  ظالمانه  و  غیرعقلانی  و 
اقتصاد  به  سنگینی  هزینه های 
اما  کرد  تحمیل  ما  مردم 
کوچکترین موفقیتی در شکستن 
ملی  استقامت  و  استقلال  کمر 
حق  تعیین  برای  اراده  از  که  ما 
کهن  تمدن  یک  سرنوشت 
بیان  با  نداشت.وی  برمی خیزد، 
مقامات  اقرار  به  که  امروز  اینکه 
دولت جدید آمریکا و همه ناظران 
حداکثری  فشار  سیاست  جهان، 
شکست خورده، تصریح کرد: برای 
آمریکا راهی جز بازگشت به برجام 
باقی نمانده است. ما در طول این 
سال ها به عهد خود پایبند ماندیم 
که  آمریکاست  نوبت  اکنون  و 
شعار خود در بازگشت به جهان 
را با کنار گذاشتن غیرانسانی ترین 
خاطر  به  جهان  که  تحریم هایی 

می آورد، اثبات کند.

مشوق های جدید مجلس برای افزایش فرزندآوری معاون وزیر صنعت،معدن و تجارت: 
احیای ۱5۰۰ واحد راکد در شهرک های صنعتی، سال آینده

سخنگوی دولت: 

آمریکا راهی جز بازگشت به برجام ندارد

نهاد  سرپرست  و  دفتر  رئیس 
تلاش  گفت:  جمهوری  ریاست 
کردیم قیمت کالا را کنترل کنیم 
این  به  به صورت جدی  و دولت 
اجازه ندهیم  تا  وارد شد  موضوع 

بی جهت قیمت کالا بالا برود.
محمود واعظی در حاشیه جلسه 
جلسات  سالن  در  اداری  شورای 
جمع  در  اصفهان  استانداری 
خبرنگاران افزود: بالا رفتن نرخ ارز 
بر روی تمام ارزاق اثر می گذارد، به 
نرخ  دستوری  نمی توانیم  هرحال 

ارز را بالا و پایین ببریم.
همدلی  و  وحدت  داد:  ادامه  وی 
نماینده  اصفهان،  استانداری  بین 
مسئولان  و  استان  در  فقیه  ولی 
وجود دارد که این سرمایه خوبی 
است تا براین اساس موضوعات در 

استان حل و فصل شود.

رئیس دفتر رئیس جمهوری بیان 
کرد: البته برخی از مسائل نیازمند 
بررسی ملی است که این مسائل و 

مشکلات برطرف خواهد شد.
وی با بیان اینکه پروژه های خوبی 
در اصفهان در حال اجرا و یا اجرا 
است،  رسیده  اتمام  به  و  شده 
اصفهان  در  پروژه   ۶ اظهارکرد: 
دارد  درصد   ۸۰ بالای  پیشرفت 
تومان  میلیارد   ۱۸۰ حدود  که 
شده  داده  تخصیص  آن ها  برای 
و امیدواریم تا اردیبهشت و اوایل 
با  برسد.واعظی  اتمام  به  خرداد 
آشامیدنی  آب  موضوع  به  اشاره 
این  کرد:  تصریح  اصفهان  مردم 
موضوع جزو پروژه های با اولویت 
دنبال  با جدیت  که  است  استان 
براساس  امیدواریم  و  می شود 
دوازدهم  زمان بندی  برنامه 
شود. اجرایی   ۱4۰۰ فروردین 

عملبات اجرایی انتقال آب از خلیج 
فارس به اصفهان در اواخر اسفند 

آغاز می شود
از  آب  انتقال  مسأله  گفت:  وی 
برای  اصفهان  به  فارس  خلیج 
در  تحولی  صنعتی  مصارف 
است،  اصفهان  صنعت  وضعیت 

رییس  حضور  با  جلسه ای  در 
شد  اتخاذ  تصمیمی  جمهوری 
عملیات  اسفندماه  سوم  دهه  تا 

اجرایی آن آغاز شود.
جمهوری  رئیس  دفتر  رئیس 
سازی  جاده  زمینه  در  افزود: 
انجام  حال  در  مناسبی  اقدامات 
تلاشی  و  همدلی  و  است، همت 
فولاد  اصفهان،  استان  در  که 
مبارکه، ذوب آهن، پتروشیمی و 
کارخانه ها و شهرک های صنعتی 

وجود دارد قابل تقدیر است.
وی ابراز امیدواری کرد، با پشتوانه 
سال  شده  فراهم  که  بستری  و 
تحریم ها  که  باشد  سالی  آینده 
و  تولیدکنندگان  و  برداشته 
بیش  استان  تجار  و  صنعتگران 
از پیش در جهت جهش و رونق 

تولید گام بردارند.
به  رییس جمهوری  دفتر  رییس 
منظور ارزیابی و افتتاح شماری از 
طرح های عمرانی و تولیدی استان 
عصر روز پنجشنبه وارد اصفهان 
شد و در فرودگاه شهید بهشتی 
از سوی عباس رضایی  این شهر 
مورد  محلی  مقامات  و  استاندار 

استقبال قرار گرفت.

واعظی: 

دولت اهتمام ویژه ای نسبت به کنترل قیمت کالاها دارد

معاون وزیر صمت و رییس کل سازمان 
از  بخشی  گفت:  ایران  تجارت  توسعه 
یعنی  است  ساختاری  کشور  مشکلات 
که  دارد  ایراداتی  آن  اقتصاد  ساختار 
نود  در  زادبوم  شود.حمید  برطرف  باید 
گوی  و  گفت  شورای  جلسه  نهمین  و 
دولت و بخش خصوصی و آیین تجلیل 
سالن  در  استانی  صادرکنندگان  از 
که  اصفهان  بازرگانی  اتاق  همایش های 
جمهوری  رییس  دفتر  رییس  حضور  با 
معظم  مقام  داشت:  اظهار  شد،  برگزار 

رهبری در بیانیه گام دوم انقلاب اشاره 
فرمودند برخی از مشکلات اقتصادی ما 
ساختاری است از این رو یکی از اقدامات 
زیرساختی  ساختاری،  مشکلات  حل 
سال  داد:  ادامه  است.وی  تجارتی  و 
گذشته صادرکنندگان برغم تحریم ها و 
شیوع کرونا 4۱.۳ میلیارد دلار صادرات 
انجام دادند و امسال ۳۱.۲ میلیارد دلار 
ارز برگشتی به کشور داشتند.رییس کل 
بیان  با  ایران  تجارت  توسعه  سازمان 
رقابتی  واردات  جاری  سال  در  اینکه 
می دهد،  نشان  را  کاهش  درصد   ۱۵
 ۳۱.۲ گذشته  ماه  یازده  طی  گفت: 
و  گرفت  صورت  صادرات  دلار  میلیارد 
به  که  کالا صادر شد  تن  میلیون   ۱۳۰
به  نسبت  کاهش  درصد   ۱۱ ارز  لحاظ 

اضافه  می دهد.وی  نشان  را  قبل  سال 
کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۳4.۳ 
که  گرفته  صورت  واردات  دلار  میلیارد 
تن  میلیون   ۳۰.۸ یعنی  درصد   ۱۵
کاهش نسبت به سال قبل داشته است.

از ۳۰.۸ میلیون تن  یادآور شد:  زادبوم 
واردات که ۳4.۳ میلیارد دلار شد ۲۱.4 
به  اساسی  کالای  واردات  تن  میلیون 
 ۲ طی  وی  گفته  است.به  بوده  کشور 
به  وارداتی  رویه  بی  کالای  اخیر  سال 
با  صمت  وزیر  .معاون  نداشتیم  کشور 
جمله  از   صادرکنندگان  که  این  بیان 
نخستین کسانی هستند که از تحریم ها 
آسیب دیده اند، گفت : از ۲۲ فروردین 
۹۷ که تعهدات ارزی برقرار شد تا پایان 
میلیارد  ماه سال جاری حدود ۵۷  دی 

یورو ارز باید به کشور باز می گشت که 
از این میزان 4۱ میلیارد یورو بازگشته 
اصفهان  جمله  از  را  اصفهان  است.وی 
موفق در این زمینه  اعلام و اضافه کرد: 
اصفهان ۸۷ درصد ایفای تعهدات ارزی 
در  موفق  استان های  از  یکی  و   داشته 
زیرا  است  ارزی  تعهدات  ایفای  زمینه 
تولیدکننده  آن  صادرکنندگان  اغلب 
 ۹۰ از  بیش  کرد:  بیان  هستند.زادبوم 
درصد از افرادی که تعهدات ارزی خود 
هم  و  تولیدکننده  هم  کردند  ایفا  را 
از  بیش  با  بودند.اصفهان  صادرکننده 
پنج میلیون نفر جمعیت، بیش از ۹ هزار 
واحد تولیدی کوچک و بزرگ با سرمایه 
۲۲۱ هزار میلیارد ریال و اشتغال ۲۶۳ 
حال  در  معدن   ۸4۰ حدود  نفر،  هزار 

بیش  گذاری  سرمایه  با  برداری  بهره 
از ۱۰ هزار میلیارد ریال و حدود ۲۰۰ 
استان  صنعتی ترین  صنفی،  واحد  هزار 
اصفهان  می آید.سهم  بشمار  کشور 
سرمایه  درصد،   ۱۱ کشور  صنعت  در 
اشتغال صنعتی ۸  گذاری ۱۰ درصد و 
طرح های  در  استان  این  رتبه  و  درصد 
نیمه تمام صنعتی و تعداد معادن اول و 
از نظر ذخایر. معدنی، دوم است. رییس 
دفتر رییس جمهوری به منظور ارزیابی 
افتتاح  و  دولت  استانی  سفر  طرحهای 
تولیدی  و  عمرانی  از طرح های  شماری 
اصفهان شد و  وارد  روز پنجشنبه  عصر 
از  شهر  این  بهشتی  شهید  فرودگاه  در 
استاندار و مقامات  سوی عباس رضایی 

محلی مورد استقبال قرار گرفت.

معاون وزیر صمت: 

مشکلات ساختاری اقتصاد باید برطرف شود

عبدالرضا رحمانی فضلی گفت: در شهرهای 
قرمز، نارنجی و زرد شود ممنوعیت سفر 
نوروزی اعمال خواهد شد. یکسال است که 

مردم مواجه با کرونا هستند.
در  کشور  وزیر  رحمانی فضلی  عبدالرضا 
پایان جلسه ستاد هماهنگی اطلاع رسانی و 
تبلیغات اقتصادی کشور گفت: امروز جلسه 
ستاد هماهنگی اطلاع رسانی اقتصادی را 
الحمدالله در این جلسه مباحث  داشتیم. 
از این  و موضوعاتی که مطرح شد نشان 
است که دوستان ما در حوزه های مختلف 
ادامه  داشتند.وی  مناسبی  های  پیگیری 
داد: گزارشی در خصوص عملکرد نیروی 
ها  بازرسی  و  نظارت   بحث  در  انتظامی 
بود. آمار و ارقامی که ارائه کردند نشان از 
جدیت این نیروها بود.وزیر کشور با اشاره به 
دیگر موضوعات مورد بررسی در این جلسه 

دادند؛  اصناف  را  گزارشی  داشت:  اظهار 
اصناف  که  هایی  فعالیت  و  ها  همکاری 
های  همکاری  و  دارند  نظارت  حوزه  در 
که خود صنوف با ما داشتند قابل تقدیر 
است و امیدواریم این روابط و همکاری ها 
و هماهنگی ها ادامه داشته باشد.رحمانی 
تامین  مورد  در  کرد:  نشان  خاطر  فضلی 
کالا و نظارت بر قیمت ها، برای نوروز و 
ماه رمضان مطرح شد و ذخیره سازی مورد 
بررسی قرار گرفت.وی افزود: دستگاه های 
متولی گزارشی که از ذخیره سازی دادند 
گزارش بسیار خوبی بود، هیچگونه نگرانی 
و  ها  قیمت  تعیین  مورد  در  هم  نداریم. 
نظارت هایی که انجام می شود و تنظیم 
و  اساسی  کالاهای  برای  بخصوص  بازار 
ضروری قیمت هوایی را مشخص کرده که 
امروز دقیقا تعیین مسولیت و وظیفه شد 

که هم تعزیرات و هم اتحادیه ها و صنوف، 
نظارت دقیقی را داشته باشند. این مسأله 
به استانداران و فرمانداران ابلاغ می شود که 
در استان ها چنین ستادی را تشکیل دهند 
و کار را انجام دهند.رحمانی فضلی در مورد 
بحث ثبت سفارش کالا برای سال ۱4۰۰ 
بویژه شش ماهه این سال اظهار داشت: ما 
با توجه به شرایط انتخابات، تغییر دولت و 
با توجه به نوع فضای سیاسی و اقتصادی 
که ما در این ایام خواهیم داشت، تاکید بر 
این شد که در تامین و ذخیره سازی و هم 
در بحث ثبت سفارش تصمیمات مناسبی 
گرفته شود که در جلسه قرار شد حداقل 
برای سه ماه از الان، پیش بینی ها انجام 
شود.رئیس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات 
اقتصادی کشور گفت: موضوع بعدی که در 
این جلسه داشتیم، بحث هماهنگی  همه 

اعضای جلسه در تقویت و تشویق استفاده 
از  نوروز  ایام  در  مردم  مناسب  و  مطلوب 
با  داد:  ادامه  وی  بود.  گردشگری  فضای 
امیدواریم  ما  کرونایی،  وضعیت  به  توجه 
هستیم این وضعیت به گونه ای باشد که 
استان ها و شهر های بیشتری بتوانند از 
این وضعیت استفاده کنند. لذا تاکید شد 
که اگر فضا در استان ها و شهرهایی قرمز، 
نارنجی و زرد شد باید حتما با محدودیت 
و  بود  خواهیم  مواجه  آنجا  در  های 
محدودیت هایی اعمال خواهیم کرد که از 
نظر گردشگری، اقتصادی و تجاری مردم 

آنجا را دچار اشکال می کند. 
چنین  با  مواجه  مردم  که  است  یکسال 
مساله ای هستند. تقریباً اگر دقیق بگویم 
با  مواجه  ما  که  است  نوروز  عید  سه 
محدودیت هستیم، در ۹۸ بحث سیل را 

در سطح وسیعی داشتیم که موجب شد 
مسافرت های ما کم شود. در ۹۹ مواجه 
نوروز  بودیم و الان هم در  با بحث کرونا 

۱4۰۰ ادامه کرونا است.
وزیر کشور افزود: توصیه شد که ما با رعایت 
پروتکل ها و با رعایت همه شرایط اعلامی 
از طریق قرارگاه و ستاد بتوانیم ان شااله 
گردشگری، خرید و فروش مناسبی داشته 
باشیم. گزارشی که اصناف در این زمینه 
دادند، نمایشگاه ها ممنوع شده، جشنواره 
های فروش کالا از امروز شروع شده است.

وزیر کشور: 

اعمال ممنوعیت سفر نوروزی در شهرهای قرمز، نارنجی و زرد جدی گرفتن صادرات یک واجب 
سیاسی است

اختصاص ۲۲۳۰ میلیارد تومان 
تسهیلات اقتصادی به خراسان رضوی

تلاش دستگاه قضا برای بازگشت 
۲۵ واحد تملک شده استان مرکزی

واردات بی رویه مانع تحقق جهش 
تولید و رونق اشتغال در کشور است

آیت اله قربان علی دری نجف آبادی در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: مسئله تولید و سرمایه گذاری در این عرصه باید به یک 
فرهنگ تبدیل شود و همه ما در هر لباس و جایگاهی وظیفه 
داریم در این خصوص افراد را تشویق و شرایط را فراهم کنیم.

وی با اشاره به اینکه تولید نوعی عبادت تلقی می شود، افزود: 
یکی از جبهه های بسیار بزرگی که با آن سر و کار داریم و دچار 
مشکل هستیم جبهه اقتصادی، تولید و جهش تولید است که 
مقام معظم رهبری نیز بر آن تاکید ویژه داشته اند. نماینده ولی 
فقیه در استان بیشتر اقتصاد کشور را وابسته به نفت دانست 
و بیان کرد: باید وابستگی کشور به نفت را کاهش دهیم و به 
راه  این  البته که در  نگاه ویژه کنیم  افزوده  ارزش  با  صادرات 
مشکلاتی نظیر بانکی و گمرکی وجود دارد که باید این بخش ها 
حامی واقعی تولیدات داخلی خصوصا تولیدات با ارزش افزوده 
باشند. دری نجف آبادی افزود: قوه قضائیه، دولت و مجلس باید 
از همه تولیدات داخلی خصوصا تولیدات مولد ثروت بصورت 
ویژه حمایت کنند چراکه باعث شکوفایی اقتصاد و تحقق شعار 
سال جهش تولید نیز خواهد شد. وی تحریم های همه جانبه 
علیه کشور را فرصتی برای تکیه به توان داخلی دانست و گفت: 
ریشه های  مضاعف  تلاش  با  باید  داخلی  نیروهای  و  جوانان 
وابستگی را برای همیشه قطع کنند و ما را به یک تولید کننده 
و صادر کننده تبدیل کنند.کشور ما نباید مصرف کننده و وارد 

کننده باشد لذا باید شرایطی فراهم شود.

بازگشت  برای  از تلاش  استان مرکزی  رئیس کل دادگستری 
مجدد ۲۵ واحد تملک شده استان به چرخه تولید خبر داد.

رابطه می گوید:  این  استان مرکزی در  رئیس کل دادگستری 
و  واحدهای صنعتی  که  می شود  محقق  زمانی  تولید  جهش 
تولیدی بدون چالش در مسیر تولید قرار گیرند، امروزه یکی 
از چالش هایی که بخش تولید با آن دست و پنجه نرم می کند 
موضوع سرمایه در گردش و به دنبال آن اخذ وام از بانک ها 
است که در بسیاری از موارد واحدهای تولیدی اقدام به اخذ 
تسهیلات کرده اما به دلیل شرایط اقتصادی در بازپرداخت آن 
با چالش مواجه شدند که این موضوع به عنوان مانع بزرگی در 
مسیر تولید آنان قرار گرفته که امسال و با دستور ریاست قوه 
قضاییه هیچ کارگاه و کارخانه ای نباید به دلیل بدهی بانکی 
تعطیل شود که این موضوع در دستور کار استان مرکزی هم 
استان  نداده ایم واحدی در  اجازه  تاکنون  قرار گرفته است و 
از  موسوی  عبدالمهدی  سید  الاسلام  شود.حجت  تعطیل 
راه اندازی کارگروه اقتصاد مقاومتی استان در راستای رسیدگی 
به مشکلات واحدهای تولیدی در استان خبر داده و می افزاید: 
به منظور پیگیری هرچه بهتر امور یکی از معاونین دادگستری 

به عنوان دبیر  این کارگروه انتخاب شده است.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری خراسان 
 ۳4 به اضافه  تومان  میلیارد   ۲۳۰ و  هزار  دو  گفت:  رضوی 
میلیون یورو تسهیلات از محل تفاهم نامه وزارت صمت و بانک 
صنعت، معدن و تجارت به ۱۱ طرح اقتصادی اولویت دار برای 
سرمایه گذاری در این استان اختصاص یافت.سرپرست معاونت 
حوزه  رضوی  خراسان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی 
تولیدی این ۱۱ طرح اقتصادی اولویت دار را برای سرمایه گذاری 
در خراسان رضوی "ریسندگی، آلیاژ فرو سیلیس، تایر و تیوپ، 
محلول های  مصنوعی،  چرم  مقوا،  و  کاغذ  فولاد،  آجرنسوز، 
ضدعفونی، کاشی و سرامیک، چاپ سیلک و موتور کم مصرف 
کولرآبی" اعلام کرد و یادآور شد:  سرمایه گذاران این طرح های 
تولیدی اقتصادی، در نشست تهران جزییات طرح ها و مشکلات 
داد:  ادامه  کردند.وی  تشریح  مسؤولان  برای  را  آن ها  اجرای 
معاون وزارت صمت، مدیرعامل بانک صنعت، معدن و تجارت 
و دیگر مسؤولان ذی ربط در جریان نشست، راهکارهای رفع 
مشکلات سرمایه گذاران و موانع اجرای این طرح ها را بررسی 
و با رویکرد راهگشایانه در مورد تأمین و تخصیص تسهیلات 
نتیجه رسیدند.   به  و  تبادل نظر کرده  و  بحث  آن ها  موردنیاز 
اشرفی بابیان اینکه تاکنون ۲۸۳ طرح بزرگ سرمایه گذاری با 
مجموع سرمایه گذاری ۱۸۸ هزار میلیارد تومان و اشتغال زایی 

۱۸۰ هزار نفر در خراسان رضوی ثبت شده است.

خبر استانها

تولیت آستان قدس رضوی گفت: واردات بی رویه مانع تحقق جهش 
تولید و رونق اشتغال در کشور است.حجت الاسلام والمسلمین 
احمد مروی در دیدار اعضای شورای فقهی حلال کشور که در تالار 
شهید سلیمانی حرم مطهر رضوی انجام شد، بابیان اینکه غذای 
حرام موجب تاریکی قلب انسان می شود، بر لزوم نظارت بر حلال 
بودن منشأ مواد اولیه و افزودنی های غذایی، البسه، داروها و غیره 
که از خارج کشور وارد می شوند تأکید و اظهار کرد: باید ضمن رصد 
و نظارت دقیق نسبت به حلال بودن محصولات وارداتی به کشور، 
با واردکنندگان متخلف در این عرصه برخورد قاطع قضائی صورت 
پذیرد.تولیت آستان قدس رضوی بیان افزود: متأسفانه شاهد آن 
هستیم افراد یا مجموعه هایی برای انتفاع سودهای کلان اقتصادی 
خود، دست به واردات محصولات غذایی و بهداشتی می زنند که 
در حلیّت برخی از آن ها تردید وجود دارد و شورای عالی استاندارد 
کشور باید در این حوزه با استفاده از نظرات اعضای شورای فقهی 
حلال جهت تبیین مسائل مرتبط با موضوع حلال به طورجدی 
ورود کرده و با کمک قوه قضائیه با متخلفان برخورد قاطع نماید.وی 
بابیان اینکه واردات بی رویه مانع اصلی تحقق جهش تولید، اقتصاد 
مقاومتی و رونق اشتغال در کشور است، تصریح کرد: متأسفانه 
واردات بی رویه برخی محصولات و کالاها، حرکت چرخ های تولید 
داخل را با مشکل روبه رو کرده است، به طوری که واردات گسترده 
منشأ تعطیلی برخی کارخانه های داخلی شده است و مسئولان 
باید با اتخاذ تدابیری از واردات بی رویه جلوگیری و شرایط را برای 

تولید محصولات داخلی مهیا کنند.
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با حضور وزیر تعاون انجام شد؛
افتتاح ۲۸۶ پروژه تعاونی 

در سراسر کشور
تعاون،  وزیر  با حضور  در سراسر کشور  تعاونی  پروژه   ۲۸۶

کار و رفاه اجتماعی، به بهره برداری رسید.
وزیر  شریعتمداری«،  »محمد  حضور  با  که  مراسم  این  در 
امور  کبیری«معاون  و »محمد  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
تعاون این وزارتخانه، پنج پروژه تعاونی از پنج استان کشور 
برگزاری  محل  با  مستقیم  ارتباط  طریق  از  کرمان  استان 
پروژه ها  این  سرمایه گذاری  روز  ارزش  شد.  افتتاح  مراسم 
که به مناسب دهه فجر انجام شد، دو هزار و ۵4۳ میلیارد 
نفر   ۳۰۱ پروژه ها هشت هزار و  این  افتتاح  با  است.  تومان 
فرصت   ۲۹ طرح  هر  شغلی  سرانه  شود،  می  ایجاد  شغل 
 ۳۷۷ نیز  شغل  هر  برای  سرمایه گذاری  سرانه  و  شغلی 
در  افتتاحی  پروژه های  درصد   ۲۵ است.  تومان  میلیون 
ا، امسال در  روستاها و ۷۵ درصد در مناطق شهری است. 
هفته تعاون نیز ۳۸۳ پروژه با ارزش سه هزار و پنج میلیارد 
تومان و ایجاد اشتغال برای ۲۶ هزار و ۶۹۱ نفر افتتاح شد. 
ایجاد ۱۲ هزار و  با  دهه فجر سال گذشته نیز ۳۲۳ پروژه 

۷۷۷ فرصت شغلی افتتاح شده بود.

رییس قوه قضاییه:

مردم نمی پذیرند که یک فساد مشابه برای چند بار در جامعه تکرار شود

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه هر زمان 
جرم  وقوع  علت های  رفع  راستای  در  که 
حرکت شود، معلول ها هم از بین خواهند 
رفت، گفت: مردم نمی پذیرند که یک فساد 
مشابه برای چند بار در جامعه تکرار شود؛ 
شوند. خشکانده  مفاسد  ریشه های  باید 

سیدابراهیم  والمسلمین  الاسلام  حجت 
رئیسی در جلسه شورای عالی پیشگیری از 
وقوع جرم، با بیان اینکه تصمیمات سیاسی، 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی باید با نگاه 
پیشگیرانه و کاهش آسیب ها و ناهنجاری ها 
همراه باشد، افزود: همه دستگاه ها در کشور 

دارند؛  جرم  وقوع  از  پیشگیری  ماموریت 
بدون  را  مدیریتی  و  دستگاه  نمی توان 
ماموریت پیشگیری از وقوع جرم تصور کرد.

شورای  جلسه  برگزاری  از  هدف  رئیسی 
عالی پیشگیری از وقوع جرم را هماهنگی 
دستگاه ها و نهادهای مختلف در این زمینه 
عالی  شورای  جلسات  گفت:  و  دانست 
پیشگیری از وقوع جرم با شرکت نمایندگان 
سه قوه و نهادهای مرتبط که قانون آن ها 
این  و  می شود  تشکیل  کرده  مشخص  را 
شورا وظیفه دارد سازوکاری برای کاهش 
جرم در کشور ایجاد کند.رئیس قوه قضاییه 
گفت: برای نظام اسلامی ما که بیش از 4۰ 
سال از آن می گذرد و هم در نگاه جهانیان 
توفیقات بسیاری داشته و هم افق روشنی 
را پیش روی خود می بیند، زیبنده نیست 
که نرخ جرایم در آن بالا داشته باشد.وی 

حوزه  دانشگاه ها،  مسئولیت  به  اشاره  با 
صاحبان  و  نویسندگان  علما،  خطبا،  ها، 
تربیتی  و  رسانه در حوزه مسائل اخلاقی 
جامعه، مسائل تربیتی و فرهنگی را جزء 
ریشه های اصلی نظام اسلامی عنوان کرد و 
اظهار داشت: هر اندازه معنویت و اخلاق در 
جامعه افزایش پیدا کند، آمار جرم و جنایت 

کاهش می یابد.
رئیس قوه قضائیه خودکنترلی را به عنوان 
کارآمدترین نظام مراقبتی عنوان کرد که 
به وجود می آید  نتیجه اخلاق مداری  در 
و در همین باره تاکید کرد: اگر فردی در 
مسئله ای  هر  از  قبل  اداری  ساختار  یک 
خود را در محضر پروردگار متعال ببیند، 
مرتکب جرم نمی شود لذا گسترش اخلاق و 
معنویت یکی از زمینه های کاهش آسیب ها 
و جرم ها در جامعه است.رئیسی مقوله فساد 

اداری را عاملی برای نگرانی مردم، مدیران و 
دلسوزان کشور ذکر کرد و با اشاره به اصلاح 
قانون ارتقا سلامت اداری در مجلس شورای 
اسلامی و ابلاغ آن از سوی رئیس جمهور، 
گفت: اگر همه ابعاد این قانون اجرایی شود، 
گامی بزرگ در جهت ارتقا سلامت نظام 

اداری برداشته خواهد شد.
رئیس قوه قضائیه توافق بر »اجرای قانون« 
و  دانسته  عدالت  اجرای  مسیر صحیح  را 
افزود: اجرای قانون مساله ای است که هر 
خط و جناح و جریان سیاسی و هر قوه ای 
می تواند بر آن توافق کند و خود را موظف و 
ملزم به اجرای آن بداند.رئیس دستگاه قضا 
با بیان اینکه هیچکس نباید در کشور اجازه 
گزارش  به  بدهد،  خود  به  را  قانون  نقض 
برخی اعضاء جلسه نسبت به اجرا نشدن 
بخش هایی از احکام برنامه توسعه و قانون 

هوای پاک شااره کرد و افزود: در موضوع 
قانون مصوب  این یک  قانون هوای پاک، 
وظایف  به  دستگاه ها  از  بخشی  که  بود 
دچار  دیگر  بخشی  و  کردند  عمل  خود 
ترک فعل شدند. نتیجه این ترک فعل ها 
ما شاهد  هر سال  در  که  همین می شود 
هستیم. قبل  سال های  تکراری  وضعیت 

رئیس قوه قضاییه در ادامه با تاکید بر لزوم 
ریشه  یابی علل بروز مفاسد به عنوان یکی 
از راهکارهای پیشگیری از وقوع جرم گفت: 
هر زمان که در راستای رفع علت های وقوع 
بین  از  هم  معلول ها  شود،  حرکت  جرم 
خواهند رفت. برای مردم قابل قبول نیست 
که یک تخلف یکسان برای دو، سه یا چهار 
مرتبه تکرار شود. اگر ریشه ها به درستی 
شناخته و خشکانده شود دیگر فساد زمینه 

بروز پیدا نخواهد کرد.

وزیر علوم:

نظام های آموزشی در کرونا مسیر ۱۰۰ ساله را یک شبه طی کردند

گفت:  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
ویروس  ظهور  با  آموزشی  نظام های 
کرونا،  مسیر ۱۰۰ ساله را در یک حرکت 

غیرقابل باور یک شبه طی کردند.
کنفرانس  هشتمین  در  غلامی  منصور 
انسانی  سرمایه  توسعه  و  آموزش  ملی 
در عصر کرونا که به صورت مجازی در 
داشت:  اظهار  شد،  برگزار  علوم  وزارت 
در  کرونا  ویروس  ظهور  از  سال  یک 
اندازه  با  که  ویروسی  گذشت؛  ایران 
کوچک، بزرگ ترین نظام های سیاسی، 

اقتصادی و درمانی در دنیا را به چالش 
میان،  این  در  افزود:  است.وی  کشیده 
یادگیری  و  آموزش  با  مرتبط  نهادهای 
به  کردند  تجربه  را  ای  ویژه  شرایط 
جمله  از  کشورها  برخی  در  که  طوری 
وجود  که  هایی  کاستی  وجود  با  ایران 
و  فنی  شرایط  ها،  زیرساخت  و  داشت 
مدیریتی که آمادگی آن چنانی نداشت 
مسیر  باور،    قابل  غیر  حرکت  یک  در 
۱۰۰ ساله را یک شبه طی کردند.وزیر 
فراوان  کمبودهای  شد:  یادآور  علوم 
و  آموزشی  اهداف  تحقق  راستای  در 
طراحی  دارد؛  و  داشته  وجود  پرورشی 
فعلی  شرایط  با  متناسب  آموزشی  های 
ورودی  البته  دارد  پیش  در  درازی  راه 
و  نداشتیم  جدید  دنیای  این  به  هم 
زیرساخت  از  ناشی  فنی  های  نقص 
نیاز  مورد  باند  پنهای  و  اینترنتی  های 

همچنین نرم افزارهای مورد نیاز، مزید 
بر این کاستی ها و علت ها بود.

حال  این  با  کرد:  خاطرنشان  غلامی 
توسعه تعطیل نشد و  و  جریان آموزش 
تا حدی زیادی توانست خود را با جریان 
این تغییرات همسو کند. این امر محقق 
خلاقیت،  های  جریان  اگر  شد  نمی 
در  مسوولانه  و  جهادی  کار  نوآوری، 
جای جای نظام های مرتبط با آموزش 

و توسعه کشور در حرکت نبود.
که  خرسندیم  امروز  کرد:  تاکید  وی 
یکی از مبتکران جریان ساز این شرایط 
سرمایه  توسعه  و  آموزش  سکاندار  که 
علمی  انجمن  قالب  در  است،  انسانی 
با  مرتبط  های  تلاش  توسعه  آموزش، 
به  را  آموزش  جایگاه  ارتقای  و  تقویت 
با  آنها  افزود:  علوم  است.وزیر  بسته  کار 
وجود محدودیت های فراوانی که پیش 

رو بوده است، دست از کار برنداشتند و 
تریبون آموزش و توسعه  این زمینه  در 
دانش  پراکنش  برای  را  انسانی  سرمایه 
های کاربردی جهت توسعه یادگیری در 

کشور فعال نگه داشتند.
اظهار  خود،    سخنان  ادامه  در  غلامی 
اساس  بر  یادگیری  به  نیاز  داشت: 
تجربیات و مطالعات متعدد، اصل مُسَلم 

برای زندگی محسوب می شود.
وی افزود: یادگیری بزرگ ترین قابلیت 
به  و  است  بهتر  زندگی  برای  انسان 
و  زنده  موجودات  دیگر،  همه  عبارت 
یادگیری  با  تنها  انسان،  خاص  طور  به 
است که زیستن و چگونه زیستن را می 
گفت:انسان  همچنین  علوم  آموزد.وزیر 
ها از مباحث متعدد فکری و فلسفی تا 
و  خویشتن  بر  مدیریت  و  فردی  روابط 
همه نیازهای خود را از طریق یادگیری 

های  سرمایه  اصطلاح  کنند.  می  تامین 
قرابت  شدن،  با  بودن  از  بیش  انسانی 
دارد؛ یعنی انسان ها بدون آموزش و به 
باید  بلکه  نیستند  سرمایه  خود  خودی 
یک جریان هدفمند درست و به هنگام 
به سرمایه شدن انسان ها کمک کند و 
این جریان همان ساز و کارهای آموزش 
اظهار  همچنین  است.غلامی  توسعه  و 
با  جهانی  در  رسد  می  نظر  به  داشت: 
توسعه  کرونا،  نظیر  فراوان  های  چالش 
اجتماعی  روانی،  فنی،  ابعاد  در  انسان 
آموزش  کار  دستور  در  باید  معنوی  و 
برنامه  و  اهداف  پیشبرد  ضمن  تا  باشد 
های عادی اقتصادی، برآیند انسان های 
جامعه از سلامت روانی برخوردار باشند 
توانایی  را در سایه  زندگی  از  و رضایت 
تحلیل  درست  و  اندیشیدن  درست 

کردن به دست آورند.

ممنوعیت اسکان نوروزی 
۱۴۰۰ در مدارس 

۲۸۰ هزار فرصت شغلی برای 
روستاییان ایجاد شد

مدیرکل رفاه و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه 
سال ۱4۰۰ اسکان نوروزی در مدارس را نداریم، گفت: در صورت 
اجازه ستاد کرونا، همه مراکز آموزشی – رفاهی و خانه های معلم در 

سراسر کشور آماده میزبانی از فرهنگیان و مهمانان هستند.
گودرز کریمی فر مدیرکل رفاه و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش 
در پاسخ به این پرسش که »آیا اسکان نوروزی فرهنگیان با توجه 
به شرایط کرونا برقرار است؟«، اظهار کرد: امسال آموزش و پرورش 
با 4۰۱ مرکز آموزشی–رفاهی یا خانه معلم و دارا بودن ۱۶ هزار و 
۷۰۰ تختخواب با رعایت پروتکل های بهداشتی از جمله کاورهای 
یکبار مصرف، ایزوله، ضدعفونی و گندزدایی تمام اماکن، اتاق ها و 
راهروها، آمادگی دارد به مسافران نوروزی با اولویت فرهنگیان را ارائه 
خدمات دارد؛ البته ارائه این خدمات به شرط مجوز ستاد مدیریت 
بیماری کروناست.وی با بیان اینکه سال ۱4۰۰ اسکان نوروزی در 
مدارس را نداریم، ادامه داد: در مدارس به لحاظ شرایط کرونا به ویژه 
کرونای انگلیسی و تأکید بر شعار »در خانه ماندن«، سعی ما بر این 

است که در هیچ مدرسه ای اسکان نوروزی نداشته باشیم.
کریمی فر با تأکید بر اینکه »توصیه آموزش و پرورش پرهیز از سفر 
و در خانه ماندن است«، گفت: اما در صورت اجازه ستاد کرونا، همه 
مراکز آموزشی–رفاهی و خانه های معلم در سراسر کشور، آماده 

میزبانی از فرهنگیان و مهمانان هستند.

معاون اول رییس جمهوری گفت که از سال ۹۲ تاکنون و با 
صندوق  منابع  محل  از  وام  ریال  میلیارد  هزار   ۱۵۰ پرداخت 
توسعه ملی افزون بر ۲۸۰ هزار فرصت شغلی در کشور ایجاد 
طرح های  از  برداری  بهره  مراسم  در  جهانگیری  شد.اسحاق 
تولیدی و اشتغالزای روستایی گلستان در روستای عطاآباد آق 
قلا اظهار داشت: این تسهیلات با کارمزد چهار تا هشت درصدی 
به متقاضان پرداخت شده و امکان اعطای ۷۰ هزار میلیارد دیگر 
ارائه  امکان  روستاییان  کرد:  بیان  دارد.وی  منابع وجود  این  از 
بر  و  ندارند  ملی  توسعه  صندوق  به  اشتغالزا  بزرگ   طرح های 
همین اساس برای کاهش بیکاری و افزایش سطح درآمد، مقام 
معظم رهبری با برداشت ۱.۵ میلیارد دلار از صندوق توسعه ملی 
برای این بخش موافقت کردند. وی به اهتمام دولت تدبیر و امید 
اشاره  روستاها  در  زیرساخت های ضروری  فراهم کردن  برای 
کرد و گفت: قبل از سال ۹۲ حدود ۱4 هزار روستا به شبکه 
گاز سراسری متصل بود که این تعداد در حال حاضر به ۳۵ هزار 
روستا رسید.معاون اول رییس جمهوری ادامه داد: جلوگیری از 
مهاجرت به شهر و کاهش حاشیه نشینی و آسیب اجتماعی 
ناشی از آن پیامد فراهم بودن زیرساخت ها و امکانات ضروری در 
روستاها است.وی به فعالیت ۳۰۰ کارگاه تولید مبل در روستای 
افزون  این واحدها  اشاره کرد و گفت: در  بندرترکمن  عطاآباد 
بر سه هزار نفر از اهالی این روستا و مناطق اطراف مشغول به 
کار هستند و این روستای پنج هزار نفره حتی یک بیکار هم 
نداردجهانگیری ادامه داد: حفظ اشتغال در عطاآباد در شرایط 
تحریم  ظالمانه آمریکا و شیوع ویروس کرونا قابل تحسین است.

متناسب سازی ۱۰۰ درصدی حقوق 
بازنشستگان در انتظار تصمیم مجلس

دولت طی لایحه ای در آذرماه سال جاری به مجلس خواستار 
تأمین  به سازمان  واگذار شده  هزینه کرد ۱۰۰ درصدی سهام 
برای  تومان  میلیارد  هزار   ۳۲ تقریبی  ارزش  به  اجتماعی، 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان شده بود، اما با گذشت دو ماه، 

هنوز این لایحه در دستور کار مجلس قرار نگرفته است.
ارائه گزارشی اعلام کرد: در  با  سازمان برنامه و بودجه کشور 
اجرای بند )و( و تبصره )۲( قانون بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور 
سهام دولت به ارزش تقریبی ۳۲ هزار میلیارد تومان به سازمان 
تأمین اجتماعی واگذار شده است.با توجه به متن مندرج در 
بند)و( تبصره) ۲( قانون بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور،   سازمان 
تامین اجتماعی مکلف شده است ۳۰ درصد از منابع مذکور را 
در جهت متناسب سازی حقوق بازنشستگان و مستمری بگیران 
در سال ۱۳۹۹ هزینه کند که این مهم انجام شده و ۱۱ هزار 
مردادماه  از  بازنشستگان  سازی  متناسب  بابت  تومان  میلیارد 
سال جاری منظور شده است.با وجود این و به منظور دریافت 
منابع  از  درصد   ۳۰ از  بیش  کرد  هزینه  امکان  قانونی  مجوز 
مذکور بابت متناسب سازی، لایحه  دو فوریتی اصلاح بند )و( و 
تبصره) ۲( قانون بودجه سال جاری در دولت تصویب و در ۲۵ 
آذرماه امسال به مجلس شورای اسلامی ارسال شده است. به 
گزارش ایرنا، طبق بند )ب( ماده ۱۲ قانون برنامه ششم توسعه، 
سازمان تامین اجتماعی مکلف شده، نسبت به متناسب سازی 
اقدام  ومستمری بگیران  بازنشستگان  حقوق  )همسان سازی( 
کند و مطابق با ماده ۹۶ قانون تامین اجتماعی، افزایش حقوق 

براساس نرخ تورم در هر سال باید افزایش یابد.

معاون رییس جمهوری و رییس سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: در دولت تدبیر و امید ۲۰ هزار 
از  و حفاظت  برای حراست  اعتبار  تومان  میلیارد 

تالاب ها تخصیص یافته است.
عیسی کلانتری در همایش بزرگداشت پنجاهمین 
سالگرد انعقاد کنوانسیون رامسر که با حضور اسحاق 
جهانگیری معاون اول رییس جمهوری در سازمان 
محیط زیست برگزار شد، با تاکید بر به خطر افتادن 
حیات تالاب ها به دلیل عدم توجه به سیاست های 
پایدار و مصرف بیش از حد آب و از سوی دیگر،  
تغییر اقلیم افزود: توجهی که در دولت دوازدهم و 
بخشی در دولت یازدهم با وجود تحریم ها به تالاب 
ها شد در دوران ۵۰ ساله کنوانسیون رامسر بی 
نظیر بود. وی با اشاره به تخصیص ۲۰ هزار میلیارد 
تالاب ها در دولت  از  برای حراست  اعتبار  تومان 
تدبیر و  امید اظهار داشت: تالاب ها در جهان و به 
ویژه در ایران در شرایط مناسبی نیستند، با توجه 
به اینکه در ایران نیز در سه دهه گذشته سیاست 
های توسعه پایدار مورد توجه نبوده، بهره برداری 
بیش از حد از منابع آب، محیط زیست و تالاب ها 
را با خطر جدی مواجه کرده است.وی با اشاره به 
برگزاری نشست ستاد ملی هماهنگی و مدیریت 
تالاب های کشور گفت: کنوانسیون رامسر ۵۰ سال 
پیش برای حفاظت و حمایت از تالاب های جهان 

در شهر رامسر منعقد شد، تالاب ها در دنیا قلب 
اکوسیستم هستند، تالاب ها در ایران به دو دلیل 
اینکه  نیستند، نخست  برخوردار  از شرایط خوبی 
از  با مصرف بیش  پایدار توجه نشده و  به توسعه 
حد آب و توسعه نامتوازن روبرو هستیم؛ دوم اینکه 
تغییر اقلیم بر حیات تالاب ها تاثیر گذاشته است.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: 
دولت تدبیر و امید در حفاظت و حراست از تالاب 
ها سرمایه گذاری های سنگینی انجام داده اما به 
دلیل اینکه سیاست های توسعه پایدار در کشور به 
نبوده، بهره  ویژه در سه دهه گذشته مورد توجه 
محیط  کشور،  آبی  منابع  از  حد  از  بیش  برداری 
زیست کشور و حیات تالاب ها را با خطر جدی 
اساس  بر  شد:  یادآور  است.کلانتری  کرده  مواجه 
جهانی  )اجلاس  ریو  اجلاس  در  که  تصمیماتی 
توسعه پایدار( گرفته شد که حداکثر میزان مجاز 
پذیر 4۰  منابع آب های تجدید  از  استفاده  برای 
درصد منابع است؛ این مصوبه در سال ۱۹۹۷ نیز 
در سازمان ملل تایید شد؛ این در حالی است که به 
هر دلیل و با توجه به نیاز کشور و افزایش جمعیت 
مشاهده می شود که امروز ۱۰۰ درصد منابع آب 
تجدیدپذیر و گاهی بیشتر بهره برداری می شود 
بنابراین در تخصیص و بهره برداری از منابع آب 

کشور حفاظت از محیط زیست جایگاهی نداشت.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست خبر داد:
اختصاص 2۰ هزار میلیارد  تومان برای حفاظت  از تالاب ها

از  مشاوره  و  شناسی  روان  نظام  سازمان  رئیس 
از  بحرانی  شرایط  این  در  خواست  وسیما  صدا 
تزریق غم به بدنه جامعه به ویژه برای کودکان و 
نوجوانان خودداری شود و امید و تاب آوری را در 
جامعه افزایش دهد. محمد حاتمی در همایش بین 
المللی روان شناسی مدرسه افزود: به همین دلیل 
مجریان صدا وسیما کار حساسی برعهده دارند. در 
کردن  گریه  زنده  آنتن  روی  ورزشی  های  برنامه 
برای عزیزی که از دست رفته و بسیار برای ما با 
اهمیت بوده، کار معقولی نیست زیرا رسانه متعلق 
به همه است و شخصی نیست. وی تصریح کرد: 
درگذشت فردی را برجسته و گریه کردن و تزریق 
غم از طریق آنتن تلویزیون کار صحیحی نیست. 
همچنین چرا باید در سینما پنج قهرمان پنج فیلم 

سینمایی جشنواره فجر خودکشی کنند؟
مشاوره  و  شناسی  روان  نظام  سازمان  رئیس 
خاطرنشان کرد: بیشترین مخاطبان صدا و سیما 
و سینما، کودکان و نوجوانان هستند. هنوز قدرت 
حدی  به  نوجوانان  و  کودکان  شناختی  پردازش 
کنند.  حل  را  موضوعات  این  بتوانند  که  نیست 
و  برنامه های صدا وسیما  با  آنها  دلیل  به همین 
سینما همسان سازی می کنند و نتیجه آن کاهش 
نکرده  خدای  و  افسردگی  جامعه،  در  امید  نرخ 
خودکشی خواهد بود.حاتمی بیان کرد: ادامه این 

وضعیت، سازمان نظام روان شناسی و مشاوره را 
جلوی  و  کند  ورود  مستقیما  که  دارد  می  آن  بر 
پخش این گونه برنامه ها را بگیرد و تقاضای توقف 
کند.رئیس سازمان نظام روان شناسی و مشاوره در 
بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: مدارس 
نامناسبی  شرایط  وضعیت  این  و  هستند  تعطیل 
جسمی  شناختی،  اجتماعی،  تحول  و  رشد  برای 

کودکان و نوجوانان ایجاد کرده است. 
جمعی،  های  فعالیت  بستر  در  کرد:  تصریح  وی 
حضوری، مدرسه، همسالان و ارتباط معلم و شاگرد، 
هویت نوجوانان شکل می گیرد و رشد اجتماعی 
محقق می شود. رئیس سازمان نظام روان شناسی 
و مشاوره ادامه داد: برای شرایط قرنطینه از طریق 
شبکه شاد روان شناسان و مشاوران برای خانواده 
ها و معلمان بسته های آموزشی تهیه کنند و به 
آنها مشورت های لازم را بدهند تا ما از این مرحله 
عبور کنیم. وی با بیان اینکه سن ۶ تا ۱۸ سال، 
هویت  و  شدن  اجتماعی  و  مدرسه  به  ورود  سن 
یابی است، تأکید کرد: این امر در قرنطینه خانگی 
میسر نخواهد شد. از این جهت باید با کمک روان 
شناسان و مشاوران جایگزین های مناسبی برای 
کودکان و نوجوانان ایجاد کنیم. آموزش و پرورش 
باید با آغوش باز از سرمایه اجتماعی روان شناسان 

و مشاوران استفاده کند. 

رئیس سازمان نظام روان شناسی و مشاوره:

صدا وسیما بجای پمپاژ غم، امید به جامعه تزریق کند

با  بودجه  و  برنامه  رییس سازمان 
اشاره به مشارکت دولت با خیران 
 ۹۳ سال  از  گفت:  مدرسه ساز،  
تاکنون، بودجه این بخش ۵۸ برابر 
شده و از حدود 4۰ میلیارد تومان 
میلیارد   ۲۳۵۰ به   ۹۳ سال  در 

تومان در سال ۹۹ رسیده است.
بیست و دومین جشنواره خیرین 
حضور  با  کشور  ساز  مدرسه 
محمدباقر نو بخت رییس سازمان 
با هدف  و  کشور  بودجه  و  برنامه 
تکریم از ۱۰۰۰ خیر مدرسه ساز 
این  در  نوبخت  شد.دکتر  برگزار 
جلسه اظهار کرد: با وجود روزهاي 
پرکاري که همه شما خبر دارید که 
درگیر بودجه سال ۱4۰۰ هستم و 

تقریبا همه جلسات و حتي گاهي 
اوقات جلسه ستاد اقتصادي دولت 
را توفیق حضور ندارم، مقید بودم 
براي دقایقي در خدمت شما باشم 
و این پیام را عرض کنم که در کنار 
عزیزان هستم و از خیرین بزرگوار، 
باید  ارزنده، گرانسنگ مدرسه ساز 
قدردان باشم از اینکه سازمان برنامه 
و بودجه و دولت را  براي تحرک و 
پیشرفت در راستاي مدرسه سازي 
کردند. وصل  جت  موتور  یک  به 

وي ادامه داد: طي سال ۹۳ تا این 
زمان، بودجه ما ۵۸ برابر شد یعني 
از چیزي حدود 4۰ میلیارد تومان 
که سال ۹۳ بود به ۲۳۵۰ میلیارد 
درصد هم  که ۱۰۰  رسید  تومان 
پرداخت شد و جالب اینکه از نظر 
ابلاغیه ۱۱۸ درصد تلقي مي شود؛ 
گذشته  سال  به  نسبت  ویژه  به 

مي توانیم بگوییم ۲.۳ برابر شد.
و  نبود  اتفاق  این  افزود:  نوبخت 
و  اخلاص  تحرک،  آن  الا  نیست 
انرژي مثبتي که خیرین مدرسه ساز 

به دولت و سازمان برنامه و بودجه 
دادند؛ از این جهت خدا را شاکرم 
در  شما  همت  با  رکورد  این  که 
بودجه هاي سنواتي گذاشته شد و 
سال آینده هم از این کمتر نخواهد 
شد.وي  خواهد  هم  بیشتر  و  بود 
ویژه  جلسه  دوستان  با  داد:  ادامه 
و طوري طراحي  گذاشت  خواهم 
ماه   در  بتوانیم  که  کنیم  مي 
تحرک  یک  آینده،  سال  نخست 
قابل توجهي به ساخت و ساز این 
احیانا  که  آنچه  و  دهیم  مدارس 
هست،  عزیزان  نگراني  و  دغدغه 
برطرف شود.رئیس سازمان برنامه 
دلیل  به  بنابراین  افزود:  بودجه  و 
خاطره  و  ارزشمند  کار  و  سابقه 
خوب و ابتکاري که خیرین مدرسه 
ساز انجام دادند و توانستند دولت و 
سازمان برنامه و بودجه را با تمام 
سختي ها، منعطف کرده و با خود 
همراه کنند، به آنها تبریک گفته و 
ان شاءاله اجر و مزد و زحماتشان را 

از خداوند دریافت کنند. 

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
تحریم  گسترده  تاثیر  به  اشاره  با 
کلان  مباحث  بر  کرونا  شیوع  و 
اقتصادی کشور گفت: دولت تلاش 
می کند با توسعه سرمایه گذاری و 
بخش  ظرفیت  از  بیشتر  استفاده 
خصوصی تاثیر تحریم و تحریم را 

تا حد امکان کاهش دهد.
اظهارداشت:  شریعتمداری  محمد 
اعطای وام کم بهره و پیش بینی 
مشوق بیشتر برای مشارکت بخش 
خصوصی تا حد زیادی آثار کرونا 
این  و  داده  کاهش  را  تحریم  و 
حمایت ها تا پایان عمر دولت تدبیر 

و امید ادامه خواهد داشت.
ایجاد  برای  دولت  تلاش  به  وی 
و  کرد  اشاره  گلستان  در  شغل 
گفت: امسال ۶ هزار و ۸۵۰ میلیارد 
ریال تسهیلات با میانگین سود ۶ 
اختصاص  استان  این  به  درصدی 
یافت که تاکنون چهار هزار و ۸۵۰ 
میلیارد ریال پرداخت شد و بقیه 
اعتبار در صورت وجود طرح  این 

مناسب اعطا خواهد شد.
 ۲۱ گلستان  افزود:  شریعتمداری 
اولویت دار  مقاومتی  اقتصاد  پروژه 
دارد که تلاش می کنیم با حمایت 
سرمایه  بزرگ  های  شرکت  از 
پایان  تا  شستا  جمله  از  گذاری 
دولت راهکار مناسبی برای نهایی 

شدن این پروژه ها ترسیم شود.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
در  کنیم  می  تلاش   : داد  ادامه 
از  صنعت  حوزه  از  هایی  بخش 
جمله ید و صنایع شیر از ظرفیت 
های  قدم  و  کرده  استفاده  شستا 
مناسبی در این بخش های مولد 

برداریم.
از  درصد   4۹ حدود   : گفت  وی 
روستاها  در  گلستان  جمعیت 
زندگی می کنند که این امر امکان 
کم  تسهیلات  از  بیشتر  استفاده 

بهره روستایی را فراهم می سازد.
موجود  های  فرصت  دیگر  به  وی 
گفت:  و  کرد  اشاره  گلستان 
کشاورزی و شیلات در بخش های 

شمالی و گردشگری در جنوب این 
است  ارزشمندی  ظرفیت  استان 
که با تداوم حمایت دولت امیدوار 
و  ها  بخش  این  جدی  تحول  به 
نقش آفرینی آن ها در تولید شغل 

هستیم.
به  ای  نامه  تفاهم  جلسه  این  در 
ارزش ۱۰ هزار میلیارد ریال برای 
توسعه سایت میگو گمیشان بین 
اجتماعی  امور  و  کار  تعاون،  وزیر 

و استاندار گلستان به امضا رسید.
بر اساس این تفاهم نامه، مقرر شد 
در مدت زمان ۶ ماه زمینه ایجاد 
مستقیم  غیر  و  مستقیم  اشتغال 
برای پنج هزار نفر در قالب ۲۵۰ 

تعاونی صیادی فراهم شود.
به  جمهوری  رییس  اول  معاون 
و  شهرسازی  و  راه  وزاری  همراه 
امروز  تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
پروژه  چند  افتتاح  برای  شنبه 
عمرانی و دیدار با نخبگان و شرکت 
به  مقاومتی  اقتصاد  نشست  در 

گرگان سفر کرد.

رییس سازمان برنامه و بودجه مطرح کرد:

رشد 58 برابری بودجه مدرسه سازی از سال 93 تاکنون
وزیر کار: 

عزم دولت برای رفع تاثیر کرونا و تحریم جدی است
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صنایع چوب سیکاس ایده های نوینی در برنامه طرح توسعه دارد

سرویس دهی در تعمیر گاه یکتا بنز در کوتاه ترین زمان و بالاترین دقت و کیفیت ارائه می شود

صنایع چوب که یکی ازقدیمی ترین و ریشه دارترین صنعت 
ها به شمار می رود در ساختمان ها، اثاث منزل، انواع ابزار و 
کاغذ و نظایرآن کاربرد مصرفی گسترده ای دارد. در واقع چوب 
به عنوان یک ماده پیچیده و منحصر به فرد در ساخت انواع 
سازه های چوبی و صنایع وابسته کاربرد فراوانی دارد هرچند در 
سال های اخیر با رواج MDF صنایع چوبی تقریبا به حاشیه 
رانده شد اما این صنعت همچنان جایگاه خود را به عنوان 

یک صنعت ریشه دار با کاربردهای مصرفی متعدد حفظ کرده 
است. واحدصنایع چوبی سیکاس ازجمله واحدهای فعال در 
صنایع چوبی محسوب می شود که در کنار ساخت و تولید 
مصنوعات چوبی، درزمینه ی صنعت MDF هم فعالیت و 

خدمات گسترده ای ارایه می کند . 
رضا جهانگیری مدیرصنایع چوب سیکاس در مصاحبه با 
خبرنگار ما از سابقه ۱۳ ساله خود در این صنعت خبرداد 
این  در  مستقل  صورت  به  قبل  سال  سه  از  که  افزود:  و 
حیطه فعالیت خدمات دهی می کند .وی با اشاره به اینکه 
در این واحد سفارشات مشتریان در زمینه مصنوعات چوبی 
و MDF به طور تخصصی با کیفیت بالا و ضرافت خاصی 
انجام می شود، گفت: طراحی، ساخت و اجرای کابینت، کمد، 
تختخواب و به طورکلی همه آنچه به چوب و MDF مرتبط 
می شود، زمینه اصلی فعالیت و خدمات این واحد است.وی با 
بیان اینکه تجهیز واحدهای مسکونی، دفاتر اداری، فروشگاه ها 
و ... نیز از جمله خدمات این واحد به حساب می آید تصریح 
متر  و ۶۰  یکصد  به مساحت  زمینی  در  کارگاه  این  کرد: 
احداث و راه اندازی شده که به صورت اجاره ای در اختیار ما 
قرار دارد اظهار داشت: در حال حاضر ۳ نفر در این مجموعه 
مشغول به کار هستند اما به صورت غیرمستقیم بیش از ۵۰ 
نفر در بخش های مختلف با این مجموعه ارتباط کاری دارند. 
جهانگیری همچنین با اشاره به برخی مشکلات و معضلاتی 

که مجموعه تحت مدیریت وی با آن دست به گریبان است 
گفت: نوسان و افزایش قیمت ها از بزرگترین و اصلی ترین 
مشکلاتی است که این مجموعه و اکثر واحدهای صنتی – 
تولیدی و مشاغل مختلف با آن دست به گریبان هستند. این 
در حالیست که حتی با کاهش نرخ ارز و دلار نیز قیمت ها 
همچنان روند صعودی دارند و نشانی از کاهش قیمت ها دیده 
نمی شود.وی افزود: سال گذشته که پیک شیوع ویروس کرونا 
بوده، کسب و کار صنوف مختلف از جمله این واحد در ایام 
نوروز به کلی تعطیل شد. امسال که با  مهار نسبی ویروس 
کرونا، شرایط بهتری ایجاد شده اما به علت مشکلات اقتصادی 
و کاهش قدرت خرید مردم در آستانه عید نوروز همچنان 
با رکود در کسب و کار مواجه هستیم چرا که مردم توان 
خرید ندارند.وی خاطر نشان کرد: چنانچه ما از سرمایه در 
گردش به مقدار کافی برخوردار شویم می توانیم شرایط خرید 
را به متقاضیان و مشتریان سهل و آسان تر نماییم یعنی به 
صورت شرایطی و اقساطی و طبق شرایطی که مشتری تقاضا 
کند، محصولات عرضه کنیم.وی در همین زمینه افزود: با 
توجه به پتانسیل های این مجموعه از حیث افزایش و تنوع 
بخشیدن به تولیدات و ایجاد فرصت های شغلی بیشتر انتظار 
داریم تسهیلات ارزان قیمت در قالب وام با اقساط بلند مدت 
و درصد سود پایین به ما اختصاص یابد که در این صورت 
علاوه بر اجرای طرح های توسعه شرایط مناسبی برای خرید 

مشتریان ایجاد خواهیم کرد ، این فعال مجرب و کارآزموده 
اجرای طرح  اینکه  بر  تاکید  با  در صنایع چوب همچنین 
توسعه در این مجموعه از توجیه اقتصادی برخوردار است 
افزود: بدون شک در هر واحد مسکونی دکوراسیون داخلی 
اگر در مدت زمان طولانی یکنواخت بماند شادابی روحی 
افراد ساکن در واحد مسکونی را کاهش خواهد داد و این یک 
ضرورت محسوب می شود که بعد از سپری شدن مدت زمان 
مشخص، دکوراسیون واحدهای مسکونی تغییر کند و با تنوع 
بخشیدن به چیدمان ها، شادابی و انرژی مثبت بیشتری برای 
ساکنین منزل به ارمغان خواهد آورد از این رو تنوع بخشیدن 
به تولیدات این مجموعه تقاضای بیشتری از سوی مشتریان به 
دنبال خواهد داشت.مدیر صنایع چوب سیکاس در ادامه با بیان 
اینکه »برای اجرای توسعه ابتدا باید تجهیزات این مجموعه را 
تکمیل نماییم« اظهار کرد: برای این منظور به نقدینگی نیاز 
داریم که لازم است سیستم بانکی مساعدت لازم را در تامین 
آن به عمل آورد.وی مشخصا نیاز مجموعه تحت مدیریت 
خود را به دستگاه های PVC و CNC مورد تاکید قرار داد 
و یادآور شدکه این دستگاه ها تولید داخلی نداشته و باید از 
خارج تامین و وارد شود.جهانگیری تصریح کرد: بدون شک 
با تزریق نقدینگی به این مجموعه علاوه بر تکمیل تجهیزات 
و اجرای طرح توسعه برای ۷۰ تا ۸۰ نفر به صورت مستقیم 
ایجاد اشتغال خواهد شد.وی همچنین با بیان اینکه تا کنون 

از تسهیلات بانکی و حمایت های دولتی برخورداد نشده ایم 
افزود: هزینه های احداث، تجهیز و راه اندازی این مجموعه 
تماما از منابع سرمایه گذاری شخصی تامین و پرداخت شده 
که این هزینه ها نیز به تدریج و از محل درآمد مجموعه تامین 
گردیده است.جهانگیری همچنین تصریح کرد: علیرغم فراز و 
نشیب هایی که طی این سال ها پشت سر گذاشته ایم و اکنون 
نیز با انبوهی از مشکلات خرد و کلان دست و پنجه نرم 
می کنیم اما هیچگاه کیفیت محصولات تولیدی را کاهش 
نداده ایم.وی افزود: متریال مصرفی نسبت به قبل چند برابر 
افزایش یافته با این وجود به منظور حفظ و ارتقاء کیفیت 
تولیدات این مجموعه سود اقتصادی را به حداقل ممکن 
کاهش داده ایم.این فعال مجرب و کارآزموده در صنایع چوب 
در پایان ضمن ابراز احترام به استاندار اصفهان گفت: جناب 
دکتر رضایی نماینده عالی دولت در استان از معدود مدیران 
مدیریتی  ظرفیت های  که  می رود  شمار  به  استانی  ارشد 
ایشان در سطح کشوری است و نگاه حمایتی به صنعت 
و کارآفرینان دارند ، از این رو انتظار داریم مجموعه صنایع 
چوب سیکاس هم مشمول نگاه حمایتی استاندار محترم 
واقع شود و دستگاه های زیر مجموعه استانداری همکاری 
و تعامل لازم را با ما به عمل آورند که بتوانیم با افزایش 
ظرفیت تولید و اشتغال زایی و تنوع بخشیدن به تولیدات 
در راستای تحقق اهداف ارزشمند جهش تولید گام برداریم.

مهندس مجید ستاری مدیر تعمیرگاه یکتا بنز دانش آموخته ی 
مهندسی برق است که در عین حال۱۵ سال تجربه کار فنی و 
تعمیرگاهی را در رزومه خود دارد و رشته ی تحصیلی وی نیز 
با یکی از سیستم های مهم و حساس اتومبیل سر و کار دارد 
هر چند خدمات تعمیرگاهی وی محدود به خدمات برق نمی 
شود.مهندس مجید ستاری در مصاحبه با خبرنگار ما با بیان 
اینکه پدر من به حرفه ی مکانیکی اشتغال داشتند،افزود:من نیز 

حین تحصیل به این حرفه علاقه مند شدم که رشته تحصیلی 
من در رابطه با سیستم برق خودرو نیز ارتباط پیدا می کند.
وی سپس اعلام کرد:تعمیرات تخصصی ماشین های سنگین 
زمینه اصلی فعالیت و خدمات تعمیرگاه یکتا بنز را تشکیل می 
دهد و همانطور که از عنوان این واحد پیداست عمدتا کامیون 
های بنز در این مجتمع تعمیرگاهی سرویس دهی می شوند.وی 
آنگاه با بیان اینکه این سرویس دهی بیشتر شامل سیستم های 
برق، باد پمپ ترمز،تعمیر موتور و گیربکس و.... می شود،اظهار 
و  ادارات  از  بسیاری  سنگین  های  ماشین  و  ها  کرد:کامیون 
سازمان ها و شرکت ها دراین مجتمع تعمیرگاهی از خدمات و 
تعمیرات مورد نیاز استفاده می کنند،البته در این مجتمع رسته 
های مختلف تعمیرگاهی مانند: اهنگری،مکانیکی،صافکاری، 
نقاشی،باطری سازی، برق و لوله کشی و.... استقرار دارند که 
توسط استاد کارانی ماهر و کارآزموده در هر یک از این رسته ها 
، به مشتریان عزیز خدمات دهی می شود به طوری که ۲۰ نفر 
در این مجتمع تعمیرگاهی به صورت مستقیم مشغول به کار 
هستند.مهندس ستاری در ادامه با اشاره به اینکه مشکل اصلی 
ما و رانندگان ماشین های سنگین نوسان و افزایش قیمت بی 
رویه قطعات و لوازم یدکی است؛ افزود: با توجه به این که قدرت 
خرید عمومی و از جمله رانندگان زحمتکش کاهش چشمگیری 
طی دو سه سال اخیر یافته،لذا عمدتا  قادر به خرید این قطعات 
و لوازم یدکی نبوده و ناچارا در بیشتر مواقع از لوازم استوک 
استفاده می کنند.وی سپس در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی 

براینکه به جز معضل افزایش قیمت هایی که گریبانگر تمامی 
صنوف و مشاغل مختلف جامعه شده ، با چه مشکلات دیگری 
در این مجتمع تعمیرگاهی مواجه هستید،اظهار کرد:کمبود 
نقدینگی باز اصلی ترین مشکلات ما محسوب می شود که اگر 
سرمایه در گردش به میزان کافی در اختیار داشته باشیم می 
توانیم به تعداد بیشتری از ماشین های سنگین به طور همزمان 
سرویس بدهیم ،به عبارت دیگر در حال حاضر فقط قادر به 
خدمات دهی به ۵ ماشین  به طور همزمان هستیم که با افزایش 
نقدینگی می توانیم این تعداد را به دو برابر برسانیم.بدیهی است 
در این صورت به همان نسبت استاد کاران و نیروهای فنی 

بیشتری راجذب کار در این مجتمع خواهیم کرد.
مدیر تعمیرگاه یکتا بنزهمچنین استیجاری بودن مکان مجتمع 
افزود:جابجایی  و  برشمرد  مشکلات  دیگر  از  را  تعمیرگاهی 
مکان در این رسته بسیار سخت و دشوار است چرا که ابزار و 
تجهیزات کاری سنگین و حجیم بوده و علاوه بر دشواری حمل و 
انتقال،تعرفه های بالای مالیاتی را به عنوان یکی دیگر از مشکلات 
مورد اشاره قرار داد و گفت:حدود۹۰درصد از ماشین هایی که 
در این مجتمع پذیرش و سرویس دهی می شوند متعلق به 
ادارات و ارگان های دولت است که بعد از پایان کار،حدود ۳ماه 
بعد مطالبات مارا پرداخت می کنند.در این حال تعمیرگاه هایی 
که ۹۰درصد کار آنها با ماشین های بخش خصوصی و افراد 
حقیقی است که مطالبات خود را بلافاصله بعد از پایان کار تعمیر 
وصول می کنند.در این حال اداره ی دارایی بدون توجه به این 

تفاوت،همان مالیاتی را که از تعمیر گاه های خصوصی دریافت 
می کند؛از این مجتمع تعمیرگاهی که به ماشین های دولتی 
خدمات می دهد،اخذ می کند. در حالی که درآمد این مجتمع 
یک دهم تعمیرگاه های دیگر است اما ده برابر بیشتر مالیات 
پرداخت می کنیم. در واقع کم ترین درآمد و دستمزدها را داریم  

و بابت آن از ما مالیات اخذ می کنند.
مهندس ستاری همچنین عدم تعهدات بیمه ها را به عنوان 
یکی دیگر از مشکلات عنوان کرد و گفت:در حالی که کارگران 
و پرسنل را تحت پوشش بیمه حوادث قرار داده و بابت آن حق 
بیمه کامل را پرداخت می کنیم اما اگر حادثه ای برای یک نفر 
اتفاق بیفتد  بیمه به انحاء مختلف از انجام تعهدات خود به طور 
اداری  انجام مراحل متعدد  از  باز می زند و سپس  کامل سر 
بخش اندکی از خسارت وارده را پرداخت می  کند. در ادامه 
سید شمس موسوی مدیر اجرایی و نماینده این تعمیرگاه در 
مصاحبه با خبرنگار ما گفت : در این مجتمع تعمیرگاهی خدمات 
در سطح تخصصی و به نحو احسن به ماشین های سنگین ارائه 
می شود.در این راستا علی رغم مشکلات موجود و از بهترین و 
کیفی ترین لوازم برای تعمیر ماشین ها استفاده می کنیم تا 
راننده برای یک ایراد و نقص ماشین خود مجددا مراجعه نکند.در 
عین حال مشتری مداری در این مرکز تعمیرگاهی جایگاه خاصی 
داردو عوامل تعمیرگاه با نهایت ادب و احترام و خوش رویی  با 
رانندگان و صاحبان ماشین برخورد و نهایت مساعدت را در زمینه 
هزینه ها و تهیه لوازم با عزیزان به عمل می آورند.شمس اضافه 

کرد:با توجه به تبحر،مهارت و تجارب استاد کاران این مجتمع  
تعمیرگاهی،سرویس دهی به ماشین ارگان ها و ادارات مختلف در 
کوتاه ترین زمان و با نهایت دقت و حساسیت صورت می گیرد ، 
به طوریکه تاکنون گله و اعتراضی نسبت به نوع تعمیر و سرویس 
دهی در این مرکز تعمیرگاهی صورت نگرفته است .وی در ادامه 
با بیان اینکه کل کارهای تعمیرات ، جزءمشاغل سخت و دشوار 
است، افزود: متاسفانه دولت این رسته ی شغلی را از مشمول 
مشاغل سخت و زیان آور خارج نموده و همانند مشاغل عادی،۳۰ 

سال کار را برای بازنشستگی در نظر گرفته است.
نماینده تعمیرگاه یکتا بنز در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی 
براینکه آیا در این مجتمع تعمیرگاهی نوآوری و خلاقیت هم 
جایگاهی دارد،گفت:یکی از فاکتورهای موفقیت در هر رسته 
ی شغلی نوآوری است. در این راستا یکی از  مدیران شرکت 
گاز آقای بوستانی،یک دستگاه ماشین قدیمی و از رده خارج 
و  نوآوری  با  بوده،  گاز سوز  پایه  قدیمی  که مدل  را  شرکت 
خلاقیت مثال زدنی و البته با قبول ریسک، طراحی کردند و 
طرح  این پروژه را در اختیار ما قرار دادند و ما تبدیل به ماشین 
بروز دیزل نمودیم که این ماشین اکنون چند میلیارد تومان 
قیمت دارد که در اختیار این شرکت است و فقط با حدود 4۰۰ 
میلیون تومان ) که بیشتر این رقم برای خرید لوازم و قطعات 
هزینه شد(.این ماشین را که از 4 سال قبل در پارکینگ اداره 
مذبور از رده خارج شده بود به ماشین به روز تبدیل و مجددا به 

ناوگان حمل و نقل عمومی وارد نمود.

مدیرعامل شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر خواستار حمایت دولت برای اجرای طرح های توسعه شد 

شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر  از معدود 
شرکت های فعال در زمینه معدن شن ماسه انفجاری به 
شمار می رود که یک بانوی متخصص و کارآزموده مدیریت 
کنار  در  بانو  یک  مدیریت  واقع  دارد.در  عهده  به  را  آن 
دیگر اعضای هیئت مدیره مجموعه ای که ماهیتاً کاری 
الگویی   ، شود  می  شناخته  مردانه  اصطلاح  به  و  سخت 
از توانمندی ، مهارت و خلاقیت زنان ایرانی را در عرصه 
های مختلف مدیریتی به نمایش می گذارد که می توانند 

همپای مردان در رسته های شغلی و صنعتی مختلف ، 
کارآمدی خود را اثبات کنند.سرکار خانم الهه مرادی مدیر 
عامل  شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر 
به عنوان حسابداردر قسمت مدیر   انتخاب  از  قبل  تا  که 
مالی و حسابداری این شرکت انجام وظیفه می کرد ، به 
دلیل توانمندی و تسلطی که بر زوایای مختلف این رسته 
صنعتی داشته از یک ماه قبل از سوی هیات مدیره شرکت 
فعالیت  و در سمت جدید  انتخاب  عامل  مدیر  عنوان  به 
آموخته رشته حسابداری  دانش  کرد. وی  را شروع  خود 
در مقطع فوق لیسانس است.خانم الهه مرادی در مصاحبه 
با خبرنگار ما با بیان اینکه از دو سال قبل به این عرصه 
کاری ورود کرده ، گفت : عمده فعالیت این شرکت ، تولید 
شن و ماسه انفجاری است.وی تولید انواع شن را در این 
مجموعه مورد اشاره قرار داد و افزود : به تازگی خط تولید 
بتن هم در این مجموعه راه اندازی شده است.مدیر عامل  
شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر آنگاه با 
اعلام اینکه در حال حاضر ۲۰ نفر به طور مستقیم در این 
مجموعه مشغول به کار هستند ، خاطر نشان کرد : این 
تعداد پرسنل در بخش های مختلف اداری _ تولید بتن 
و قسمت سنگ شکن فعالیت و انجام وظیفه می کنند.
وی در همین حال از همکاری غیر مستقیم بسیاری دیگر 
با مجموعه تحت مدیریت خود خبر داد و گفت که این 

تعداد در بخش های بازاریابی بتون  با شرکت ارتباط کاری 
چندین  همکاری  از  معدن  بخش  در  اینکه  دارند. ضمن 
پیمانکار زبده و کارآزموده برای استخراج سنگ برخوردار 
های  پتانسیل  به  اشاره  با  سپس  مرادی  .خانم   هستیم 
بالای این مجموعه اظهار داشت : چنانچه برخی حمایت 
ها از سوی دولت از این مجموعه صورت بگیرد ، می توانیم 
طرح های توسعه را به اجرا بگذاریم.وی افزایش یک خط 
تولید دیگر سنگ شکن به منظور افزایش ظرفیت تولید 
و همچنین افزایش یک خط تولید دیگر بتون را در این 
زمینه مورد اشاره قرار داد و گفت : با افزایش خط های 
تولید بتون و سنگ شکن برای چندین نفر دیگر فرصت 
شغلی ایجاد میشود  ،در حال حاضر خط تولید بتون  با 
حداقل ظرفیت در حال کار است که به تازگی راه اندازی 
عامل  دارد.مدیر  قرار  ازمایشی  اجرای  مرحله  ودر  شده 
شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر همچنین 
احداث کارخانه آسفالت را از دیگر برنامه هایی اعلام کرد 
که در طرح توسعه این مجموعه پیش بینی شده و گفت 
تامین منابع مالی کافی هنوز موفق به  که به علت عدم 
اجرای این طرح نشده ایم ، بنابراین با حمایت دولت می 
توانیم هم  افزایش خط تولید بتون و هم کارخانه آسفالت 
را راه اندازی کنیم و ظرفیت ها را ارتقا دهیم .مدیر عامل  
شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر کمبود 

از  نقدینگی  بر کمبود  تجهیزات و ماشین آلات را علاوه 
جمله موانع اجرای طرح های توسعه مجموعه عنوان کرد 
بتون موجب  نداشتن میکسر در بخش   : اظهار داشت  و 
شده ، نتوانیم به راحتی با مشتریان قرار داد منعقد نماییم.

یاد شده  مشکلات  بر  علاوه  اینکه  بیان  با  همچنین  وی 
، با مشکلات زیر ساختی نیز مواجه هستیم ، که عمده 
از نعمت آب  ترین آن تامین سوخت و عدم برخورداری 
است.خانم الهه مرادی افزود : سهمیه  سوخت که به این 
نمی  کفایت  ماه  یک  برای  اند  داده  اختصاص  مجموعه 
کند، همچنین نبود آب آشامیدنی و کمبود برق از دیگر 
مشکلات زیر ساختی این مجموعه به شمار می رود که 
و  تلاش  ها  زمینه  این  در  ذیربط  مسئولان  داریم  انتظار 
همکاری بیشتری داشته باشند.مدیر عامل  شرکت صنعتی  
معدنی فجر کوه باریک زیباشهر    آنگاه با اشاره به مشکلات 
اداری در سازمان ها و ارگان های مرتبط با صنعت ، گفت 
: در زمینه صدور مجوزها و پروانه بهره برداری ، بروکراسی 
این  از ما تلف می کند که  انژی زیادی  ، زمان و  ادارات 
انرژی باید مصروف تولید و ارتقاء هر چه بیشتر  زمان و 
ارزش  مشکل  ادامه  در  شود.وی  تولیدات  کیفی  سطح 
افزوده اداره دارایی را مورد اشاره قرار داد و با بیان اینکه 
، از قبل در این خصوص فرهنگ سازی و یا اطلاع رسانی 
نشده ، گفت : واحدها و افرادی که از ما خرید می کنند ، 

هیچ تمایلی به اعلام کد ملی خود ندارند و از آنجایی که 
تمامی فعالیت های خرید فروش سود و زیان و کلا امور 
مالی این شرکت کاملا شفاف به اداره دارایی منعکس می 
شود  ، متاسفانه آن اداره جریمه استنکاف افراد و واحدها 
در ارایه کد ملی خود را از ما دریافت می کند که با هیچ 
منطقی قابل توجیه نیست !  خانم الهه مرادی با تاکید بر 
اینکه باید ساز و کار کارشناسی و منضمانه ای برای اخذ 
مالیات ها تعریف شود ، افزود : در حالی که قیمت تمامی 
اقلام مصرفی این مجموعه طی ماه های اخیر چندین برابر 
افزایش یافته ، تعرفه های شرکت از مرداد ماه جاری ثابت 
با جمع  کارآزموده  و  مدیر مجرب  بانوی  است.این  مانده 
از  به ویژه  بندی اظهارات خود ، خواستار حمایت دولت 
با  مدت  بلند  تسهیلات  قالب  در  نقدینگی  تزریق  حیث 
تکمیل  تا ضمن  این مجموعه شد  به  پایین  بهره  درصد 
تجهیزات مورد نیاز از قبیل میکسر ، بیل مکانیکی و نظایر 
آن، طرح های توسعه اجرا و برای چندین نفر دیگر فرصت 
محصولات   : است  شود.گفتنی  ایجاد  مستقیم  اشتغال 
تولیدی    شرکت صنعتی  معدنی فجر کوه باریک زیباشهر   
مانند شن و بتون از  کیفیتی بسیار عالی برخوردار است 
جلب  گسترده  مقیاسی  در  مشتریان  رضایتمندی  که 
التزام  و  تعهد  شرکت  این  موفقیت  اصلی  عامل  و  کرده 
است. بوده  مداری  مشتری  و  کیفیت  مقوله  به  عملی 

حسن حفیظی فعال صنعت کشاورزی : 

دولت دست واسطه ها و سودجویان بخش کشاورزی را کوتاه کند

ضروریات  از  یکی  کشاورزی  در  ای  گلخانه  کشت 
جامعه مدرن به حساب می آید.در کشت گلخانه ای 
می توان در تمام طول سال از محصولات کشاورزی 
تازه  همچون سبزی جات و صیفی جات گلخانه ای 
استفاده کرد. همچنین می توان گیاهان و گل های 
پرورش داد.در عین حال کشت  راحتی  یه  را  زینتی 
به  و  نداشته  آنچنانی  مراقبت  به  نیاز  ای  گلخانه 
و  دهد  می  کاهش  نیز  را  انرژی  مصرف  خود  سهم 

سودآوری بالایی هم دارد . به راحتی نصب می شود 
و اشتغالزایی قابل توجهی دارد بطوریکه کمبود های 

موجود در بخش کشاورزی را جبران می کند.
ای  گلخانه  مراکز  جمله  از  حفیظی  حسن  گلخانه 
در سطحی  که  رود  می  به شمار  سابقه  با  و  کارآمد 
شده  اندازی  راه  و  تاسیس  هکتار   4 حدودا  معادل 
است.حسن حفیظی از فعالان مجرب و کارآزموده در 
صنعت گلخانه و پرورش و تولید انواع سبزی جات و 

صیفی جات محسوب می شود.
وی در مصاحبه با خبرنگار ما ضمن بیان فعالیت ها و 
خدمات این واحد گلخانه ، برخی مشکلات و موانعی 

که با آن مواجه است را برشمرد.
وی ابتدا با اشاره به اینکه از دوران نوجوانی در صنعت 
گلخانه فعالیت خود را شروع کرده ، گفت :این گلخانه 
در زمینی که یکی از ارگان ها در اختیار ما بصورت 
و در آن  اندازی شده  راه  و  دایر  قرار داده  ای  اجاره 
جعفری  مانند  سبزیجات  انواع  تولید  و  پرورش  یه 
هستیم. مشغول  آن  ،خیارو....نظایر  تربچه   ، ،تره 

از اشتغال به کار ۲۰تا ۲۵  حسن حفیظی همچنین 
داد  خبر  مستقیم  طور  به  گلخانه  واحد  این  در  نفر 
غیر  به صورت  نیز  نفر  بر یکصد  افزون  : که  و گفت 

واحد  این  با  مرتبط  در بخش های مختلف  مستقیم 
با ما همکاری می کنند .وی سپس با بیان اینکه هم 
اکنون از هیچ حمایت و تسهیلات ویژه ای برخوردار 
نشده ایم ، اضافه کرد : متاسفانه هیچ حمایتی که از 
این صنعت به عمل نمی آید  بلکه بعضا موانعی نیز 
شود. می  ایجاد  ما  خدمات  و  ها  فعالیت  راه  سر  بر 

نوسان  ادامه  در  حفیظی  سنتی حسن  گلخانه  مدیر 
 ، کود   ، ، سم  بذر  نظیر  اولیه  مواد  قیمت  افزایش  و 
این  از جمله مشکلات  را  و....   ) نایلون   ( پلاستیک  
این  از  ای  سهمیه  هیچ   : گفت  و  شمرد  واحدهابر 
اقلام در اختیار ما قرار نمی گیرد و ما همه این مواد 
اولیه را با قیمت های چند برابری از بازار آزاد تهیه و 
خریداری می کنیم.وی در همین زمینه عدم نظارت 
در  تقاضا  و  عرضه  بودن  نامتناسب   و  ها  قیمت  بر 
 : افزود  و  از دیگر مشکلات عنوان کرد  را  این حوزه 
در حالی که ما و دیگر کشاورزان با زحمت و مشقت 
و  جات  سبزی  هنگفت  های  هزینه  صرف  و  فراوان 
اما   ، تولید می کنیم  و  پرورش داده  را  صیفی جات 
حفیظی  شود.حسن  می  ها  دلال  نصیب  اصلی  سود 
با  را  انواع سبزیجات و صیفی جات  : دلال ها  افزود 
قیمت های ناچیز از کشاورزان خریداری می کنند و 

با چندین برابر قیمت به دست مصرف کنندگان می 
رسانند . وی آنگاه با اشاره یه برخی مشکلات دیگر ، 
کمبود آب را عنوان کرد و گفت آب این منطقه شور 
است که برای تعدیل و قابل استفاده نمودن آن برای 
سیراب کردن سبزی جات و صیفی جات ، باید نوعی 
اسید را تهیه و خریداری کنیم که این اسید در یکی 
از کشورهای خارجی تولید می شود و تهیه آن هم 
بسیار سخت و دشوار و فوق العاده گران قیمت است.
که  کرد  اشاره  نکته  این  به  ادامه  در  حسن حفیظی 
به علت عدم برنامه ریزی منسجم و مشخص در این 
که  طوری  به  ندارد  تعادلی  تقاضا  و  عرضه   ، صنعت 
در سال گذشته به علت نبود بازار فروش حجم قابل 
توجهی از سبزیجات و صیفی جات را به خورد احشام 
حاصل  فقط  نه  ها  دلال   : داشت  اظهار  دادیم.وی 
زحمات و تلاش های کشاورزان و صیفی کاران را به 
را  تقاضا  و عرصه  بازار  بلکه وضعیت  زنند  جیب می 
با سابقه  فعال  تغییر می دهند.این  به سود خود  نیز 
و کارآزموده در صنعت گلخانه و پرورش سبزیجات و 
صیفی جات با ضروری خواندن اتخاذ هایی از سوی 
گلخانه  صنعت  به  بخشیدن  سامان  منظور  به  دولت 
ای و ایجاد ثبات در بازار ، خاطر نشان کرد : صنعت 

گلخانه نقش بسیار مهمی در تامین نیاز های جامعه 
و  تمامی طول سال سبزی جات  در  و  کند  ایفا می 
عموم  دسترس  در  را  ها  میوه  انواع  و  جات  صیفی 
اینکه صنعت  دهد. ضمن  می  قرار  کنندگان  مصرف 
گلخانه از ظرفیت بالای اشتغالزایی برخوردار است و 
ایجاب  مزایا  این  که  دارد  نیز  دیگری  فراوان  مزایای 
می کند دولت نگاه حمایتی بیشتری به این صنعت 
مراکز  روی  پیش  موانع  و  مشکلات  و  باشد  داشته 
تسهیلات  اختصاص  نماید.وی  مرتفع  را  ای  گلخانه 
ساز  ایجاد  و  گلخانه  صنعت  فعالان  به  قیمت  ارزان 
و  توزیع  از چرخه  را  ها  واسطه  که دست  وکارهایی 
فروش محصولات گلخانه ای کوتاه سازد و محصولات 
تولیدی را با قیمت مناسب مستقیما به دست مصرف 
کنندگان برساند ، از مهم ترین راهکار های حمایتی 
دولت از صنعت گلخانه و فعالان آن دانست.حفیظی 
دلسوزنظام  مسئولان  تشکرازتمامی  ضمن  درپایان 
کشاورزی  حوزه  ومتولیان  کرد:اگردولت  خاطرنشان 
خود  سهم  به  توانیم  می  براحتی  کنند  حمایت  ازما 
شهرستان  تولیدواشتغال  دررونق  موثرتری  نقش 
فلاورجان داشته باشیم با احداث دیگرواحدهاازجمله 

گلخانه صنعتی که زمین آن نیز موجود است.
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 ،A شیر به دلیل دارا بودن انواع ویتامین ها مانند
ضروری  معدنی  مواد  همچنین  و   D و   B گروه 
مانند کلسیم یک نوشیدنی پرمصرف محسوب می 
شود. شیر همچنین حاوی پروتئین های حیوانی 
غذایی  ماده  یک  نیز  است.عسل  اسیدلاکتیک  و 
طبیعی است که به واسطه خواص آنتی باکتریایی، 
های  بیماری  خود  اکسیدانی  آنتی  و  ضدعفونی 
زیادی را درمان می کند. این ترکیب فواید زیادی 

دارد که در ادامه اشاره می کنیم.
شیر و عسل برای بهبود گوارش

شیر حاوی فواید پربیوتیک است. این یعنی اینکه 
می تواند باعث تحریک رشد باکتری های خوب 
مفید  گوارش  دستگاه  و  ها  روده  برای  که  شود 
هستند. پربیوتیک ها باعث تحریک بیفیدوباکتری 
ها می شوند که نوعی از پروبیوتیک بوده و در شیر 
از طرف دیگر کربوهیدرات ها و  یافت می شود. 
بهبود  باعث  در عسل  اولیگوساکاریدهای موجود 
عملکرد باکتری های مفید برای لوله گوارش می 
شوند. در نتیجه این ترکیب باعث برطرف کردن 
مشکلاتی مانند یبوست، کرامپ ها، نفخ و باکتری 

های مضر می شود.
شیر و عسل برای محافظت از پوست

شیر و عسل حاوی ترکیبات آنتی باکتریایی هستند 
که در ترکیب با هم به خوبی عمل می کنند. اخیراً 
در ترکیب اکثر محصولات زیبایی این دو ماده وجود 

دارد. ترکیب آن دو پوست را شفاف و سالم می کند. 
باید بدانید که نوشیدن ترکیب شیر و عسل نیز از 

درون به افزایش سلامت پوستتان کمک می کند.
شیر و عسل برای بهبود مقاومت بدن

و  شده  بدن  تقویت  باعث  عسل  و  شیر  مصرف 
حاوی  شیر  چون  برد.  می  بالا  را  آن  مقاومت 
پروتئین و عسل حاوی کربوهیدرات هایی است که 
برای تقویت سوخت و ساز بدن ضروری هستند. 
مصرف روزانه شیر و عسل بدون در نظر داشتن 
سن و سال برای بدن مفید است. پروتئین های 
حیوانی شیر به کمک آنزیم هایی به آمینواسیدها 
تجزیه می شود تا در بدن به پروتئین هایی تبدیل 

شوند که بدن انسان قادر به استفاده از آنها است.
شیر و عسل خواص ضدپیری دارند

ترکیب شیر و عسل فواید زیادی برای بدن دارد 
و باعث حفظ جوانی و شادابی آن می شود. در 
می  عسل  و  شیر  زیادی  مردم  باستان  دوران 
نوشیدند تا ظاهرشان جوان و پرانرژی باشد. آنتی 
اکسیدان های موجود در این ترکیب با رادیکال 
های آزاد مقابله می کنند. حتماً می دانید که این 
مولکول های مضر به هیچ یک از ارگان های بدن 
رحم نمی کنند و باعث پیری زودهنگام پوست و 
بروز چین و چروک می شوند. مصرف شیر و عسل 
از این زودهنگام چین و چروک و لک های مربوط 

به پیری پیشگیری می کنند.

نتایج یک بررسی جدید نشان می دهد مصرف ۱۰ 
وعده میوه و سبزیجات در روز می تواند بهترین 
باشد.به گفته محققان  افزایش طول عمر  راهکار 
سبزیجات  و  میوه  زیاد  مصرف  فواید  بریتانیایی، 
سرطان  سکته،  قلبی،  حمله  بروز  نرخ  کاهش 
اگر  محققان،  عقیده  است.به  زودهنگام  مرگ  و 
هرکس بتواند روزانه ۱۰ وعده میوه و سبزیجات 
مرگ  میلیون   ۷.۸ سالانه  وقوع  از  کند،  مصرف 

زودهنگام در سراسر جهان پیشگیری می شود.
۱۰ وعده میوه و سبزیجات تقریبا شامل ۸۰۰ گرم 
این محصولات به صورت خام یا پخته است. درحال 
حاضر بسیاری از موسسات سلامت، حداقل مصرف 
۵ وعده )4۰۰ گرم( میوه و سبزیجات را در روز 
توصیه می کنند.داگفین آن، سرپرست تیم تحقیق 
از کالج امپریال لندن، در این باره می گوید: اگرچه 
روز خوب  در  و سبزیجات  میوه  وعده  مصرف ۵ 
بهتر است. به مراتب  اما ۱۰ وعده در روز  است، 

به گفته محققان، خوردن ۲.۵ وعده )۲۰۰ گرم( 
میوه و سبزیجات در روز با کاهش بیماری قلبی 
)تا ۱۶ درصد(، سکته )۱۸ درصد(، بیماری قلبی-
عروقی )۱۳ درصد(، ریسک سرطان )4 درصد( و 
مرگ زودهنگام )۱۵ درصد( مرتبط است.اما فواید 
مربوط به مصرف ۱۰ وعده میوه و سبزیجات در روز 
به مراتب بیشتر است: ۲4 درصد کاهش ریسک 
سکته،  ریسک  کاهش  درصد  قلبی، ۳۳  بیماری 

قلبی-عروقی،  بیماری  ریسک  ۲۸ درصد کاهش 
درصد  و ۳۱  ریسک سرطان،  کاهش  درصد   ۱۳
می  ادامه  در  زودهنگام.آن  مرگ  ریسک  کاهش 
افزاید: میوه ها و سبزیجات موجب کاهش میزان 
عروق  سلامت  تقویت  و  فشارخون،  کلسترول، 
ایمنی می شوند چراکه عمدتاً  خونی و سیستم 
شامل شبکه پیچیده ای از مواد مغذی هستند. به 
عنوان مثال این محصولات حاوی آنتی اکسیدان 
 DNA به  آسیب  از  که  هستند  متعددی  های 
کاسته و منجر به کاهش ریسک سرطان می شوند.

محققان در مجموع ۹۵ مطالعه را که شامل حدود 
۲ میلیون نفر بودند بررسی کرده و به این نتایج 
دست یافتند.در این بررسی ها محققان دریافتند 
بیشترین فواید مربوط به سیب، گلابی، مرکبات، 
سبزیجات پربرگ سبز، انواع کلم ها نظیر بروکلی، 
کلم سبز و کلم پیچ، سبزیجات سبز و زرد نظیر 

لوبیا سبز، اسفناج، هویج و فلفل است.

آستانه  بودن  پایین  گفت:  روانشناس  یک 
نبود  نشانه  رفتاری  و  روانی  اختلالات  تحمل، 

سلامت روانی است.
توجه  ما  درجامعه  نژادافزود:  علی  سمانه 
شود  می  روانی  وسلامت  بهداشت  به  کمتری 
بهداشت  از  کافی  ع  اطلا  مردم  از  بسیاری  و 
روانی ندارند. داشتن رفتار هماهنگ با جامعه 
نشانه  اجتماعی  های  واقعیت  پذیرش  و 
روانی  سلامت  تامین  است.  روانی  سلامت 
اختلالات  از  پیشگیری  و  اجتماعی  و  فردی 
روانی و درمان مناسب آن ها تعریفی مناسب 

از بهداشت روانی است.
روانی  اینکه سلامت  به  اشاره  با  روانشناس  این 
به نحوه تفکر، احساس و عمل فرد بستگی دارد، 
اظهار کرد: فردی که سلامت روانی دارد نسبت 
به زندگی نگرش مثبت دارد و آماده برخورد با 
مشکلات زندگی بوده و مسئولیت پذیر هستند. 
اعتماد به نفس کلید سلامت روانی است و اگر 
فرد اعتماد به نفس بالایی داشته باشد از زندگی 
خود  به  مشکلات  حل  برای  و  داشته  رضایت 
و  پذیرفته  را  زندگی  ناملایمات  متکی می شود، 
ادامه  نژاد  کند.علی  می  را حل  آنها  آرامش  در 
داد: باید همچنان که به سلامت جسمی توجه 
کافی  توجه  نیز  روانی  سلامت  به  کنیم  می 
داشته و از بروز ناراحتی های روانی که بهداشت 

اندازد جلوگیری  به خطر می  را  روان  وسلامت 
سلامت  در  که  عواملی  خصوص  در  کرد.وی 
روانی تاثیر گذارند افزود: خانواده، آموزش های 
بهداشت  در  فرهنگی  و  اقتصادی  اجتماعی، 
باید  و  بوده  گذار  تاثیر  فرد  روانی  سلامت  و 
آموزش ها در خصوص توجه به سلامت روانی در 
کیفیت  گفت:  نژاد  یابد.علی  افزایش  مردم  بین 
زندگی، شاخص مهمی در سلامت روانی است و 
محیط زندگی آرام بسیار تاثیر گذار در سلامت 

و بهداشت روانی است.
سلامت  در  را  دینی  ارزش های  به  توجه  وی، 
های  آموزه  گفت:  و  دانست  تاثیرگذار  روانی 
دینی، محیط های خانوادگی و سبک های روانی 
سلامت  در  همه  ایرانی  خانواده های  تربیتی  و 
روانی تاثیرگذار هستند ولی متاسفانه الگوگیری 
روانی  سلامت  غربی  زندگی  های  سبک  از 

خانواده های ما را تحت تاثیر قرار داده است.

موز علاوه بر خوشمزه بودن فواید سلامتی زیادی دارد؛

با خواص خارق العاده موز آشنا شوید

موز یک میوه ی خوشمزه و بسیار مقوی 
انواع  از  پیشگیری  برای  آن  از  و  است 
مختلف بیماری ها می توان کمک کرد. از 
آنجا که این میوه نرم است و پوستش به 
راحتی گرفته می شود، یک ماده مغذی و 

سالم برای کودکان بشمار می رود.
خون ساز  دارد،  متعددی  خواص  موز 
میوه  روده  و  معده  تقویت  برای  و  است 
مناسبی بشمار می رود. به خاطر داشتن 
پتاسیم بالا ضد سرطان است. ملین است 
اسهال  و  اسهال  درمان  برای  می توان  و 
کلسترول  گرفت.  کمک  آن  از  خونی 
خون را پایین می آورد و حتی می توانید 
بدن، یک عدد  برای رفع ضعف عمومی 

موز را به همراه عسل میل کنید.
علاوه بر تمامی موارد ذکر شده برای این 
میوه خوشمزه، خوب است بدانید که موز 
کمتر  شاید  که  دارد  هم  دیگری  خواص 
در مورد آنها شنیده باشید. برای آشنایی 
این  ادامه  می کنیم  توصیه  موارد  این  با 

مطلب را تا انتها مطالعه کنید.

تومورها  و  سرطان ها  انواع  از  موز 
پیشگیری می کند

موز حاوی نوعی پروتئین ویژه است )فاکتور 
مردگی بافت تومور( است که از شکل گیری 
پیشگیری  توور  و  سرطانی  بافت های 
می کند. گفتنی است که میوه ی رسیده موز 
بیشتر از نمونه های کال آن این پروتئین 
را دارد. بنابراین، توصیه می شود موزهایی 
را خریداری کنید که روی پوست زرد آنها 

لکه های سیاه وجود دارد.
گرفتگی  از  گرمسیری  میوه  این 

عضلات پیشگیری می کند
کمبود مواد معدنی یکی از رایج ترین دلایل 
گرفتگی عضلات و اسپاسم است. با مصرف 
منیزیوم  و  پتاسیم  از  مملو  غذایی  مواد 
و  عضلات  گرفتگی  مشکل  از  می توانید 

بهترین  موز  کنید.  پیشگیری  ماهیچه ها 
منبع پتاسیم بشمار می رود. به همین خاطر 
است که در رژیم غذایی اغلب ورزشکاران 

همیشه یک عدد موز وجود دارد.
از بروز مشکلات کلیه جلوگیری می کند

همچون   – پتاسیم  حاوی  غذایی  مواد 
موز – همچنین از شکل گیری سنگ کلیه 
هم پیشگیری می کنند. بر اساس تحقیقی 
علمی ثابت شده مصرف موز به طور منظم 
می تواند تا 4۰ درصد احتمال شکل گیری 

سنگ کلیه را کاهش دهد.
موز قلب را تقویت می کند

افرادی که مشکلات قلبی و عروقی دارند 
حاوی  غذایی  مواد  مصرف  است  بهتر 
روزانه   مصرف  دهند.  افزایش  را  پتاسیم 
۱.۳ گرم پتاسیم خطر بروز مشکلات قلبی 

و عروقی را تا ۲۶ درصد کاهش می دهد. 
برای تامین این میزان از پتاسیم یک نفر 
باید روزانه ۲ تا ۳ عدد موز رسیده بخورد. 

البته این مساله به وزن او بستگی دارد.
این میوه گرمسیری به پاکسازی رگ ها 

و عروق می پردازد
عروق  انسداد  دلیل  اصلی ترین  کلسترول 
تصلب  به  منجر  می تواند  امر  این  است. 
شود.  شاهرگ ها(  شدن  )سخت  شرایین 
میزان  و  است  فیتوسترول  حاوی  موز 
کلسترول خون را کاهش می دهد، باعث 
پاکسازی رگ ها شده و قلب و عروق داخلی 

بدن را در سلامت کامل نگه می دارد.
موز منبع انرژی است

این میوه گرمسیری بسیار خوشمزه منبع 
غنی انواع ویتامین ها و مواد معدنی است. 

یک ترکیب غذایی خوشمزه و مفید؛

فواید خوردن شیر و عسل
بررسی های جدید نشان می دهد؛

افزایش طول عمر با مصرف روزانه میوه و سبزیجات

آیا سلامت روان دارید؟

بسیاری از مردم اطلا ع کافی از بهداشت روانی ندارند

و  کار  مهمترین  گفت:  بهداشت  وزیر 
حاضر،  حال  در  بهداشت  وزارت  اولویت 
اولویتی  فعلا  و  است  کووید۱۹  مدیریت 
شدت  به  باید  نداریم.  کرونا  از  مهمتر 
مراقب باشیم که بیماری کووید۱۹، آتش 

دوباره در کشور ایجاد نکند.
دانشگاهی  ستاد  جلسه  در  نمکی  سعید 
هر  داشت:  اظهار  قم   در  کرونا  با  مقابله 
از  یافته ای در منطقه ای  ویروس جهش 
ژنتیکی  تنوع  چون  بگیرد  شکل  کشور 

ایران  استان  هر  و  داریم  متفاوتی  و  زیاد 
به اندازه یک کشور اروپایی است و تنوع 
برای  بستری  توانند  می  کشور  ژنتیکی 
جهش ویروس باشند.وزیر بهداشت یادآور 
بازهم  ها  تست  تعداد  حتما  باید  شد: 
با  که  افرادی  از  غیر  کند.  پیدا  افزایش 
بیماران در ارتباط بوده اند، می توانیم از 
البته  جمعیت عادی هم تست بگیریم و 
باید به سراغ جمعیت های پرریسک مانند 
پادگان ها، زندان ها، سرای سالمندان و 
آسایشگاهها و مراکز تجمع و کارخانجات 
تشخیصی  های  تست  ای  دوره  و  برویم 
بین  در  اگر  انجام شود،  آنها  برای  سریع 
آنها موارد مثبتی تشخیص داده شد، حتما 
باید با PCR دوباره آزمایش شود و نباید 

اجازه داد که کلونی بیماری، شکل بگیرد.
ترین  قوی  از  یکی  انگلیس  افزود:   نمکی 
زیرساخت های سلامت را دارد و علت زانو 
گرفتاری  که سرعت  است  این  آنها  زدن 
با این واریانت جدید، به مراتب از آهنگ 
قدم هایی که نظام بهداشتی و درمانی می 
بگذاریم  نباید  است.  تندتر  بردارد،  تواند 
همدیگر  به  بیماری  آلوده  های  کانون 
بپیوندند. در صورت مشاهده موارد مثبت، 
با آن برخورد شود و  با شدت عمل  باید 
حتما باید بیماران ایزوله و قرنطینه شوند 
رهگیری  آنها  با  تماس  سابقه  با  افراد  و 
روی  بر  محکم  کرد:  تاکید  شوند.وی 
اجرای پروتکل ها بایستید و از هیچ کس 
معظم  رهبر  وقتی  نهراسید.  به جز خدا، 

انقلاب، پایبندترین فرد به رعایت پروتکل 
قضاییه  قوه  رییس  و  جمهور  رییس  ها، 
متعهد به رعایت پروتکل ها هستند، اجازه 
را  ها  پروتکل  بخواهد  کسی  نمی دهیم 

بشکند.
 نمکی تصریح کرد: بیمارستان ها را آماده 
منحنی  های  نباشید.  دلخوش  و  کنید  تر 
بدبین  که  بنده  برای  استانها  در  ثابت 
چون  نیست  دلخوش کننده  هستم، 
همیشه از روز اول، بدترین وضعیت را در 
نظر گرفتم. خودمان را برای بدترین روز 
آماده کردیم که سربلند باشیم و بیماران 
را  خودتان  نشدند.  سرگردان  و  آواره  ما 
برای یک طوفان آماده کنید. خوش بین 
ماند،  می  همینگونه  وضعیت  اینکه  به 

نیستم و معتقدم که یک طوفان سنگین 
را در راه داریم و باید برای آن آماده بود.

وی گفت: برای توزیع واکسن، دانشگاه ها 
باید خیلی مراقبت کنند، واکسن همزمان 
از سیستم تی تک و سامانه سیب توزیع 
می شود. امیدواریم با کمک دوستان، اکثر 
تا آخر اسفند،  گروه های آسیب پذیر را 
واکسینه کنیم. طبق آنچه در سند ملی 
واکسیناسیون کووید۱۹ آمده، باید عمل 
کنید. با فشار، خواهش و تمنا، جایی را با 
کسی عوض نکنید و اگر هر استانی بفهمم 
این زمینه تخلف شده، قطعا برخورد  در 
محکمی خواهیم کرد و به شدت مراقب 
تزریق  در  کسی  برای  رانت  که  باشید 

واکسن، ایجاد نشود.

واکسن "رانتی" نداریم 

وزیر بهداشت:  مردم خودشان را برای  طوفان کرونا آماده کنند

تاثیر رژیم غذایی
 بر حفظ سلامت روده ها

چاقی موجب کوتاهی 
طول عمر  می شود

ما با رژیم غذایی خود، علاوه بر تغذیه خودمان، میلیاردها باکتری، 
ویروس و قارچ های در حال زندگی در بدن مان را که میکروبیوم 
روده را تشکیل می دهند نیز تغذیه می کنیم.میکروبیوم های روده 
وظایف متعددی نظیر تجزیه مواد خوراکی که قابل هضم در بدن 
نیستند را انجام می دهند. عوامل مختلفی بر میکروبیوم روده تاثیر 
می گذارند که از آن جمله رژیم غذایی ما به عنوان یکی از اصلی 
ترین موارد تاثیرگذار بر سلامت روده شناخته می شود.به گفته 
محققان، ما می توانیم با توجه به رژیم غذایی مان، در میکروبیم 
های روده تعادل ایجاد کرده و سلامت گوارشی خوبی داشته باشیم.
فیبر رژیمی حاصل از مواد غذایی مانند میوه ها، سبزیجات، آجیل، 
حبوبات و غلات سبوس دار بهترین سوخت برای باکتری های روده 
تلقی می شوند. فیبر موجب ایجاد اسیدهای چرب با زنجیره کوتاه 
می شود روده را تغذیه کرده، عملکرد سیستم ایمنی بدن را بهبود 
بخشیده، و به جلوگیری از التهاب کمک کرده و در نتیجه خطر ابتلا 
به سرطان کاهش می یابد. بنابراین، هرچقدر فیبر بیشتری مصرف 
کنیم، باکتری های بیشتر هضم کننده فیبر در روده مان تشکیل می 
شوند.رژیم غذایی کم فیبر که عمدتا متشکل از مواد غذایی فرآوری 
شده است به معنای سوخت کمتر برای باکتری های روده بوده و 

در حقیقت این باکتری ها تا زمان مرگ گرسنه باقی خواهند ماند.

مطالعه وزن و طول عمر بیش از ۶۰۰۰ نفر به مدت 4 سال این 
نظریه را تقویت می کند که اضافه وزن موجب مرگ زودهنگام می 
شود.محققان دانشگاه بوستون عنوان می کنند چاقی با ۲۷ درصد 
احتمال افزایش مرگ در طول مدت مطالعه مرتبط بود. افراد چاق 

با شاخص توده بدنی بین ۳۰ تا ۳4 در این مطالعه مدنظر بودند.
»چینگ تی لیو«، سرپرست تیم تحقیق، در این باره می گوید: 
»ریسک مرگ در جوانی در افراد بسیار چاق یعنی با شاخص توده 
بدنی ۳۵ تا ۳۹ بیشتر است. افراد در این گروه وزنی در مقایسه با 
افراد دارای وزن نرمال، دو برابر بیشتر با احتمال مرگ در طول این 
دوره ۲4 ساله روبرو بودند.« نتایج همچنین نشان داد میزان طول 
عمر افراد دارای اضافه وزن تقریبا مشابه با افراد دارای وزن نرمال 
است.مطالعات قبلی نشان داده اند کاهش ابتلا به بیماری از طریق 
بهبود رژیم غذایی و میزان فعالیت بدنی در بین افراد چاق و دارای 
اضافه وزن امکان پذیر است.محققان در مطالعه ۲4 ساله بر حدود 
۶۲۰۰ شرکت کننده مشاهده کردند بیش از نیمی از گروه )۵۶ 
درصد( تا پایان سال ۲۰۱4 درگذشتند. محققان دریافتند چاق بودن 
تاثیر قابل توجهی بر ریسک مرگ زودهنگام دارد.محققان دریافتند 
چاق بودن با ۳۱ درصد ریسک بالاتر مرگ در طول این مدت مرتبط 
است، درحالیکه چاقی بیش از حد ریسک مرگ را تا حدود ۲.4 برابر 
افراد غیرسیگاری با وزن نرمال افزایش می دهد.محققان عنوان می 

کنند ظاهرا تمامی این تاثیرات در مردان شدیدتر از زنان است.

کاهش استرس
 با ۳۰ دقیقه ورزش روزانه

می  نشان  تحقیقات  گوید:  می  ورزشی  پزشکان  انجمن  عضو 
استرس  در کاهش سطح  درمانی،  دارو  از  بیشتر  ورزش  دهد 
به  ورزش  افزود:   ، مهر  است.حسین سعادت  موثر  اضطراب  و 
دو صورت فیزیولوژیکی و روانی سبب کاهش استرس در بدن 
می شود. از لحاظ فیزیولوژیکی با تاثیری که ورزش بر روی انتقال 
دهنده های عصبی می گذارد به ساختار مغز کمک می کند و 
در سطح روانی با ایجاد احساس مثبت حال افراد را بهبود می 
بخشد. به طوری که تحقیقات نشان می دهد ورزش بیشتر از 
دارو درمانی در کاهش سطح استرس و اضطراب موثر است.وی 
خاطرنشان کرد: استرس سبب تضعیف سیستم دفاعی بدن، 
افزایش احتمال حملات قلبی، افزایش کلسترول و قند خون و 
همچنین چاقی و بیماری های پوستی می شود. بنابراین بهتر 
است جهت کاهش استرس و فشارهای روانی روزانه ۳۰ دقیقه 
به انجام تمرینات ورزشی پرداخته شود.عضو انجمن پزشکان 
ورزشی افزود: ورزش روزانه باید طوری باشد که فرد از انجام 
دادن آن لذت ببرد. زیرا انجام فعالیت ورزشی به صورت اجباری 
سبب کاهش خلق مثبت و بی حوصلگی شده و ممکن است 
مهر  آورد.سعادت  وجود  به  را  استرس  از  منبع جدیدی  خود 
اظهار کرد: انجام فعالیت های ورزشی سبب بهبود خلق و خو، 
احساس سر مستی، سرخوشی و اعتماد بنفس و عزت نفس را 
در بعد فردی و اجتماعی افزایش  می دهد.وی انجام ورزش هایی 
همچون پیاده روی، یوگا، تمرینات آرام سازی ذهن و بدن، شنا 

و حرکات کششی را در رفع استرس بسیار موثر عنوان کرد.

یک کارشناس تغذیه تشریح کرد
اثرات مثبت روغن زیتون بکر

بر بیماریهای قلبی
ندا عزالدین در بررسی اثرات روغن زیتون و ترکیبات جزئی آن 
بر پیشگیری و درمان برخی بیماری ها اظهار کرد: شواهد قطعی 
از اثرات مفید روغن زیتون و روغنهای غنی از اسید اولئیک در 
رژیم غذایی بر آترواسکلروز و لیپیدهای پلاسما )چربی خون( 
وجود دارد.وی افزود: از اثرات روغن زیتون بکر بر بیماریهای 
قلبی می توان به بهبود پروفایل های لیپیدی از طریق کاهش 
کلسترول تام و لیپوپروتئین با دانسیته پایین و افزایش نسبت 
لیپوپروتئین با دانسیته بالا به کلسترول اشاره کرد.این کارشناس 
تغذیه تصریح کرد: کاهش حساسیت LDL به اکسیداسیون و 
بهبود آسیب اکسیداتیو عروق نیز از دیگر اثرات روغن زیتون بکر 
است که LDL اکسیدشده، محرکی قوی برای سیستم ایمنی 
است که نقش مهمی در ایجاد آترواسکلروز ایفا می کند.عزالدین 
در  مرحله  نخستین  عنوان  به   LDL اکسید شدن  داد:  ادامه 
پیشرفت آترواسکلروز از طریق چندین مکانیسم شامل القای 
بیان فاکتورهای رشد و پروتئین کموتاکتیک، التهاب و افزایش 
ماکروفاژهای محیطی، سبب صدمه به دیواره شریانی می شود 
تعدیل  خون.  فشار  کنترل  عروقی.  عملکرد  بهبود  همچنین 
مطلوب هموئوستاز نیز از اثرات مصرف روغن زیتون بکر است.

وی اضافه کرد: روغن زیتون می تواند به صورت تصفیه شده 
بکر،  زیتون  روغن  به روی  فیزیکی  فرایند  طی  باشد.  بکر  یا 
روغن تصفیه شده به دست می آید که بخشی از ترکیبات با 

خاصیت آنتی اکسیدانی خود را از دست می دهد.

عقل  دندان  رویش کج  دندانپزشک گفت:  یک 
پی  در  را  دندان ها  دیگر  پوسیدگی  می تواند 
این  کج  رویش  صورت  در  لذا  باشد،  داشته 

دندان باید توسط دندانپزشک حذف شود.
به  عقل  دندان  اینکه  بیان  با  رازقی  رضا  دکتر 
آخرین دندان در هر قوس فکی گفته می شود 
دهان  در  سالگی   ۲۵ تا   ۱۸ سنین  بین  که 
دندانپزشکان،  را  دندان  این  گفت:  می روید، 
این  دلیل  که  می نامند،  سوم«  »آسیای 
همزمانی  و  رویش  زمان  دلیل  به  نامگذاری 
افزود:  دندانپزشک  است.این  عقلی  بلوغ  با  آن 
دارای  مجموع  در  فردی  هر  معمول  به طور 
چهار دندان عقل خواهد بود که دو دندان عقل 
پایین  فک  در  عقل  دندان  دو  و  بالا  فک  در 
اینکه دندان عقل آخرین  بیان  با  می رویند.وی 
سالگی   ۱۸ از  بعد  آن  رشد  که  است  دندانی 
آغاز می شود، اظهار کرد: رشد دندان عقل بعد 
از رشد کامل فک اتفاق افتاده و همین مسئله 
رشد  بودن  متوقف  به  توجه  با  می شود  سبب 
فک، فضای کمی برای رویش دندان عقل وجود 
دندان های  هم  دلیل  همین  به  و  باشد  داشته 
عقل گاهی کج در می آیند.رازقی افزود: هر نوع 
کمبود فضای فکی برای رشد دندان عقل، کج 
نیاز  دندان ها  این  نامناسب  رشد  یا  و  شدگی 
در  عقل  دندان های  اگر  زیرا  دارد،  بررسی  به 

روبرویی  دندان  یا  و  نرویند  جای مناسب خود 
خود را نداشته باشد، باید نسبت به خروج آنها 
با  دندانپزشک  اقدام شود.این  دندانی  از فضای 
دندان های  مختلف  دلایل  به  گاه  اینکه  بیان 
گفت:  می مانند،  نهفته  فک  داخل  در  عقل 
به  دندان ها  این  تاج  از  قسمتی  اگر  همچنین 
دندان  آن  به  در دهان ظاهر  شود،  ناقص  طور 

عقل نیمه نهفته گفته می شود.
یا  عقل  دندان  پوسیدگی  داد:  ادامه  رازقی 
پوسیدگی دندان مجاور آن از جمله مشکلاتی 
است که دندان های نهفته عقل می توانند ایجاد 
دندان های  اینکه  بر  تاکید  با  سپس  کنند.وی 
ندارند،  غذا  جویدن  در  چندانی  نقش  عقل 
عقل  دندان های  باشد  نیاز  است  ممکن  افزود: 
توسط دندانپزشک از فک خارج شوند و خروج 
آنها هیچ مشکلی برای فرد ایجاد نخواهد کرد.

این دندانپزشک خارج کردن بدون دلیل دندان 
عقل را توصیه نکرد و افزود: تا زمانی که فضای 
کافی برای رویش دندان عقل وجود داشته باشد 
و این دندان قابل استفاده باشد، ضرورتی برای 
دندان های  افزود:  ندارد.وی  وجود  آن  کشیدن 
 ۱۸ در  و  زندگی  طول  در  بار  دو  باید  عقل 
سالگی که هنوز دندان خارج نشده و بین ۲۲ 
تا ۲۳ سالگی که زمان رویش دندان های عقل 

است، توسط دندانپزشک بررسی شود.

توصیه های یک دندانپزشک؛

آنچه درباره دندان  عقل باید بدانیم
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ماشین سازی آرین درصورت حمایت دولت تحولی شگرف در صنعت آجر،صادرات و اشتغالزایی رقم خواهد زد

است  ساختمان  صنعت  مصرف  پر  مصالح  از  آجر 
ما  درکشور  ازآن  استفاده  و  دارد  مختلفی  انواع  که 
مشهوری  باستانی  بناهای  از   ، دارد  باستانی  سابقه ای 
که در ساخت آن از آجر استفاده شده می توان به طاق 
کسری اشاره کرد.امروزه نیز استفاده از آجر در ساخت 
بنا و همچنین در دکوراسیون داخلی جلوه زیباتری به 

ساختمان و دیزاین بیرونی و داخلی آن می بخشد. 
دیگری  تولیدی  محصول  هر  مانند  آجر  شک  بدون 
و  آلات  ماشین  به  شود  عرضه  و  تولید  آنکه  برای 
دارد.ماشین  نیاز  محصول  این  ویژه  دستگاه های 
صنعتی  مجموعه های  معدود  از  آریان  سازی 
تولید  و  ساخت  زمینه  در  شفاف  رزومه ای  با  کارآمد 
به شمار می رود  ما  تولید آجر در کشور  دستگاه های 
محسوب  صنعت  این  در  پیشرو  شرکت های  از  و 
با  رقابت  توان  از  حداقلی  امکانات  با  که  می شود 
سطح  در  مشابه  صنایع  مشهورترین  و  بزرگترین 
جهانی برخوردار است ،در واقع ماشین سازی آریان: 
نمونه ای دیگر از توانمندی و ذهن خلاق صنعت گران 
است. گذاشته  نمایش  به  بین المللی  در سطح  ایرانی 

سازی  ماشین  صنایع  عامل  مدیر  قاسمی  اکبر  علی  مهندس 
آریان در مصاحبه با خبرنگار ما از سابقه ۲۵ ساله خود در این 
دوره  ماه   ۸ آنکه  از  ۷۶ پس  در سال  افزود:  و  داد  صنعت خبر 
با تاسیس  آموزشی تخصصی فشرده در این صنعت را گذراندم، 
صنعت  این  در  جدی  طور  به  را  خود  فعالیت  مستقل،  کارگاه 
اینکه عمده فعالیت این مجموعه ساخت  با بیان  ادامه دادم.وی 
خاطر  است  آجر  تولیدی  دستگاه های  و  آلات  ماشین  تولید  و 
نشان کرد: این رسته صنعتی برای نخستین بار در کشور آلمان 
هافمن  برسکی  مشهور  شرکت  که  یافت  توسعه  و  گرفت  شکل 
جهانی  سطح  در  آن  تبع  به  و  آلمان  در  صنعت  این  پیشتاز 
بوده اما در  کشور ما از سال ۷۳ ، این صنعت به تدریج شکل 
گرفت و صنعت گران ایرانی به الگو  برداری از نمونه های آلمانی و 
یوگسلاوی این دستگاه ها را اقدام کردند که با توسعه نسبی این 
الگو  برداری گسترده  به  در همان سال  تامکار   صنعت، شرکت 
این دستگاه ها اقدام نموده و در نتیجه دولت واردات انواع مشابه 

دستگاه های خارجی را ممنوع اعلام کرد.
ساخت  اصلی  قطب  کشور  سطح  در  اصفهان  اینکه  بیان  با  وی 
از  الگو   برداری  کار  افزود:  است  دستگاه  این  )مونتاژ(  تولید  و 
حدی  تا  ما  کشور  در  دستگاه ها  این  خارجی  مشابه  نمونه های 
کیفی  سطح  در  نیز  خارجی  نمونه های  از  بعدا  که  یافت  توسعه 
عراق  مانند  همجوار  کشورهای  برخی  به  حتی  و  تولید  بالاتری 
صادر شد و رقابت شدیدی با ترکیه که در این صنعت فعال است 
شکل گرفت.وی در همین زمینه اظهار داشت: با توجه به تفاوت 
زیاد قیمت دلار در کشور ما و کشورهای دیگر و همچنین سطح 
کیفی بالای تولیدات ما نسبت به انواع مشابه ترکیه، هند و عراق 

می توانیم در بازارهای جهانی نقش اصلی را ایفا کنیم.
مهندس  قاسمی اضافه کرد: البته تولیدات آلمانی از نظر کیفیت 
قابل رقابت با محصولات مشابه ایرانی است اما به لحاظ قیمتی، 
صرفه تر  به  مقرون  خارجی  کنندگان  وارد  برای  ایران  تولیدات 
از  می دهند  ترجیح  کننده  وارد  کشورهای  رو  این  ،از  می باشد 
ایران خرید کنند.این صنعتگر مجرب و کارآزموده سپس با اشاره 
به اینکه کار اصلی مجموعه ماشین سازی آریان از حدود ۸ سال 
قبل استارت زده شده توضیح داد: طی این مدت به اتفاق همسرم 
عهده  به  را  مجموعه  این  مالی  امور  و  حسابداری  مدیریت  )که 
دارد( فعالیت گسترده ای را در زمینه اطلاع رسانی و تبلیغات در 
سطح داخلی و برخی کشورهای همسایه ایران انجام دادیم و این 
این  با  نداشتیم  اختیار  در  سرمایه ای  کمترین  که  بود  حالی  در 
وجود از ابتدای دهه ۹۰ تا کنون فعالیت های تبلیغاتی و بازاریابی 
به ثمر نشست و موفق شدیم بازار گسترده ای برای تولیدات این 
بخشی  آن  بر  علاوه  و  ببینیم  تدارک  کشور  داخل  در  مجموعه 
ترکمنستان،  عراق،تاجیکستان،  کشورهای  به  نیز  را  تولیدات  از 
ماشین سازی  مدیر  کنیم.  ... صادر  و  )باکو(  آذربایجان  جمهوری 
این  برای  و سفارش ها  تقاضا  میزان  افزود: در حال حاضر  آریان 
این  عملی  تولید  ظرفیت  از  بیشتر  برابر   ۵ حدود  به  تولیدات 
مجموعه است ،البته این مجموعه از توانایی ارتقاء ظرفیت حتی 
بیشتر از تقاضای کنونی بازار برخوردار است که متاسفانه به علت 
یک سری مشکلات خرد و کلان در شرایط کنونی قادر نیستیم 
و  تهیه  دشواری های  دهیم.وی  افزایش  را  مجموعه  ظرفیت های 
افزایش  اصلی ترین موانع موجود در  از  را یکی  اولیه  تامین مواد 
ظرفیت و اجرای طرح توسعه این مجموعه قلمداد کرد و گفت: 
داخلی  منابع  از  مجموعه  این  نیاز  مورد  اولیه  مواد  عمده  بخش 

قابل تهیه است اما بلبرینگ ها و بخشی از موتورها وارداتی است 
از چین وارد می شود و بخشی هم در استان اصفهان  که عمدتا 
در همین  آریان  ماشین سازی  عامل صنایع  تولید می شود.مدیر 
زمینه افزایش و نوسان شدید بازار و بی ثباتی قیمت ها را مورد 
افزایش قیمت ها در فاصله های  افزود: نوسان و  اشاره قرار داد و 
زمانی کوتاه امکان هرگونه برنامه ریزی مالی را از صنعت گران و 
تولید کنندگان سلب نموده و بعضا موجب ضرر وزیان ما می شود 
برآورد  مشخص  قیمت  به  را  محصولی  امروز  اگر  که  طوری  به 
قیمت و اعلام کنیم در بازه زمانی تولید و تحویل آن به مشتری 
که حدود دو ماه به طول می انجامد ، قیمت برآورد شده گاه به 
ما  برای  مالی  زیان  و  ضرر  امر  این  که  می یابد  افزایش  برابر  دو 
صنفی  تشکل  یا  اتحادیه  یک  نبود  همچنین  دارد.وی  دنبال  به 
مستقل و کار آمد را در این خصوص مورد اشاره قرار داد و گفت: 
ایجاد  این رسته شغلی  یا سندیکای مشخص برای  اتحادیه  هیچ 
نشده به طوری که برای دریافت مجوز و پروانه با مشکل مواجه 
شده بودیم و نهایتا تحت پوشش اتحادیه صنف خدمات ماشین 
سازی راهداری قرار گرفته و این اتحادیه پروانه مجموعه را صادر 

کرد در حالی که هیچ ارتباط و قرابتی با رسته شغلی ما ندارد.
صنفی  اتحادیه  یا  تشکل  یک  نبود  کرد:  اضافه  قاسمی  مهندس 
مستقل در این رسته صنعتی موجب شده قیمت گذاری مشخصی 
در این صنف نداشته باشیم و بدین ترتیب هنگامی که در صدد 
باید  نمی دانیم  می آییم  بر  مشتری  به  آن  اعلام  و  قیمت  برآورد 
قیمت امروز، دیروز و یا حتی فردا را اعلام کنیم!!! متاسفانه برخی 
واحدهای صنعتی مشابه با کیفیت های بسیار پایین محصولات را 
در چنین  بازار عرضه می کنند که  به  نازل  قیمت های  با  و  تولید 
شرایطی امکان رقابت از مجموعه های پویا و کارآمد سلب می شود.

استان  سطح  در  صنعتی  واحد   ۶۰ یا   ۵۰ اکنون  هم  گفت:  وی 
اصفهان به ساخت و تولید دستگاه های مشابه مشغول هستند که از 
این تعداد شاید فقط سه یا چهار واحد درجه یک به حساب می آیند 
و محصولات تولیدی آن ها از کیفیت و کارایی لازم برخوردار باشد.

مدیر عامل صنایع ماشین سازی آریان در ادامه با اشاره به اینکه 
محدودیت و کمبود فضای کاری از دیگر مشکلات این مجموعه 
محسوب می شود اضافه کرد: مکان قبلی که در آن مستقر بودیم 
از فضای بزرگ تری برخوردار بود که به علت استیجاری بودن و 
پایان یافتن مدت قرارداد مجموعه را به مکان فعلی انتقال دادیم 
، این مکان با مساحت یک هزار و سیصد متر برای فعالیت های 
تولیدی مجموعه کفایت نمی کند چرا که حداقل فضای مورد نیاز 
برای  اینکه چند سال قبل  به  اشاره  با  ما ده هزار متر است.وی 
تهیه مکان مناسب پیگیری هایی داشته ایم افزود: شرکت شهرک 
صنعتی در همان سال ها زمینی به ما معرفی کرد که از هرجهت 
تعیین  شرطی  آن  واگذاری  برای  اما  بود  مناسب  مجموعه  برای 

کرد که انجام آن برای ما مقدور نبود.
سریعا  کارگاه  که  بود  این  مذکور  افزود:شرط  قاسمی  مهندس 
احداث شود که با توجه به کمبود نقدینگی قادر به انجام این شرط 
فراهم  را  لازم  ، سرمایه  منابعی  از  هم  اگر  اینکه  ، ضمن  نبودیم 
با  کارآزموده  و  ماهر  کار  نیروی  جذب  تهیه  حیث  از  می کردیم، 
مشکل مواجه شدیم ،چون زمین مزبور دور از شهر اصفهان بود و 
کارگران متخصص و مجرب عمدتا به کار در مراکزی تمایل دارند 
که به محل سکونت آن ها نزدیک باشد. در واقع با توجه به مسافت 
زمین معرفی شده با شهر اصفهان نیروها باید هر روز ۶۰ تا ۷۰ 
کیلومتر آمد و شد می کردند و بیش از سه ساعت از زمان آن ها در 
هر روز برای رفت و آمد تلف می شد.وی آنگاه آموزش کارگران را 
یکی دیگر از مشکلات اساسی مجموعه تحت مدیریت خود عنوان 
کرد و توضیح داد کار آموزش یک کارگر زبده بیش از ۱۰ سال 
به طول می انجامد چرا که در این مجموعه، ما ۱۵ مدل دستگاه 
مختلف می سازیم و تولید می کنیم و از این رو برای ایجاد مهارت و 
تبحر در کارگر باید حداقل یک سال زمان اختصاص یابد تا بتواند 
در سطح یک مهندس کارآمد دستگاه را رفع نقص نموده و آن را 
بسازد ، حال با چنین وضعیتی خیلی راحت نیروی آموزش دیده 
جذب واحدهای دیگر می شود و هزینه و زمانی که برای آموزش 
صرف کرده ایم به هدر می رود ،نمونه چنین وضعیتی را مدتی قبل 
و  زبده  نیروی  سه  عراق،  کشور  از  یک شخص  که  کردیم  تجربه 
آموزش دیده ما را که هر یک ۱۵ سال سابقه کار داشتند و جذب 
واحد صنعتی خود نمود ، در حالی که آن شخص اساسا صنعت گر 
،نتیجه  ندارد  دستگاهها  تولید  و  ماشین  از  اطلاعی  هیچ  و  نبود 
اینکه هم اکنون در یکی از شهرهای کشورمان واحدی دایر نموده 
که بدون مجوز دستگاه های فاقد کیفیت تولید و با قیمت های نازل 
نسبت  تعهدی  و  نیست  پروانه  دارای  و چون  بازار می کنند  روانه 
دیگر  و  مالیات  عوارض،  پرداخت  از  و  نداشته  منفی  مقرارات  به 
تولید  هزینه  ترتیب  بدین  که  است  معاف  هم  دولتی  هزینه های 
بسیار کمتری دارد.مدیر عامل صنایع ماشین سازی آریان همچنین 
با بیان اینکه به علت کمبود فضا بخشی از کارهای مرتبط با تولید 
این  افزود:  ارجاع می دهیم  به مراکز واحدهای دیگر  را  دستگاه ها 
رسته صنعتی یک صنعت استراتژیک و مادر محسوب می شود که 
پروسه تولید دستگاه مراحل متعددی را طی می کند و هر مرحله به 

ماشین آلات و دستگاه های خاصی نیاز دارد اما از آنجایی که فضای 
کافی در اختیار نداریم نمی توانیم همه ابزار و دستگاه های مورد نیاز 
را با تولید محصول در این کارگاه نصب و راه اندازی نماییم بنابراین 
مراحلی همچون فرزکاری، برش قیچی، تولید دنده، کاراسل و ... را 
به مراکز دیگر در قالب برون سپاری ارجاع می کنیم اما چنانچه از 
فضای کارگاهی به وسعت کافی برخوردار شویم می توانیم تمامی 
مراحل تولید را در یک مجموعه واحد از صفر تا صد انجام دهیم 
که قطعا در کاهش هزینه و سرعت اجرای کار تاثیر زیادی خواهد 
داشت ، در این حال امکان و توان رقابت این مجوعه با شرکت های 
خارجی بیش از پیش افزایش می یابد و می توانیم به جرأت اعلام 
کنیم که با رفع برخی مشکلات مربوطه تهیه مواد اولیه به خصوص 
بلبرینگ ها و نظایر آن و تهیه یک مکان مناسب برای مجموعه با 
توجه به اینکه از دانش فنی تخصصی و اجرایی برخوردار هستیم 
می توانیم در سطح کشور و حتی خاورمیانه حرف اول را در این 
صنعت بزنیم.مهندس قاسمی آنگاه در پاسخ به سوال خبرنگار ما 
مبنی بر اینکه به طور مشخص چه انتظار و توقعی از دولت دارید؟ 
گفت :تاکنون از هیچ حمایت و تسهیلات دولتی برخوردار نشده 
ایم  و توقع خاصی هم از دولت نداریم همین که در برخی ادارات 
و سازمان های مرتبط در مسیر حرکت  این مجموعه ایجاد مانع 
نکنند ، برای ما رضایتبخش خواهد بود ،با این وجود سازمان های 
تامین اجتماعی همکاری و تعامل لازم را با این مجموعه به عمل 
عمل  به  را  لازم  دقت  بازدیدکارشناسی  در  آنکه  بی  و  آورد  نمی 
نارضایتی  و  گله  موجب  و  کرده  قطع  را  همکاران  بیمه   ، آورند 
اجتماعی مدعی  تامین   ، چرا که  اند  این مجموعه شده  پرسنل 
است نام همسر من  بصورت صوری در لیست بیمه قید شده حال 
آنکه ایشان مسئولیت امور مالی و حسابداری مجموعه را به عهده 
در  اینست  اجتماعی  تامین  از مسئولان سازمان  ما  انتظار   ، دارد 
بازدیدها به طور بی طرفانه و به صورت کارشناسی گزارش تهیه 
کنند.این مدیرمجرب و کارآزموده با جمع بندی اظهارات خود ، 
بار دیگر ضرورت انتقال مجموعه به فضای کارگاهی بزرگ تر به 
ارتقا  در  مجموعه  های  پتانسیل  از  گیری حداکثری  بهره  منظور 
ظرفیت تولید ، اشتغالزایی و صادرات  و همچنین حمایت دولت و 
نظام بانکی در تزریق نقدینگی در قالب تسهیلات بلند مدت با نرخ 
بهره پایین را مورد تاکید قرار داد و اعلام کرد : ما با حداقل امکانات 
و استقرار در فضایی محدود با ۱۰ پرسنل ، با شرکت های مشابه 
خارجی که در فضای 4۰ تا ۵۰هزار متری با بیش از 4 یا ۵نفر از 
پرسنل فعالیت دارند ، رقابت می کنیم ،بدون شک چناچه حمایت 
های لازم از این مجموعه به عمل آید و تعامل و همکاری بیشتری 
می   ، گیرد  ما صورت  با  با صنعت  مرتبط  های  سازمان  از سوی 
توانیم در سطحی بالاتر از قوی ترین و کارآمدترین شرکت های 
مشابه در سطح جهانی فعالیت و تولید محصول کنیم و افتخارات 

بیشتری برای میهن اسلامی در دنیا کسب نماییم .
در ادامه ، خانم مهتاب شاهقلیان همسر مدیرعامل ، ناظر خرید 
آریان در  مالی و حسابداری صنایع ماشین  سازی  امور  و مدیر 
مصاحبه با خبرنگار ما از سابقه ی ۱۰ ساله ی خود در این صنعت 
خبر داد.وی که دانش آموخته ی رشته ی حسابداری در مقطع 
فوق لیسانس است ، گفت : این مجموعه به دستگاه ها  و ماشین 
آلات مورد نیاز برای تولید محصولات مجهز است اما این دستگاه 
ها نیاز به ارتقا  و به روز رسانی دارد که نقدینگی بالایی می طلبد 
. از اینرو بخشی از امور و مراحل کاری را همانطوری که مدیریت 
مجموعه اشاره داشتند ، برون سپاری می کنیم. البته این برون 
دارد.خانم  همراه  به  هایی  هزینه  مجموعه  این  برای  نیز  سپاری 
مهتاب شاهقلیان همچنین کمبود نقدینگی را از مشکلات اصلی 
آریان  سازی  ماشین  صنایع  جمله  از  صنعتی  تولیدی  واحدهای 
عنوان کرد و افزود :این مجموعه با توجه به گردش نقدینگی که 
از شرایط مطلوبی برخوردار است که اگر مورد   ، ایجاد می کند 
اهدافی که  به  قطعا   ، بگیرد  قرار  پشتیبانی های لازم  و  حمایت 

مدیریت بیان داشته ،دست خواهد یافت.
مدیر امور مالی و حسابداری صنایع ماشین سازی آریان آنگاه با 
اشاره به اینکه در صورت حمایت دولت و رفع مشکلات موجود 
افزایش  برابر   ۱۰ از  بیش  مجموعه  این  اشتغالزای  ظرفیت 
خواهد یافت ، تصریح کرد : از آنجایی که تولیدات این مجموعه 
کند  می  برابری  کیفیت  نظر  از  خارجی  مشابه  انواع  بهترین  با 
و با توجه به نظارت زیاد نرخ ارز و دلار با واحد پولی ما ، می 
از  ایفا کنیم و حتی  بازار های جهانی نقش پر رنگی  توانیم در 
پیشی   ، هستند  فعال  زمینه  این  در  که  نیز  اروپایی  کشورهای 
بگیریم که در این صورت ارز آوری قابل توجهی برای کشورمان 
از  تاسف  ابراز  با  شاهقلیان  داشت.خانم   خواهد  قرار  دنبال  به 
ضعیف  بسیار  آفرینان  کار  و  کنندگان  تولید  از   حمایت  اینکه 
است ، افزود : در این مکان علاوه بر محدودیت فضا با مشکلات 
سوخت  اینکه  کما  هستیم  گریبان  به  دست  نیز  ساختی  زیر 
کافی در اختیار ما قرار نمی گیرد ودر فصل های سرما با مشکل 
شدید در سیستم گرمایشی مواجه می شویم ،از سوی دیگر در 
این مجموعه از نعمت آب شرب هم محروم هستیم و با هزینه 
انتقال می دهیم.این  به کارگاه  بیرون تهیه و  از  را  بالا آب  ی  

در حالیست که آب از نیازهای ضروری و اولیه هر موجود زنده 
تمامی دست  به طور کلی  و  وکارگران  است  انسان  به خصوص 
همین  در  را  خود  روز   ، اوقات  بیشتر  مجموعه  این  اندکاران 
ساختی  زیر  امکانات  که  است  لازم  و  کنند  می  سپری  مکان 
 ، ادامه  در  شاهقلیان  مهتاب  شود.خانم  ایجاد  آب  و  گاز  مانند 
مشکل برق مجموعه را مورد اشاره قرار داد و افزود : در رابطه با 
برق، مشکل ضعف فشار مواجه هستیم که بعضا در برخی مواقع 
البته در صورت   ، تواند همه دستگاه ها را ساپورت کند  ، نمی 
این  در  واریم  امید  که  شد  خواهد  مرتفع  مشکل  این   ، ارتقا 
زمینه همکاری لازم از سوی اداره برق با این مجموعه به عمل 
سازی  ماشین  خرید   ناظر  و  حسابداری  و  مالی  امور  آید.مدیر 
همانند  باید  انسانی  هر  کاری  محیط  اینکه  بیان  با  آنگاه  آریان 
محیط زندگی او از زیر ساخت های لازم برخوردار باشد ؛ اظهار 
زمینی  تهیه  برای  مدیریت  سوی  از  زیادی  های  تلاش   : کرد 
حجم  با  متناسب  و  تر  بزرگ  کارگاهی  احداث  جهت  مناسب 
دستگاه ها و فعالیت های ان شرکت صورت گرفته که متاسفانه 
قیمت ملک هر روز افزایش پیدا می کند و این درحالیست که 
کاربری  با  مناسبی  زمین  بتوانیم  مالی  منابع  تهیه  با  هم  اگر 
انشعابات  با  ها  ساخت  زیر  اما   ، کنیم  تهیه  صنعتی  یا  تجاری 
این  استفاده  مورد  تواند  نمی   ، باشد  نداشته  گاز  و  برق   ، آب 
مجموعه قرار بگیرد و به بیان دیگر چنین زمینی ارزش و فایده 

ای برای این مجموعه نخواهد داشت.
گفتنی است در این مصاحبه تاکید شد : صنایع ماشین سازی 
آریان با توجه به دانش فنی _ تخصصی و تجارب ارزشمندی 
به  دولت  حمایت  صورت  در  نموده   کسب  ها  سال  طی  که 
 ، تولید  افزایش  در  تواند  می  نقدینگی  تزریق  نظر  از  ویژه 
اشتغالزایی ، صادرات وارزآوری تحولی شگرف را رقم بزند و 

برای میهن اسلامی در این صنعت افتخار آفرین باشد.


